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U Tuzli, decembar 2021. godine 

 

 

 

 

NATAŠA PERIĆ – predsjedavajući  Gradskog vijeća Tuzla 

 

(Intoniranje himne Bosne i Hercegovine.) Poštovani vijećnici Gradskog vijeća Tuzla, 

obrađivači materijala, predstavnici medija, otvaram desetu redovnu sjednicu Gradskog vijeća  

Tuzla.  

Konstatujem, da prema evidenciji Stručne službe Gradskog vijeća, sjednici prisustvuje 

31.  

Podsjećam  vijećnike da je Gradsko vijeće Tuzla na sjednici održanoj 23. 11. 2021. 

godine donijelo Rješenje o konačnom imenovanju Gradskog pravobranioca u Gradskom 

pravobranilaštvu Tuzla kojim se za Gradskog pravobanioca u Gradskom pravobranilaštvu 

Tuzla imenuje Nina Popić Nezirović te na dužnost stupa danom davanja svečane izjave pred 

Gradskim vijećem Tuzla.  

Sada ćemo pristupiti činu davanja svečane izjave novoizabranog Gradskog 

pravobranioca, u skladu sa članom 38. Zakona o pravobranilaštvu („Službene novine 

Tuzlanskog kantona“, broj 4/04., 5/08., 2/14. i 4/18.) kojim je propisano da „prije stupanja na 

dužnost, gradski odnosno općinski pravobranitelj i zamjenik gradskog odnosno općinskog 

pravobranitelja daju svečanu izjavu pred gradskim odnosno općinskim vijećem“,. 

Pozivam gospođu Ninu Popić Nezirović da priđe za govornicu i da da svečanu izjavu i  

molim prisutne da ustanu. 

Gospođo Popić Nezirović, molim Vas da za mnom ponavljate tekst svečane izjave 

“IZJAVLJUJEM DA ĆU SE U VRŠENJU SLUŽBE GRADSKOG PRAVOBRANIOCA 

PRIDRŽAVATI USTAVA I ZAKONA I DA ĆU SLUŽBU OBAVLJATI SAVJESNO.” 

Gospođo Popić Nezirović, u ime Gradskog vijeća Tuzla, upućujem Vam srdačne 

čestitke i želim puno uspjeha u daljem radu. (Aplauz.) 

  

Mi nastavljamo sa radom.  

Podsjećam vijećnike da su. Molim vas za tišinu. Podsjećam vijećnike da su uz 

materijale za današnju sjednicu, dobili i Zapisnik sa pete vanredne sjednice Gradskog vijeća 

Tuzla, održane 23. 11. 2021. godine. 

Da li ima primjedbi na Zapisnik sa pete vanredne sjednice?  

Ako nema, stavljam na izjašnjavanje Zapisnik sa pete vanredne sjednice Gradskog 

vijeća Tuzla, održane 23. 11. 2021. godine i molim vijećnike da se izjasne. Podsjećam 1 je za, 

2 protiv i 3 suzdržan. Glasanje je okončano. Znači prema Janji usmjerite prema ovom signalu. 

(Tehnički problem.) Konstatujem da zbog kvara na aparatu vijećnik Ćerim Rastoder je glasao 

podizanjem ruke.    

Konstatujem da je Zapisnik sa pete vanredne sjednice Gradskog vijeća Tuzla, održane 

23. novembra 2021. godine, usvojen sa, 

31 glas za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih.  

 

Za današnju 10. redovnu sjednicu Gradskog vijeća  predlažem dnevni red koji ste dobili 

u materijalu za sjednicu. 
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D N E V N I  R E D  

 

- Usvajanje Zapisnika sa pete vanredne sjednice Gradskog vijeća Tuzla, održane 23. 

11. 2021. godine  

1. VIJEĆNIČKA PITANJA I INICIJATIVE  

2. RAZMATRANJE I USVAJANJE:  

a) BUDŽETA GRADA TUZLE ZA PERIOD 01. 01. DO 31. 12. 2022. GODINE  

b) ODLUKE O IZVRŠAVANJU BUDŽETA GRADA TUZLE ZA PERIOD 01. 

01.DO 31. 12 . 2022. GODINE  

3. IZBOR ZAMJENIKA PREDSJEDAVAJUĆEG GRADSKOG VIJEĆA TUZLA  

4. RAZMATRANJE I USVAJANJE PROGRAMA RADA GRADSKOG VIJEĆA 

TUZLA ZA 2022. GODINU  

5. RAZMATRANJE I USVAJANJE ODLUKE O NAČINU DODJELJIVANJA 

JAVNIH PRIZNANJA U 2022. GODINI  

6. RAZMATRANJE I USVAJANJE PRAVILNIKA O IZMJENAMA PRAVILNIKA 

O KRITERIJIMA I POSTUPKU ZA ODOBRAVANJE JEDNOKRATNE POMOĆI 

PRIPADNICIMA BRANILAČKE POPULACIJE SA PODRUČJA GRADA TUZLA  

7. RAZMATRANJE I USVAJANJE:  

a) ODLUKE O RASPISIVANJU JAVNOG OGLASA ZA IZBOR I IMENOVANJE 

PREDSJEDNIKA I ČLANOVA UPRAVNOG ODBORA JU CENTAR ZA KULTURU 

TUZLA, ČIJI JE OSNIVAČ GRAD TUZLA (SA TEKSTOM JAVNOG OGLASA)  

b) ODLUKE O UTVRĐIVANJU POSEBNIH USLOVA I KRITERIJA ZA IZBOR I 

IMENOVANJE PREDSJEDNIKA I ČLANOVA UPRAVNOG ODBORA JU CENTAR ZA 

KULTURU TUZLA, ČIJI JE OSNIVAČ GRAD TUZLA  

c) RJEŠENJA O IMENOVANJU KOMISIJE ZA IZBOR KANDIDATA ZA IZBOR I 

IMENOVANJE PREDSJEDNIKA I ČLANOVA UPRAVNOG ODBORA JU CENTAR ZA 

KULTURU TUZLA, ČIJI JE OSNIVAČ GRAD TUZLA  

8. RAZMATRANJE:  

a) INFORMACIJE O PROVEDENOM POSTUPKU PO JAVNOM OGLASU ZA 

IZBOR PREDSJEDNIKA I ČLANA UPRAVNOG ODBORA JZNU DOM ZDRAVLJA „DR. 

MUSTAFA ŠEHOVIĆ“ TUZLA, SA RANG LISTOM KANDIDATA  

b) PRIJEDLOGA MINISTARSTVA ZDRAVSTVA TUZLANSKOG KANTONA ZA 

IMENOVANJE ČLANA UPRAVNOG ODBORA JZNU DOM ZDRAVLJA „DR. 

MUSTAFA ŠEHOVIĆ“ TUZLA, KAO PREDSTAVNIKA MINISTARSTVA ZDRAVSTVA 

TUZLANSKOG KANTONA  

c) DONOŠENJE RJEŠENJA O KONAČNOM IMENOVANJU PREDSJEDNIKA I 

ČLANOVA UPRAVNOG ODBORA JZNU DOM ZDRAVLJA „DR. MUSTAFA 

ŠEHOVIĆ“ TUZLA  

9. RAZMATRANJE I USVAJANJE ODLUKE O NAKNADAMA UPOSLENICIMA 

GRADSKIH ORGANA UPRAVE TUZLA KOJI NEMAJU KARAKTER PLAĆE  

10. RAZMATRANJE I USVAJANJE:  

a) ODLUKE O POTREBI PRIBAVLJANJA POSLOVNOG PROSTORA ZA 

POTREBE MJESNE ZAJEDNICE SJENJAK (SA TEKSTOM JAVNOG POZIVA ZA 

PRIKUPLJANJE PISMENIH PONUDA ZA PRIBAVLJANJE POSLOVNOG PROSTORA 

ZA POTREBE MJESNE ZAJEDNICE SJENJAK U TUZLI)  

b) RJEŠENJA O IMENOVANJU KOMISIJE ZA PROVOĐENJE POSTUPKA 

PRIBAVLJANJA POSLOVNOG PROSTORA ZA POTREBE MJESNE ZAJEDNICE 

SJENJAK U TUZLI  

11. RAZMATRANJE I USVAJANJE:  
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a) ODLUKE O DAVANJU PRETHODNE SAGLASNOSTI UPRAVNOM ODBORU JU ZA 

PREDŠKOLSKI ODGOJ I OBRAZOVANJE „NAŠE DIJETE“ TUZLA NA PRAVILNIK O 

RADU I UNUTRAŠNJOJ ORGANIZACIJI I NAČINU RADA USTANOVE  

b) ODLUKE O DAVANJU PRETHODNE SAGLASNOSTI UPRAVNOM ODBORU 

JU CENTAR ZA SOCIJALNI RAD TUZLA NA PRAVILA USTANOVE  

12. RAZMATRANJE IZVJEŠTAJA KOMISIJE ZA IZBOR I IMENOVANJA  

13. TEKUĆA PITANJA  

- Kolegij Gradskog vijeća Tuzla je na 14. redovnoj sjednici, prilikom definisanja 

dnevnog reda današnje 10. redovne sjednice, predložio Gradskom vijeću da se tačka vijećnička 

pitanja i inicijative, zbog današnje rasprave o Budžetu Grada Tuzla za 2022. godinu,  razmatra 

kao zadnja tačka dnevnog reda a da se ostale tačke redoslijedom pomjere. Molim vijećnike da 

se izjasne. (Tehničke smetnje.)  

(SLAĐANA KRAJINA – Evo samo malo budite strpljivi dok to promijeni molim vas.) 

Poništavam glasanje i sačekat ćemo samo da se ovaj problem riješi. Jel možemo sad? 

Pristupit ćemo ponovo prijedlogu da se  tačka vijećnička pitanja i inicijative razmatraju 

kao zadnja tačka. Molim da se izjasnite. Glasanje je okončano.  

Konstatujem da je PRIJEDLOG KOLEGIJA GRADSKOG VIJEĆA TUZLA DA SE 

TAČKA VIJEĆNIČKA PITANJA I INICIJATIVE RAZMATRA KAO ZADNJA TAČKA 

DNEVNOG REDA A DA SE OSTALE TAČKE REDOSLIJEDOM POMJERE usvojen sa, 

28 glasova za, 2 je bilo protiv i 1 suzdržan.  

 

U poslovničkom roku vijećnik Stranke demokratske akcije Zijah Rifatbegović je 

dostavio prijedlog da se u dnevni red 10. redovne sjednice Gradskog vijeća Tuzla uvrsti tačka 

pod nazivom Davanje saglasnosti za postavljanje Spomen obilježja u zoni nekadašnjeg 

lokaliteta Sinagoge (prostor nekadašnjeg Expres restorana, danas Narodne kuhinje). 

Hoćete li obrazložiti vijećniče Rifatbegoviću? (Hoću.) Izvolite.  

 

ZIJAH RIFATBEGOVIĆ – vijećnik Stranke demokratske akcije  

 

Uvažene koleginice i kolege, poštovana predsjedavajuća i zamjenice želim sve da vas 

pozdravim. Ne znam da li ću imati prilike ponovo biti za govornicom. Svima koji slave Božić 

čestit Božić i Nova godina i s puno zdravlja i sreće ovo sve ostalo ćemo nekako sve stići.  

Ja sam se obratio Gradskom vijeću sa prijedlogom za davanje saglasnosti za 

postavljanje Spomen obilježja u zoni nekadašnjeg lokaliteta Sinagoge prostor današnjeg  

Expres restorana, odnosno Narodne kuhinje.  

Vi ste dobili ovdje obrazloženje koje sam ja naveo i ja ću samo podcrtat da je u ukupno 

istorijskom razvoju Tuzle već od 1565. godine nakon progona iz Španije iako u broju 

stanovnika malobrojni veoma znakovito sudjeluju Jevreji sefardijana a nakon dolaska 

austrougarske i Jevreji Aškenazi. Oni su dolaskom iz razvijenih Evropskih zemalja i država sa 

sobom donjeli i nova znanja u trgovini, zanatstvu, obrazovanju i historiji, bankarstva, 

arhitekturi uopšte u evropskom načinu života.  

Početkom prošlog vijeka u Tuzli su osnovane dvije Jevrejske opštine Sefardska i 

Aškenaška sa dvije Sinagoge početkom 38-me godine kada je fašizam duboko bio ukorjenjen 

i u jugoslovenskom društvu nastaju prvi napadi na Jevreje, njihove kuće, zanatske radnje, 

sinagoge i druge objekte.  

Početkom četrdesetprve godine ustaše su zapalile sinagoge što je bio znak da se sprema 

progon 120 Sefarda i oko četristotine Jevreja Aškenaza. Tako je i bilo. Više od tristotine Jevreja 

je deportovano u nacističke koncentracione logore iz kojih se nikada nisu vratili u Tuzlu. Jedan 

broj Jevreja su spasili Mustafa Mujbegović, muftija Kurt ratni delatis i drugi antifašisti, dok se 

oko 20 Jevreja priključilo partizanskim jedinicama.  
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Kod nekadašnje Željezničke stanice u Tuzli preko puta današnje zgrade MUP-a 

Tuzlanskog kantona nalazi se spomenik u obliku suze koja simbolizuje tugu za sudbinom 

Jevreja našeg grada. Autor ovog spomenika je akademski kipar Pero Jelisić. 

Ovim podsjećanjem na neke od činjenica koje svjedoče o Jevrejima našeg grada na 

osnovu razgovora sa gospođom Marinom Rajner predsjednicom Jevrejske opštine Tuzla, sa 

gospodinom Fincijem i drugim članovima dobio sam usmenu i pismenu saglasnost da na 

sjednici Gradskog vijeća pokrenem aktivnost da se u zoni nekadašnjeg lokaliteta Sinagoge 

prostor nekadašnjeg Expres restorana napravi i locira Spomen obilježje koje će podsjećati sve 

građane Tuzle na vjekovno prisustvo Jevreja na ovom prostoru. To je dug prema našim 

sugrađanima Jevrejima i njihovoj svijetloj i časnoj prošlosti. To je dug prema historiji našega 

grada, to je dug prema antifašizmu gdje je jedan dobar dio Jevreja bili i narodni heroji i Nosioci 

Partizanske spomenice od četrdesetprve. 

Nažalost svjedoci smo danas da se pojedini simboli koji oblježavaju učešće Jevreja u 

ovako zlatnom vremenu polako zaboravljaju.  

Mislim da je ovo način da našim sugrađanima odamo priznanje za sve ono što su učinili 

i da su sastavni dio nas i da su ravnopravni dio nas i da sve nepravde koje smo od četredesetpete 

pa do sada napravili pogotovo kada je jevrejska opština u pitanju možemo ispraviti. 

Podsjetit ću samo da njima nikad nije vraćena njihova imovina koja je kod Expres 

restorana njihovo vlasništvo. Da je prema pravnom tumačenju kancelarije njihova imovina, 

mislim na stambeni prostor i prostore je li, poslovni prostor otuđena i da im nikada nije data 

nikakva naknada da se bore za opstanak, a da aktivno udjeluju i sudjeluju kako u borbi protiv 

antifašizma tako i u sastavnom dijelu naše perspektive u našoj Bosni i Hercegovini. Mislim da 

je ovo prilika da na najbolji mogući način pokažemo kako smo mi ti koji znaju razumjet. 

I još ću pomenut da je 21. sjednica 2016. godine, mislim u maju mjesecu Gradsko vijeće 

usvojilo inicijativu da se pomogne u sanaciji Jevrejskog groblja. Do tad nikad nije ništa 

učinjeno. I dan danas naše Jevrejsko groblje služi svima nama na čast. To je malobrojna 

zajednica, oko 165 postoji grobnih spomenika. Većina njih je izumrlo, većina je u dalekim 

zemljama svijeta. Mislim da smo mi ti koji trebamo im pomoć. Pa vas molim Gradske vijećnike 

da imamo razumjevanje i da pokažemo sve ono zašto se dičimo, a to je antifašizam i borba za 

ravnopravnost svih nas koji ovdje sjedimo. Hvala vam ljepo.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

U redu hvala. Gradonačelnik se javio vezano za ovaj prijedlog. Izvolite.  

 

JASMIN IMAMOVIĆ – gradonačelnik Grada Tuzle  

 

Ja se naravno slažem sa ovim što je rekao gospodin Rifatbegović. Samo želim da 

dopunim. Dakle juna mjeseca četrdesetprve godine ustaška mladež okupljena u kinu „Centar“ 

sadašnjem gledali su film „Židov Zis“ i spalili Sinagogu.  

Da kažem da je Ratimir Deletis koji je bio tužilac u vrijeme NDH-a, a sve vrijeme je 

radio u pokretu otpora i da je četrdesetpete godine postavljen za glavnog tužioca Bosne i 

Hercegovine proglašen pravednikom Jevrejskog naroda, a imao je veliku podršku i muftije 

Kurta i Hadžihasanage Pašića, Mustafe Vilovića, kompletnog pokreta otpora u Tuzli. 

Za 2. oktobar je ovdje gostovao kao gostujući predavač akademik Ivo Goldštein i on je 

isto tako kao što je gospodinu Rifatbegoviću gospođa Rajner prenijela ovu inicijativu prenio 

meni i složili smo se. Dobra je to inicijativa i treba razmisliti, treba razmisliti da na tom mjestu 

se proba rekonstruisati Sinagoga kakva je bila. Mislim da je to dug Tuzle. Sadašnja generacija 

nije to skrivila četrdesetprve godine, ali sadašnja generacija to može da popravi. 
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Dakle, mi ćemo svakako staviti tu ploču. Takav je dogovor sa profesorom Goldšteinom, 

ali dobro je da je došlo do inicijative ovdje na Vijeću zvanične, a ne da to ostane na nivou 

nekog dogovora. Na bazi samo razgovora sa gospodinom Ivom Goldšteinom. A razmislite u 

budućnosti da se kompletna Sinagoga obnovi i mislim da je to trebalo da bude obnovljeno. 

Dakle, izašao sam samo da dam za pravo gospodinu Rifatbegoviću. Hvala. 

 

 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Gradonačelniče možete li samo malo? Pauza 5 minuta. (Dobro.) Pauza 5 minuta. 

(Pauza.) 

 

Doktore Rifatbegoviću. (Molim) Znači, mi ćemo samo malo preimenovati vašu tačku 

jel ne možemo mi davat saglasnost, nego ćemo staviti inicijativa.  (SLAĐANA KRAJINA – 

Ne možemo danas.) Danas ne možemo. (SLAĐANA KRAJINA – Samo inicijativa za davanje 

saglasnosti.) Stavit ćemo inicijativa za davanje saglasnosti razumijete. (MENSUR ALIĆ – Al 

tačka dnevnog reda.)  

(SLAĐANA KRAJINA – Tačka. Tačka.) Ne. Ne. To je tačka dnevnog reda. Samo da 

stoji inicijativa za davanje. (SLAĐANA KRAJINA – Nego ne možemo davanje saglasnosti. 

Da ne donosimo danas odluku o davanju.) Dobro.  

Pozivam vijećnike da se izjasne o prijedlogu vijećnika Zijaha Rifatbegovića da se u 

dnevni red Gradskog vijeća uvrsti tačka pod nazivom: Inicijativa za davanje saglasnosti za 

postavljanje Spomen obilježja u zoni nekadašnjeg lokaliteta Sinagoge (prostor nekadašnjeg 

Expres restorana, danas Narodne kuhinje) i da se uvrsti kao tačka pet, a ostale tačke da se 

redoslijedom pomjere. Molim da se izjasnite. Glasanje je okončano.   

Konstatujem da je za prijedlog vijećnika Zijaha Rifatbegovića da se u dnevni red 10. 

redovne sjednice uvrsti tačka pod nazivom: Inicijativa za davanje saglasnosti za postavljanje 

Spomen obilježja u zoni nekadašnjeg lokaliteta Sinagoge (prostor nekadašnjeg Expres 

restorana, danas Narodne kuhinje) razmatra kao tačka pet, a da se ostale tačke redoslijedom 

pomjere (usvojen sa, 29 glasova za, niko protiv i niko suzdržan op.a.) 

Sada stavljam na izjašnjavanje cjelokupni dnevni red današnje sjednice Gradskog 

vijeća Tuzla. Poništavam glasanje. Molim vas ponovo se izjasnite. (NIKICA VIDOVIĆ – 

Izvinite ali  ono za pomjeranje ovih vijećničkih pitanja?) Molim? Pa to smo glasali. 

(SLAĐANA KRAJINA – Izglasano je.) Pa izglasano je. (SLAĐANA KRAJINA – 

Izglasano je to.) (vijećnik Nikica Vidović govori s mjesta op.a.) (SLAĐANA KRAJINA – 

Pročitala je i rezultate glasanja konstatovala.)  

Ništa molim vas da se izjasnimo za cjelokupni dnevni red ponovo. (Tehničke smetnje.) 

Hajde molim vas samo se Vi Medina još izjasnite. Koji doktor? Ko? Zijah. (Molim.) 

De molim vas glasajte. Vi mislili prošao prijedlog i to je to hajmo kući. Dobro. Glasanje 

je okončano.   

Konstatujem da je za dnevni red današnje sjednice glasalo 30 vijećnika za, nije bilo 

protiv i 1 suzdržan, te da je dnevni red u cjelini usvojen.  

 

D N E V N I  R E D 

  

- Usvajanje Zapisnika sa pete vanredne sjednice Gradskog vijeća Tuzla, održane 

23. 11.2021. godine  

1. a) BUDŽET GRADA TUZLE ZA PERIOD 01. 01.  DO  31. 12. 2022. GODINE  
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b) ODLUKA O IZVRŠAVANJU BUDŽETA GRADA TUZLE ZA PERIOD 01. 

01. DO 31. 12. 2022. GODINE  

2. IZBOR ZAMJENIKA PREDSJEDAVAJUĆEG GRADSKOG VIJEĆA 

TUZLA  

3. PROGRAM RADA GRADSKOG VIJEĆA TUZLA ZA 2022. GODINU  

4.ODLUKA O NAČINU DODJELJIVANJA JAVNIH PRIZNANJA U 2022. 

GODINI  

5. INICIJATIVA ZA DAVANJE SAGLASNOSTI ZA POSTAVLJANJE 

SPOMEN OBILJEŽJA U ZONI NEKADAŠNJEG LOKALITETA SINAGOGE 

(PROSTOR NEKADAŠNJEG EXPRES RESTORANA, DANAS NARODNE 

KUHINJE).  

6. PRAVILNIK O IZMJENAMA PRAVILNIKA O KRITERIJIMA I 

POSTUPKU ZA ODOBRAVANJE JEDNOKRATNE POMOĆI PRIPADNICIMA 

BRANILAČKE POPULACIJE SA PODRUČJA GRADA TUZLA  

7. a) ODLUKA O RASPISIVANJU JAVNOG OGLASA ZA IZBOR I 

IMENOVANJE PREDSJEDNIKA I ČLANOVA UPRAVNOG ODBORA JU CENTAR 

ZA KULTURU TUZLA, ČIJI JE OSNIVAČ GRAD TUZLA (SA TEKSTOM JAVNOG 

OGLASA)  

b) ODLUKA O UTVRĐIVANJU POSEBNIH USLOVA I KRITERIJA ZA 

IZBOR I IMENOVANJE PREDSJEDNIKA I ČLANOVA UPRAVNOG ODBORA JU 

CENTAR ZA KULTURU TUZLA, ČIJI JE OSNIVAČ GRAD TUZLA  

c) RJEŠENJE O IMENOVANJU KOMISIJE ZA IZBOR KANDIDATA ZA 

IZBOR I IMENOVANJE PREDSJEDNIKA I ČLANOVA UPRAVNOG ODBORA JU 

CENTAR ZA KULTURU TUZLA, ČIJI JE OSNIVAČ GRAD TUZLA  

8. a) INFORMACIJA O PROVEDENOM POSTUPKU PO JAVNOM OGLASU ZA 

IZBOR PREDSJEDNIKA I ČLANA UPRAVNOG ODBORA JZNU DOM ZDRAVLJA 

„DR. MUSTAFA ŠEHOVIĆ“ TUZLA, SA RANG LISTOM KANDIDATA  

b) PRIJEDLOG MINISTARSTVA ZDRAVSTVA TUZLANSKOG KANTONA 

ZA IMENOVANJE ČLANA UPRAVNOG ODBORA JZNU DOM ZDRAVLJA „DR. 

MUSTAFA ŠEHOVIĆ“ TUZLA, KAO PREDSTAVNIKA MINISTARSTVA 

ZDRAVSTVA TUZLANSKOG KANTONA  

c) DONOŠENJE RJEŠENJA O KONAČNOM IMENOVANJU 

PREDSJEDNIKA I ČLANOVA UPRAVNOG ODBORA JZNU DOM ZDRAVLJA „DR. 

MUSTAFA ŠEHOVIĆ“ TUZLA  

9. ODLUKA O NAKNADAMA UPOSLENICIMA GRADSKIH ORGANA 

UPRAVE TUZLA KOJI NEMAJU KARAKTER PLAĆE  

10.  a) ODLUKA O POTREBI PRIBAVLJANJA POSLOVNOG PROSTORA ZA 

POTREBE MJESNE ZAJEDNICE SJENJAK (SA TEKSTOM JAVNOG POZIVA ZA 

PRIKUPLJANJE PISMENIH PONUDA ZA PRIBAVLJANJE POSLOVNOG 

PROSTORA ZA POTREBE MJESNE ZAJEDNICE SJENJAK U TUZLI)  

b) RJEŠENJE O IMENOVANJU KOMISIJE ZA PROVOĐENJE POSTUPKA 

PRIBAVLJANJA POSLOVNOG PROSTORA ZA POTREBE MJESNE ZAJEDNICE 

SJENJAK U TUZLI  

11. a) ODLUKA O DAVANJU PRETHODNE SAGLASNOSTI UPRAVNOM 

ODBORU JU ZA PREDŠKOLSKI ODGOJ I OBRAZOVANJE „NAŠE DIJETE“ 

TUZLA NA PRAVILNIK O RADU I UNUTRAŠNJOJ ORGANIZACIJI I NAČINU 

RADA USTANOVE  

b) ODLUKA O DAVANJU PRETHODNE SAGLASNOSTI UPRAVNOM 

ODBORU JU CENTAR ZA SOCIJALNI RAD TUZLA NA PRAVILA USTANOVE   

12.  IZVJEŠTAJ KOMISIJE ZA IZBOR I IMENOVANJA  
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13. TEKUĆA PITANJA  

14. VIJEĆNIČKA PITANJA I INICIJATIVE 

  

Sada prelazimo na realizaciju dnevnog reda današnje 10. redovne sjednice Gradskog 

vijeća Tuzla.  

 

 

 

 

Prelazimo na prvu tačku Dnevnog reda: 

  

a) BUDŽET GRADA TUZLE ZA PERIOD 01. 01 DO 31. 12. 2022. GODINE  

b) ODLUKA O IZVRŠAVANJU BUDŽETA GRADA TUZLE ZA PERIOD 01. 

01. DO 31. 12. 2022. GODINE 

 

Predlagač je gradonačelnik Grada Tuzla. 

Obrađivač je Služba za budžet i finansije. 

Materijal su razmatrali: Komisija za statutarna pitanja i propise, Komisija za 

ekonomske odnose, Komisija za poduzetništvo, Komisija za prostorno uređenje i zaštitu 

okoline, Komisija za komunalne poslove i pitanja mjesnih zajednica i klubovi vijećnika.  

 

Podsjećam vijećnike da su u dopuni materijala dobili i mišljenje Ministarstva finansija 

Tuzlanskog kantona broj: 07/1-11-31093/21 od 16. 12. 2021. godine, o usklađenosti planiranih 

prihoda i primitaka i planiranog tekućeg bilansa iskazanih u prijedlogu Budžeta Grada Tuzla 

za 2022. godinu sa članom 33. stav. 2 i članom 43. stav 1. Zakona o budžetima u Federaciji 

Bosne i Hercegovine.  

 

Uz materijal za današnju sjednicu dobili ste i Sporazum o utvrđivanju osnovice i boda 

za obračun plaća za 2022. godinu, zaključen između gradonačelnika Grada Tuzle, Sindikalne 

organizacije državnih službenika i namještenika Grada Tuzle i Sindikalne organizacije 

profesionalne vatrogasne brigade (PVB) Tuzla.  

 

Obavještavam vijećnike da su amandmane na Budžet Grada Tuzla za period 01. 01 do 

31. 12. 2022. godine podnijeli:  

- vijećnik Admir Čavalić 24 amandmana  

- vijećnik Damir Muratović 4 amandmana  

- vijećnik Hasib Hirkić 2 amandmana  

- vijećnik Mirel Mišković 3 amandmana  

- vijećnik Omer Berbić 38 amandmana  

- vijećnici Damir Muratović i Hasib Hirkić 1 amandman  

- vijećnik Nikica Vidović 1 amandman  

- vijećnica Selma Ćatibušić 5 amandmana  

- vijećnica Esana Kavazbašić Huskanović 4 amandmana  

- vijećnik Zijah Rifatbegović 2 amandmana 

  

Podnesene amandmane ste dobili u dopuni materijala.  

 

Podsjećam da je članom 128. stav (3) Poslovnika Gradskog vijeća propisano da se 

„amandman na prijedlog odluke donosi najkasnije tri dana prije dana određenog za održavanje 

sjednice Gradskog vijeća na kojoj će se raspravljati o donošenju odluke,  a izuzetno i na sjednici 
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Gradskog vijeća“ a članom 128. stav 4. propisano je da „amandman mora biti podnesen 

pismeno i mora biti obrazložen.“ 

  

Vijećnik Zijah Rifatbegović je amandmane podnio 20. 12. 2021. godine i isti su 

neblagovremeni jer nisu podneseni u skladu sa članom 128. stav. 3. Poslovnika.  

 

Vijećnica Esana Kavazbašić Huskanović je amandmane podnijela 20. 12. 2021. godine 

i iste nije obrazložila, što znači da amandmani nisu podneseni u skladu sa članom 128. stav 3. 

niti su podneseni u skladu sa članom 128. stav 4. Poslovnika. 

  

Vijećnik Omer Berbić je podnio 38 amandmana od kojih 18 amandmana nije 

obrazloženo, odnosno nije podneseno u skladu sa članom 128. stav 4. Poslovnika.  

S obzirom da vijećnik Omer Berbić nije ni numerisao podnesene amandmane, pozivam 

sekretara Gradskog vijeća da pročita amandmane vijećnika Berbića koji ne sadrže 

obrazloženje.  

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća 

 

Sa stavke izgradnja pokretnih stepenica u Mjesnoj zajednici Mejdan, ekonomski kod 

0505001662821221-4, prebaciti sredstva u iznosu od 50.000,00 konvertibilnih maraka na 

stavku grant neprofitnoj organiziciji - KK “Jedinstvo”- Dženex Tuzla ekonomski kod 

1701001811614311-34. 

Sljedeći amandman koji ne sadrži obrazloženje. 

 

Sa stavke Izgradnja pokretnih stepenica u Mjesnoj zajednici Mejdan, ekonomski kod 

0505001662821221-4, prebaciti sredstva u iznosu od 50.000,00 konvertibilnih maraka  na 

stavku rekonstrukcija žerdinjera uz korito rijeke Jale, novi ekonomski kod. 

Sljedeći amandman koji nije obrazložen. 

 

Sa stavke Izgradnja pokretnih stepenica u Mjesnoj zajednici Mejdan, ekonomski kod 

0505001662821221-4, prebaciti sredstva u iznosu od 30.000,00 konvertibilnih maraka na 

stavku izgradnja zipline na Ilinčici, novi ekonomski kod. 

Sljedeći amandman koji nije obrazložen. 

 

Sa stavke Izgradnja pokretnih stepenica u Mjesnoj zajednici Mejdan, ekonomski kod 

0505001662821221-4, prebaciti u iznosu od 15.000,00 konvertibilnih maraka na stavku 

izgradnja autokina. 

Sljedeći amandman koji nije obrazložen. 

 

Sa stavke transfer za rad – Javnog preduzeća „RTV 7 TUZLA“, ekonomski kod 

0401001831614329-10, prebaciti sredstva u iznosu od 50.000,00 konvertibilnih maraka na 

stavku grandovi za zaštitu kulturno istorijskog i prirodnog naslijeđa, ekonomski kod 

1701001821614325. 

Sljedeći amandman koji ne sadrži obrazloženje. 

 

Sa stavke izgradnja pokretnih stepenica u Mjesnoj zajednici Mejdan, ekonomski kod 

0505001662821221-4, prebaciti sredstva u iznosu od 50.000,00 konvertibilnih maraka na 

stavku sanacija klizišta, ekonomski kod 1202001251613727-10. 

Sljedeći amandman koji ne sadrži obrazloženje. 
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Sa stavke Izgradnja pokretnih stepenica u Mjesnoj zajednici Mejdan, ekonomski kod 

0505001662821221-4, prebaciti sredstva u iznosu od 40.000,00 konvertibilnih maraka na 

stavku izgradnja biste Mirzi Delibašiću ispred Sportsko kulturno privrednog centra Mejdan, 

novi ekonomski kod. 

Sljedeći amandman koji ne sadrži obrazloženje. 

 

Sa stavke Transfer za rad – Javno preduzeće „RTV 7 TUZLA“, ekonomski kod 

0401001831614329-10, prebaci sredstva u iznosu od 30.000,00 konvertibilnih maraka na 

stavku liječenje teško oboljelih u inostranstvu, ekonomski kod 17100011095614239-15. 

Sljedeći amandman koji nije obrazložen. 

 

Sa stavke izgradnja pokretnih stepenica u Mjesnoj zajednici Mejdan, ekonomski kod 

0505001662821221-4, prebaciti sredstva u iznosu od 50.000,00 konvertibilnih maraka na 

stavku grant privatnim preduzećima i poduzetnicima za poticaj poljoprivredne proizvodnje, 

ekonomski kod 0406001421614515. 

Sljedeći amandman koji nije obrazložen. 

 

Sa stavke Izdaci za realizaciju manifestacije- Književni susreti CUM GRANO SALIS, 

ekonomski kod 1701001821613991-9, prebaciti sredstva u iznosu od 50.000,00 konvertibilnih 

maraka na stavku poribljavanje jezera Kop,Šićki brod. 

Sljedeći amandman koji nije obrazložen. 

 

Sa stavke izgradnja pokretnih stepenica u Mjesnoj zajednici Mejdan, ekonomski kod 

0505001662821221-4, prebaciti sredstva u iznosu od 50.000,00 konvertibilnih maraka na 

stavku grant privatnim preduzećima i poljoprivrednicima, ekonomski kod 0406001421614515. 

Sljedeći amandman koji nije obrazložen. 

 

Sa stavke Izgradnja Bosanske kuće, ekonomski kod 0401001821821213-17, prebaciti 

sredstva u iznosu od 10.000,00 konvertibilnih maraka na stavku sadnja drveća, na novi 

ekonomski kod. 

Sljedeći amandman koji nije obrazložen. 

 

Sa stavke izdaci za realizaciju manifestacije- Književni susreti Cum Grano Salis, 

ekonomski kod 1701001821613991-9, prebaciti sredstva u iznosu od 20.000,00 konvertibilnih 

maraka na stavku nagrade studentima, učenicima i sportistima za nadprosječan uspjeh, 

ekonomski kod 1701001981614234. 

Sljedeći amandman koji ne sadrži obrazloženje. 

 

Sa stavke – Transfer za rad – Javno preduzeće „RTV 7 TUZLA“, ekonomski kod 

0401001831614329-10, prebaciti sredstva u iznosu od 60.000,00 konvertibilnih maraka na 

stavku otvaranje nove multimedijalne učionice za mlade, novi ekonomski kod. 

Sljedeći amandman koji nije obrazložen. 

 

Sa stavke Izdaci za realizaciju manifestacije- Književni susreti CUM GRANO SALIS, 

ekonomski kod 1701001821613991-9, prebaciti sredstva u iznosu od 20.000,00 konvertibilnih 

maraka na stavku izgrdanja javnog toaleta na Trgu Soli, novi ekonomski kod. 

Sljedeći amandman koji nije obrazložen. 

 

Sa stavke izgradnja pokretnih stepenica u Mjesnoj zajednici Mejdan, ekonomski kod 

0505001662821221-4, prebaciti sredstva u iznosu od 70.000,00 konvertibilnih maraka na 
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stavku sredstva za saniranje šteta nastalih prirodnom i drugom nesrećom, ekonomski kod 

1201001251613727-11. 

Sljedeći amandman koji ne sadrži obrazloženje. 

 

Sa stavke Transfer za rad – Javno preduzeće  „RTV 7 TUZLA“, ekonomski kod 

0401001831614329-10, prebaciti sredstva u iznosu od 100.000,00 konvertibilnih maraka na 

stavku izgradnja i rekonstrukcija stadiona Tušanj, ekonomski kod 0503001662821213-10. 

Sljedeći amandman koji ne sadrži obrazloženje. 

 

Sa stavke Izgradnja pokretnih stepenica u Mjesnoj zajednici Mejdan, ekonomski kod 

0505001662821221-4, prebaciti sredstva u iznosu od 30.000,00 konvertibilnih maraka na 

stavku izgradnja biciklističke staze na jezeru Kop Šićki, novi ekonomski kod. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

Hvala Slađani. Vijećnik Mirel Mišković je podnio 3 amandmana koji nisu obrazloženi, 

odnosno nisu podneseni u skladu sa članom 128. stav. 4. Poslovnika. 

 

Imajući u vidu navedeno, predlažem da se ni predlagač ni Gradsko vijeće ne 

izjašnjavaju o amandmanima koji nisu podneseni u skladu sa članom 128. stav 3. i 4. 

Poslovnika Gradskog vijeća Tuzla. 

  

Podsjećam da se radi o 2 amandmana vijećnika Rifatbegovića, 4 amandmana vijećnice 

Kavazbašić Huskanović i 18 amandmana vijećnika Berbića i 3 amandmana vijećnika Mirela 

Miškovića.  

Molim vijećnike da se izjasne. (vijećnica Esana Kavazbašić Huskanović govori s mjesta 

op.a.) Ne može. (SLAĐANA KRAJINA – Ovi su pročitani samo iz razloga što nisu 

numerisani.) Nisu numerisani. (SLAĐANA KRAJINA – Zato što su samo...) Ponovite 

glasanje. Poništavam glasanje. Molim vas ponovo da glasate. Glasanje je okončano. 

  

Konstatujem da je za pročitani prijedlog 21 vijećnik glasao za, 2 su bila protiv i 8 

suzdržanih.  

Ima li potrebe da, u skladu sa članom 68. Poslovnika Gradskog vijeća Tuzla predlagač 

ili obrađivač daju uvodno izlaganje vezano za današnji budžet? (Ima.) U redu. Pozivam 

gospođu Suadu Isaković pomoćnika gradonačelnika za Budžet i finansije da da uvodno 

izlaganje. Izvolite.  

 

SUADA ISAKOVIĆ – pomoćnik Gradonačelnika  

   za budžet i finansije  

       

Pozdravljam sve prisutne i evo vezano za PRIJEDLOG BUDŽETA GRADA TUZLA 

ZA 2022. GODINU čiji je predlagač gradonačelnik grada Tuzle ukratko ću vas podsjetiti samo 

da je Nacrt Budžeta Grada Tuzle usvojen na 3. vanrednoj sjednici Gradskog vijeća Tuzla koja 

je održana 28. oktobra ove godine. Na toj sjednici je Nacrt Budžeta usvojen, a takođe je 

usvojena i Odluka o načinu provođenja javne rasprave kojom je obavezan gradonačelnik Grada 

Tuzle da uputi javni poziv za javnu raspravu i u tom smislu gradonačelnik je uputio javni poziv 

putem sredstava javnog informisanja. Isti je objavljen na web stranici Grada Tuzle. Javna 

rasprava je trajala 25 dana u periodu od 30. oktobra do 23. novembra 2021.g. U tom periodu 

svi zainteresirani bilo da se radi o građanima, raznim organizacijama, preduzećima, javnim 

preduzećima, ustanovama i drugim pravnim licima, mjesnim zajednicama i znači svim drugim 
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uključujući i Stenogram sa sjednice Gradskog vijeća, a i same prijedloge i sugestije koje su 

dolazile i tokom javne rasprave od strane vijećnika uključene su znači, u dokument Izvještaj sa 

javne rasprave o Nacrtu Budžeta Grada Tuzle za 2022. godinu koji ste dobili u prilogu 

materijala Prijedloga Budžeta i u kojem su sublimirani svi znači prijedlozi, primjedbe i 

sugestije koje su izrečeni i prilikom raspravljanja o Nacrtu Budžeta na samoj sjednici Gradskog 

vijeća i koji su sadržani u Stenogramu sa same sjednice kao i drugi pristigli prijedlozi u periodu 

javne rasprave. Vidjeli ste u samom izvještaju da je većina prijedloga i sugestija iskazanih u 

javnoj raspravi ide u pravcu da se obezbjede veća sredstva za već postojeće namjene u budžetu 

ili da se utvrde neke nove namjene u budžetu. Zahtjevi svih učesnika u javnoj raspravi su 

uglavnom opravdani. Neki zahtjevi nisu iz nadležnosti Grada kao lokalne samouprave 

međutim, Grad je morao voditi računa i rasporediti sredstva u skladu sa Zakonom o principima 

lokalne samouprave i dati prioritet onim aktivnostima koji su prioritet u nadležnosti Grada, a 

onda neka dodatna prava ukoliko je moguće planirati iz budžeta.Vidjeli ste prilikom analize 

samog prijedloga Budžeta da je jako puno prijedloga koji su izrečeni i na samoj sjednici 

Gradskog vijeća ili bilo da su dostavljeni od strane Gradskih službi koji su opet analizirali sve 

primjedbe i prijedloge da je dosta stvari uvaženo obzirom da smo imali situaciju i imali dodatna 

sredstva u odnosu na utvrđeni Nacrt i u tom pravcu se i moglo djelovati i planirati za neke 

aktivnosti veća sredstva ili planirati sasvim neke nove aktivnosti u prijedlogu Budžeta u odnosu 

na utvrđeni Nacrt.  

Što se tiče ukupno planiranog budžeta za 2022. godinu on iznosi 68.480.692,73 marke 

što je u odnosu na usvojeni Nacrt više za 16.202.086,73 marke ili 30,99%. Struktura 

predloženih sredstava je takva da se u Prijedlogu Budžeta planiraju znači tokom 2022. godine 

ostvariti prihodi i primitci u iznosu od 57 miliona 460 hiljada trideset dvije, 83 marke, a u 

budžet se uključuje i neutrošena sredstva po osnovu kredita iz 2016. godine za dio radova za 

ulicu Put Mandići i također se uključuje i procijenjeni suficit koji će se ostvariti. Kažem 

procijenjeni jer mi sve do okončanja završnog računa ne znamo tačan iznos suficita koji će se 

utvrditi na dan 28. februar kada je u stvari vrijeme za podnošenje završnog računa, ali evo naše 

matematike su pokazale da procijenjeni suficit iznosi 10.520.000 maraka. Ovako izmjenjeni 

prihodi, odnosno sredstva u budžetu u iznosu od 16.200.000 maraka raspoređena su za već sam 

rekla različite aktivnosti, a rukovodili smo se prioritetima koji su propisani bilo zakonima ili 

odlukama Gradskog vijeća, bilo da je u odnosu na raspoloživa znači sredstva data mogućnost 

da se usvoje i neki prijedlozi izrečeni na samoj sjednici kad je usvajan Nacrt.  

Što se tiče povećanih sredstava budžeta razlika je značajna u odnosu na utvrđeni Nacrt 

iz razloga što smo nakon što je usvojen Nacrt Budžeta u oktobru mjesecu, u novembru mjesecu 

od strane Ministarstva finansija Tuzlanskog kantona zaprimili nove projekcije prihoda po 

osnovu direktnih i indirektnih poreza i to i za 2021. godinu, tako i za 2022. godinu. Povećane 

projekcije prihoda po osnovu PDV-a i poreza na dohodak za dvadeset i prvu godinu i prihoda 

koji se ostvaruju od Direkcije cesta po osnovu indirektnih poreza su u novim projekcijama 

povećane za iznos od 2.476.982 marke, a za 2022. godinu 2.944.465 maraka što ukupno znači 

iznosi 5.421.447 maraka. Ova sredstva su za dvadeset prvu godinu povećane projekcije 

uključene kroz projekciju suficita koji će se ostvariti u ovoj godini obzirom da nije bilo 

vremena niti da se donese Rebalans Budžeta pošto je kraj godine i da se on donio krajem 

novembra mjeseca ova sredstva ne bi mogla biti potrošena, tako da su povećane projekcije ovih 

prihoda za dvadeset prvu godinu uključene kroz procjenjeni suficit prihoda, a povećane 

projekcije u odnosu na dvadeset drugu godinu su uključene kroz povećane prihode planirane u 

dvadeset drugoj godini po ova dva osnova.  

U Prijedlog Budžeta u odnosu na Nacrt uključena su i neutrošena sredstva po osnovu 

kredita od Razvojne banke čija je namjena izgradnja Centralnog gradskog groblja. Vi znate da 

je realizacija ovog projekta počela krajem oktobra dvadesete godine međutim, radi se o 

višegodišnjem projektu i od ukupno planiranih sredstava ostalo je neutrošeno 2.753.826,43 
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marke, to su kreditna sredstva i ona su znači uključena u budžet, u Prijedlog Budžeta dvadeset 

druge godine opet za namjenu izgradnje groblja jer je tako i utvrđeno Odlukom Gradskog 

vijeća. Već sam rekla da smo procijenili da će suficit u budžetu dvadeset druge godine 

procijenjeni u odnosu na znači više ostvarene prihode u odnosu na izvršene rashode u dvadeset 

prvoj godini iznositi 10. 520.659 maraka, ali moram reći da su u ovom iznosu uglavnom 

uključene rezervacije sredstava za konkretne poslove koji su bili planirani budžetom za 

dvadeset prvu godinu za koje su ili zaključeni ugovori ili su još uvijek u postupku javne 

nabavke. Ova sredstva su ostala neutrošena i neophodno ih je prenijeti za finansiranje već 

započetih poslova u narednu budžetsku godinu. U prilogu materijala uz Prijedlog Budžeta 

dobili ste pregled rezervacija koji ukupno iznosi 9 miliona, nešto više od 9 miliona maraka. 

Imate taj materijal da sad tačnu cifru ovdje netražim. 

Ukupno znači planirana sredstva Prijedlogom Budžeta za dvadeset drugu godinu 

raspoređena su kao što sam rekla prvenstveno za finansiranje aktivnosti koje su u nadležnosti 

Grada kao jedinice lokalne samouprave. Prilikom izrade Nacrta, znači obzirom na dosta 

skroman nivo sredstava rukovodili smo se da se svim službama, odnosno svim namjenama koje 

se moraju planirati iz budžeta obezbjedi ono minimalno barem funkcionisanje i da ništa što je 

obaveza Grada ne bude ne finansirano međutim, ova nova sredstva su nam dala mogućnost da 

se malo i drugačije znači planiraju sredstva u budžetu, odnosno dala su mogućnost da se 

značajnije ulože sredstva u oblast komunalne infrastrukture i da se planiraju i neke druge 

aktivnosti koje nisu bile predviđene Nacrtom Budžeta. U obrazloženju budžeta imate tačno 

raspoređene ovaj novi iznos sredstava za povećani prijedlog u odnosu na izvršeni Nacrt, pa vidi 

se da je Služba za komunalne poslove, izgradnju i poslove mjesnih zajednica u toj 

organizacionoj jedinici da su rashodi povećaani za 13.450.000 maraka što znači da je prioritet 

u novom raspoređivanju ovih dodatnih sredstava imala oblast komunalne infrastrukture kao 

osnovna bi rekla nadležnost Grada kao jedinice lokalne samouprave.  

U oblast komunalne infrastrukture ukupno iz Budžeta Grada Tuzla za 2022. godinu 

planira se izdvojiti oko 32 i po miliona maraka ili 47,48% ukupno raspoređenih sredstava 

budžetom. U strukturi tih troškova najviše sredstava predviđeno je za oblast putne 

infrastrukture negdje oko 8 miliona i 300 maraka je predviđeno što za izgradnju, rekonstrukciju 

ili održavanje puteva. Značajan znači, imamo i iznos za izgradnju gradskog groblja. Osim ovih 

kreditnih sredstava planirano je i dodatnih 500.000 maraka za potrebe izgradnje Centralnog 

gradskog groblja. Također značajne iznose kao i svake godine iz budžeta izdvajamo za 

troškove zajedničke komunalne infrastrukture, odnosno higijene grada, zimske službe, zelenih 

površina, troškova električne energije za javnu rasvjetu. I dalje se znači ulaže u oblast 

energijske efikasnosti bilo da se radi kroz troškove toplifikacije grada širenjem toplovodne 

mreže, bilo da se radi o grantovima za energijsku efikasnost ili troškovima priključenja 

objekata na već postojeću vrelovodnu mrežu pa smo, i u tom pravcu je izdvojen značajan dio 

sredstava iz budžeta u 2022. godini, a sve u cilju da se građanima Grada Tuzle obezbijede što 

bolji uslovi za život.  

Kao značajnije izdvajanje vidjeli ste da imamo i rekonstrukciju stadiona Tušanj i to na 

dva načina. Imamo jedan dio gdje Grad direktno ulaže u rekonstrukciju infrastrukture na 

stadionu, a jedan dio troškova će se zajednički finansirati teren za igru, znači sufinansiranje sa 

Nogometnim savezom Bosne i Hercegovine u omjeru da Nogometni savez finansira 80% a 

Grad Tuzla 20% troškova, a Grad negdje oko 500.000 maraka, a Nogometni savez oko 2 

miliona.  

Također vidjeli ste da evo imamo prenešeni trošak koji se odnosi na troškove nabavke 

prostora u Mjesnoj zajednici „Sjenjak“ mislim da je konačno evo i pokrenuta procedura i da će 

se kupovina tog adekvatnijeg prostora za ovu mjesnu zajednicu desiti u prvoj polovini ove 

godine.  
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Također su planirana sredstva i za izgradnju Spomen obilježja na Brčanskoj Malti za 

koje je Zavod za urbanizam Grada Tuzle uradio idejno rješenje i sredstva su predviđena znači 

u okviru Službe za komunalne poslove da se i ova aktivnost obavi.  

Također puno prijedloga na samoj sjednici kad je usvajan Nacrt bilo je u smislu 

proširenja kapaciteta boravka djece u predškolskoj Javnoj ustanovi obdanište „Naše Dijete“ i 

evo vidjeli ste u budžetu da je Grad, odnosno da su planirana značajna sredstva kako bi se 

stavili u funkciju objekti u Mjesnoj zajednici „Slavinovići“ i „Solina“ čime bi se ukinule liste 

čekanja djece za boravak u javnoj ustanovi i samim time olakšalo roditeljima briga o djeci.  

Kao novu aktivnost koje je predviđena u Prijedlogu Budžeta u odnosu na utvrđeni Nacrt 

značajno je istaći da su planirana sredstva za subvencioniranje sanacije zajedničkih dijelova i 

uređaja u kolektivnim stambenim objektima. Iz ovih sredstava će biti moguće sanirati fasade, 

krovove, te prilagoditi prilaze zgradama licima sa poteškoćama u kretanju obzirom da je i na 

ranijim sjednicama bilo više prijedloga da se pristupi ovoj aktivnosti i evo u budžetu su 

planirana sredstva, a Gradsko vijeće će donijeti na jednoj od narednih sjednica odluku o 

proceduri dodjele ovih sredstava.  

Također su predviđena sredstva i za izbore u mjesnim zajednicama koje se trebaju 

održati u narednom periodu. Planirana su i sredstva kapitalnog granta za Memorijalni centar 

Srebrenica. Evo vidite iz ovih pojedinačnih namjena sredstava koja su planirana u budžetu 

može se prepoznati da je jako puno primjedbi i sugestija koji su došli i od strane vijećnika i od 

strane samih Gradskih službi uključeno u prijedlog budžeta 2022. godine u odnosu na Nacrt 

koji je bio utvrđen iz razloga što u tom momentu nismo imali saznanja da ćemo imati ove 

povećana prihode i nismo u tom momentu ni mogli planirati ova sredstva.  

Grad Tuzla je i dalje znači nastavio osim ove komunalne oblasti podržavati ili 

finansirati ono što je u skladu sa zakonom razne aktivnosti iz oblasti ekonomskog razvoja, 

civilne zaštite, društvenih djelatnosti, kulture. Osim finansiranja javnih ustanova čiji je Grad 

osnivač u skladu sa propisanim omjerima ili odlukama Gradskog vijeća finansiraju se i razne 

mjere iz oblasti zapošljavanja i poljoprivrede, zatim se i dalje nastavilo značajna pažnja 

posvećuje finansiranju socijalno ugroženih građana, kulture, sporta. Aktivnosti sporta su 

također povećani, odnosno finansiranje za aktivnosti sporta sredstva su povećana u odnosu na 

Nacrt Budžeta. Finansiranje mladih, udruženja penzionera što su sve bili neki prijedlozi koji 

su izrečeni prilikom usvajanja Nacrta Budžeta.  

U skladu sa zahtjevom Sindikalne organizacije Gradske uprave Tuzla gradonačelnik je 

u obavezi u skladu sa Federalnim zakonom prije usvajanja budžeta sa sindikalnom 

organizacijom potpisati sporazum o visini boda i visini osnovice za narednu budžetsku godinu 

i gradonačelnik je to uradio obzirom da su znatno porasli troškovi života, a da je i u Zakonu o 

platama u organima državne služba propisano da se visina plata usklađuje sa troškovima rasta 

života. U tom smislu je u odnosu na utvrđeni Nacrt predloženo da vrijednost boda za obračun 

ne bude 1 nego 1,10 što znači da su i sredstva za povećanje plata u Prijedlogu Budžeta utvrđena 

za 10% povećanje nego što je to bilo u Nacrtu. Evo uglavnom to bi bile to ukratko drugačiji 

prijedlog u odnosu na utvrđeni Nacrt i obrazloženje zašto smo mogli tako postupiti u odnosu 

na utvrđeni Nacrt.  

Što se tiče ODLUKE O IZVRŠAVANJU BUDŽETA GRADA TUZLE ZA 2022. 

GODINU u skladu sa izvršenim izmjenama u samom Prijedlogu Budžeta u odnosu na utvrđeni 

Nacrt bilo je potrebno i uskladiti određene odluke kojim se definiše način, odnosno određene 

odredbe kojim se u ovoj odluci definiše način trošenja budžeta, tako da smo u tom smislu i 

prilagodili znači ovu odluku dodajući određene nove članove kojim se definiše način utroška 

sredstava kao npr. Kapitalni grant Domu zdravlja, Kapitalni grant sportskom centru Mejdan, 

zatim trošenje ovih sredstava za subvencioniranje sanacija zajedničkih dijelova zgrada i 

uređaja, ali evo u samom obrazloženju vam je tačno nabrojano koje su promjene izvršene pa 

da ne detaljišem dalje. Toliko i hvala vam. 
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NATAŠA PERIĆ 

 

Hvala vama. Gradonačelniče hoćete li vi sad kao predlagač? Izvolite.  

 

JASMIN IMAMOVIĆ – gradonačelnik Grada Tuzle  

 

Gospođa Suada je dosta detaljno obrazložila. Ja želim samo da podvučen neke. Dakle, 

javna rasprava je provedena. Mi smo naročito obratili pažnju na diskusije vijećnika kada je bila 

rasprava o Nacrtu. Pri tome nismo pravili razlike da li su vijećnici u poziciji ili opoziciji i mnogi 

koji su diskutovali po nacrtu su prepoznali neke svoje ideje nešto iz svojih diskusija. Mi nismo 

imali projekciju Resornog ministarstva finansija. Nismo znali koji poslovi neće biti završeni, a 

započeti su u ovoj godini. U međvremenu smo dobili projekciju Ministarstva finansija i vidjeli 

da će biti solidan, solidan prihod i u međuvremenu smo vidjeli šta sve neće biti gotovo, tako 

da imamo 5 i po skoro 6 miliona iz PDV-a više i poreza na dohodak i preko 10 miliona 

sredstava koja će biti prenesena. Osnovni razlog jeste pomijeranje izbora.  

Želim da napomenem da mi svake godine Budžet usvajamo prije 25. decembra. Kraj 

godine i početak naredne godine posvećen je izradi plana nabavki i odmah se kreće u realizaciju 

krajem januara.  

Ovaj puta pomijeranje izbora zbog želje u to doba samo dva čovjeka je li Dodika i 

Čovića nanijela je veliku štetu svim lokalnim zajednicama, svim gradovima Bosne i 

Hercegovine i skraćeno nam je vrijeme izvršenja budžeta za minimalno dva ali za dva, za preko 

dva mjeseca, za preko dva mjeseca, tako da neki poslovi naprosto zbog trajanja procedure, neki 

zbog vremenskih neprilika na jesen nisu mogli biti završeni i radi se o preko 10 miliona 

rezervisanih sredstava koji ulaze u ovih koji se prenose u iduću godinu koji ulaze u budžet za 

dvadeset i drugu godinu.  

Ovako uvećan budžet dao nam je mogućnost da uključimo prioritete, ali prije svega 

vodeći računa o osnovnoj i isključivoj nadležnosti lokalne vlasti. Tek kad ostvarimo ono što 

po zakonu moramo, onda možemo razmišljati i šire, jer nije nam zabranjeno da pomognemo 

neke oblasti koje nisu u našoj isključivoj nadležnosti.  

Ovo želim posebno napomenuti jer nas u idućoj godini očekuje udar. Udar na naša 

preduzeća sa velikim računima za struju. Dakle, Elektroprivreda je poslala ugovore i u njima 

su, negdje je struja porasla i za 300%. Npr. jedan vodovod koji je plaćao oko milion i sedamsto 

struju sad bi trebao da plati četiri i nešto. To je potpuno nemoguće. Šta će biti sa našim javnim 

ustanovama? Mi ne možemo, niko ne može da pretpostavi da će 250-300% struja da skoči, tako 

da su se i naša preduzeća uključila sa svim preduzećima u ubjeđivanje dakle Elektroprivrede 

da ne može to uraditi privredi Bosne i Hercegovine. Ne može to uraditi privredi i stanovništvu 

Bosne i Hercegovine, jer oni su rekli da neće stanovništvu povećati cijenu struje, a vidite hoće 

vodovodu, hoće grijanju, pa kad mu skoči vodovod i grijanje, kad mu skoči potrošačka korpa 

onda će dakle to biti na štetu građana. Ali ja se nadam da će Vlada Federacije pronaći izlaz. 

Nije realno da struja toliko poskupi dakle, mora da postoji izlaz. Ne može poskupiti toliko. 

Dakle, zbog toga smo oprezni bili. Držali smo se is-ključive nadležnosti Grada u očekivanju 

strašnih računa našim preduzećima i našim javnim ustanovama, strašnih računa za struju. 

Nadamo se da to tako neće biti i Vlada Federacije još nije donijela tu odluku, dala saglasnost 

Elektroprivredi na povećanje struje.  

Vi ste vidjeli gospođa Suada je bila dosta dosta detaljna. Dakle, dosta je urađeno 

komunalnih objekata, ali onda što god vi više uradite više vam para ide na održavanje tih 

objekata. Zato ste vidjeli da je dosta sredstava predviđeno na održavanje. Bit ćemo u prilici, 

iskoristili smo momenat nogometni savez dakle, je ponudio takvu vrstu partnerstva da oni ulože 

2 miliona a mi pola miliona i da dobijemo taj najsavremeniji teren kakav je dobio Fudbalski 
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klub Željezničar u Sarajevu. Ovdje igraju na jednom terenu dva premijerligaša i dobro je da su 

naši predstavnici u Nogometnom savezu, mislim na tuzlake u Nogometnom savezu uspjeli 

izlobirati da prva Tuzla bude na redu, a u opciji su Tuzla, Banja Luka i Mostar, ali da Tuzla 

ima prioritet, jer ovdje igraju na jednom terenu dva premijerligaša.  

Nastavit ćemo sa grobljem. Napokon oko Puta Mandići. Imali smo prije dva dana 

razgovor sa kompletnim menadžmentom rudnika i potpuno mislim do u detalj usaglasili više 

tu njihovu saglasnost da prođemo s tim putem, a postoje postoje pare, tako da ovaj puta neće 

biti uzaludno predviđanje para za gradnju Puta Mandići i ponovo njihovo prenošenje u narednu 

godinu. 

Komunalna služba nosi 47 i po posto budžeta. Radi se dakle, o velikom broju 

komunalnih objekata, predviđenih komunalnih objekata. Onda slijedi Služba za ekonomski 

razvoj, pa Služba civilne zaštite koja ima isto tako prenesenih sredstava, društvenih djelatnosti, 

opća uprava, Vijeće itd.  

Želim samo još jednom napomenuti da tekuća rezerva može biti 3% što bi u ovom 

slučaju bilo milion i po. Govorim o tekućoj rezervi kojom raspolaže gradonačelnik. Ja se držim 

prakse, višegodišnje prakse. Ona nije milion i po nego 70 hiljada, a ovo je raspoređeno po 

službama pretežno za socijalne potrebe, pa neka tamo u skladu sa procedurama službe 

raspoređuju ta sredstva, mislim da bi svi gradonačelnici trebali raditi tako. I što će meni da ja 

sad utvrđujem te procedure i tolike pare raspoređujem. Postoje službe koje imaju Pravilnike. 

Te Pravilnike donosi Vijeće ili na njih daje saglasnost Vijeće i neka se tako taj novac dijeli.  

Dame i gospodo vijećnici predlažem da usvojite budžet za dvadeset drugu godinu. 

Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala gradonačelniče. Zbog poštivanja higijensko-epidemioloških mjera predlagači i 

obrađivači materijala koji će se razmatrati na današnjoj sjednici će se nalaziti u prostoriji pored 

sale i putem ekrana pratiti raspravu tokom sjednice.  

 

JASMIN IMAMOVIĆ – gradonačelnik Grada Tuzle  

 

Oprostite predsjedavajuća. (Izvolite.) Kad izađemo iz sale da znate da smo ovdje u 

susjednoj sali i da pratimo sjednicu da ne bi u sali bio prekobrojni broj osoba. Eto to je. Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Dobro hvala. Ima li potrebe da se pročitaju izvještaji Komisija? (Nema.) U redu. 

Otvaram raspravu klubova vijećnika. U redu. 

Znači, samo da vas napomenem prije nego što krenemo. Što se tiče rasprave klubova 

vijećnika o amandmanima ne možete sad pričati nego samo kao vijećnici pošto ste se potpisali 

kao vijećnici i raspravljat ćete u raspravi vijećnika imate pravo i imat ćete prednost, a u raspravi 

klubova vijećnika možete raspravljati o budžetu samo. Eto.  

Prvi za riječ se javio vijećnik Elvir Bijedić ispred Kluba SDP-a. Izvolite. Neka se 

pripremi vijećnica Sabiha Mujkanović Mujačić. 

 

ELVIR BIJEDIĆ – vijećnik Socijaldemokratske partije  

 

 Zahvaljujem predsjedavajuća. Pozdravljam kolegice i kolege vijećnike, novinare, 

obrađivače i one koji će to pratiti putem malih ekrana.  
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Dakle, Klub vijećnika SDP-a, Klub vijećnica i vijećnika SDP-a je razmatrao u više 

navrata ovaj Prijedlog budžeta i dakle, smatramo ga krajnje racionalnim, realnim i rekao bih i 

domaćinski u ovakom jednom pandemijskom vremenu i u vremenu energetske krize koja je 

očito, koja je očito pred nama.  

Ono što bismo posebno htjeli da naglasimo jeste taj jedan momenat zahvaljući dakle 

ovoj jednoj razlici između Nacrta budžeta i Prijedloga budžeta povećanim sredstvima da je 

izuzetno zadovoljstvo vidjeti da je znatan broj prijedloga koji su proistekli iz Nacrta iz 

disksusije o Nacrtu a kasnije i kroz javnu raspravu, našao svoje mjesto i ugradio se i u sam 

budžet. Pri tome apsolutno dakle ne mislim samo na Klub vijećnica i vijećnika SDP-a, a 

posebno nam je to zadovoljstvo dakle, da mogu da kažem da sredstva, odnosno sugestije koje 

su proistekle iz naše diskusije koju je iznjeo kolega Kapidžić na raspravi o Nacrtu dakle, gdje 

su povećana, odnosno zadržala na prošlogodišnjem nivou sredstva izdvojena za sport dakle, 

transfer za Udruženje građana „Novi Horizonti“ na zadovoljstvo je dakle i što su Tržnice i 

Pijace ostale na prošlogodišnjem nivou i posebno zadovoljstvo dakle da su značajna sredstva 

izdvojena za tekuće održavanje prostorija mjesnih zajednica dakle širom grada.  

Kolegica. Izvinjavam se šefica Službe za računovodstvo, odnosno za budžet. 

Izvinjavam se ne računovodstvo nego budžet gospođa Suada Isaković je dakle značajna 

sredstva pomenula u komunalnoj infrastrukturi. Pregledajući budžet negdje preko 8 miliona 

maraka dakle ulazi u izgradnju i rekonstrukciju, ja mislim negdje 8 i po miliona maraka u 

izgradnju, rekonstrukciju i sanaciju pute i putne mreže dakle, što nam daje za pravo da kažemo 

da ovaj budžet i te kako ima tu jednu razvojnu komponentu pogotovo ako umemo u obzir dakle, 

rekonstrukciju stadiona Tušanj, terena stadiona Tušanj, a onda i zapadne i sjeverne tribine gdje 

će se u znatnoj mjeri stvoriti uslovi za odigravanje dakle, evropskih utakmica. Evo na svu sreću 

imamo i dva premijerligaša koji streme ka tom cilju dakle, da igraju Evropu. Uz Mejdan koji 

evo priprema spektakl u februaru kad nastupa i reprezentacija Bosne i Hercegovine protiv 

Litvanije. Dakle, imat ćemo priliku sasvim sigurno u skorije vrijeme gledati evropske utakmice 

na Tušnju.  

Ono što još želim da naglasim dakle, da ostajemo kao grad rekorderi dakle u širenju 

toplifikacijske mreže i energetske efikasnosti mislim da negdje preko 2 i po miliona maraka i 

kroz ovu projekciju budžeta planirano za 2022. godinu i sretan sam dakle ako kažem da i drugi 

gradovi, evo konkretno mislim na Sarajevo da su počeli da tako kažem prepisuju pod 

navodnicima neke naše ideje koje smo mi na prijedlog predlagača i službi, a mi kao Gradsko 

vijeće usvojili, a tiče se recimo poticaja za nabavku toplotnih pumpi i energetske efikasnosti. 

Dakle, ne može čovjek da ne bude sretan iz tih razloga.  

Kroz čitavu ovu priču u budžetu niti jednog trenutka nije izostavljena da tako kažem ta 

socijalna komponenta za koju Grad Tuzla već godinama ima izuzetan senzibilitet i kada je u 

pitanju, kad su u pitanju osobe u stanju socijalne potrebe tako i boračka populacija i to je i 

vidljivo dakle i kroz ovaj budžet za 2022. godinu. Dakle, ne bih sad o ciframa. Svi smo to ja se 

nadam manje više pregledali.  

Značajna sredstva su izdvojena i kada je u pitanju Služba civilne zaštite, a mislim da je 

tamo otvoren i jedan da tako kažem novi novi kod ili bih rekao nova sredstva u smislu 

obebjeđenja obezbjeđenja uslova, odnosno poticaja za fasade, za krovove, odnosno rješavanje 

problematike arhitektonskih barijera. Imali smo par puta inicijativu ovdje dakle, tamo gdje 

postoje osobe u ulazima koje imaju otežano kretanje, kretanje u kolicima da im se obezbjedi 

kvalitetniji prilaz svojim stanovima.  

Dakle, ne bih da više. Manje više smo sve to pregledali. Dosta toga je rečeno i kod 

gospođe Suade Isaković u njenom izlaganju i u izlaganju gradonačelnika. Zadovoljni smo dakle 

u potpunosti Prijedlogom budžeta za 2022. godinu i Klub vijećnica i vijećnika SDP-a će ga 

podržati. Hvala.  
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NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala. Sljedeća za riječ se javila vijećnica Sabiha Mujkanović ispred Kluba SBB-a. 

Neka se pripremi vijećnik Mirel Mišković  

 

SABIHA MUJKANOVIĆ MUJAČIĆ – vijećnik Saveza za bolju budućnost 

 

Zahvaljujem predsjedavajuća. Evo pozdravljam sve prisutne. Dakle, pred nama se 

nalazi BUDŽET GRADA ZA 2022. GODINU uvećan u odnosu na Nacrt ali to smo svi i 

očekivali i govorili u diskusijama vezano za tačku Nacrta.  

Ja ću standardno krenuti od komunalne infrastrukture boljke svih nas. Najveći broj 

problema jeste vezan za ovu oblast. Drago mi je vidjeti da su povećani izdaci za rad zimske 

službe, za održavanje puteva, čišćenje vodotoka, nabavku urbanog mobilijara, izgradnju 

trotoara. Obavezno unaprijedit komunalnu infrastrukturu u prigradskim mjesnim zajednicama. 

Pozdravljam izdvajanje sredstava za izgradnju spomen obilježja na Brčanskoj Malti, a 

posebna pohvala ide za povećanje sredstava u grantovima za energetijsku efikasnost s obzirom 

na broj prijava koje smo imali u toku ove godine s obzirom da su pojednostavljeni kriteriji u 

odnosu na prethodne godine i vjerujem da ćemo u ovoj sad godini koja nam dolazi imati 

rekordan broj prijava naših građana. Mislim da ove godine posebnu pažnju treba obratiti na 

selekciju primarnog, primarnu selekciju otpada jer je sve više mjesnih zajednica zainteresirano 

za ovaj ekološki projekat hvale vrrijedan.  

Kao što kolega Elvir reče pozdravljam znači subvencioniranje troškova sanaciji 

zajedničkih dijelova zgrada. Mislim da nije bilo informacije vezano za ovu tačku a da to nismo 

govorili i drago mi je što je imamo u budžetu. 

Puno sredstava izdvojeno je za Javno komunalno preduzeće Vodovod i kanalizacija 

Tuzla pa tražim i da nam se što prije dostavi informacija gdje će se iskoristiti ova sredstva od 

900.000 konvertibilnih maraka za izgradnju vodovodne i kanalizacione mreže. I takođe jedan 

prijedlog prema ovom preduzeću a to je da urade projektnu studiju koliko će koštati izgradnja 

vodovodne i kanalizacione mreže u svim onim mjesnim zajednicama koje istu nemaju kako 

bismo se konačno mogli posvetiti krajnjem rješavanju ovog problema.  

Inače Grad je u proteklom periodu zaista povećao ulaganja u komunalnu infrastrukturu. 

Evo vidimo da u ovoj godini planira se oko 32 miliona, u 2018. godini je uloženo oko 17 

miliona, u 2019-toj dvadeset, u protekloj oko 22 miliona i nadam se evo da će se ovih 32 

miliona zaista realizirati u toku 2022. godine.  

Mislim da nema niko sretniji od mene što vidim i čujem da je blizu realizacija znači 

Puta u Mandićima. To je zaista veliki kapitalni projekat i građani Mjesne zajednice Tušanj 

zaslužuju da se ovaj put konačno završi. Posebna pohvala naravno za izdvajanje sredstava za 

održavanje izbora u mjesnim zajednicama.  

Povećani su izdaci za manifestacije od posebnog značaja za grad i to posebno 

pohvaljujem s obzirom da ću na današnjoj sjednici podnijeti i inicijativu da se u Tuzli. Danas 

nekako idemo s tim inicijativama. Da u Tuzli koja je grad multikulturalnosti i različitosti da se 

počne održavati Festival nacionalnih manjina na kojoj će isti predstavljati svoju tradiciju 

kulture i obićaej kao što to i rade u drugim bosanskohercegovačkim gradovima.             

U Službi za kulturu, spor, mlade i socijalnu zaštitu imaju sredstva za realizaciju džender 

akcionog plana. Radna grupa je pri kraju izrade. Mislim da će biti gotovo do kraja ovog mjeseca 

i evo u narednoj godini očekujem realizaciju i da imamo gotov džender akcioni plan. Vidjeli 

smo u Programu rada Gradskog vijeća da ćemo ja mislim u martu imati informaciju o tome.  

Radi se zaista mnogo dobrih stvari ali mislim da građani nisu uvijek upoznati sa 

mogućnostima koje im se nude i mislim da moramo radit na promovisanje takvih stvari. 
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Recimo u toku 2020. godine od ukupno zaprimljenih 2012 zahtjeva pozitivno je riješeno 1597 

zahtjeva građana u stanju socijalne potrebe.  

U Budžetu Grada uvrštena je pozicija grant pojedincima za liječenje teško oboljelih u 

inostranstvu. Znači, sredstva se dodjeljuju za plaćanje dijelova troškova liječenja u inostranstvu 

licima koja se privremeno nađu u stanju socijalne potrebe usljed oboljenja koja se po preporuci 

i mišljenju Konzilija nadležne zdravstvene ustanove ne mogu liječiti u Bosni i Hercegovini.  

Vrše se uplate doprinosa za obavezno zdravstveno osiguranje za osobe koje imaju 

stalno prebivalište i nalaze se u stanju socijalne potrebe, a nisu osigurane po nekom drugom 

osnovu.  

Socijalna osjetljivost Grada Tuzla manifestovala se podrškom za rad narodne kuhinje 

Imaret i na ovaj način pruža se dakle podrška za oko 1600 korisnika. Najugroženije kategorije 

stanovništva Tuzle.  

Znamo da podrška grada žrtvama nasilja se manifestuje kroz finansiranje rada Sigurne 

kuće. Jedna od 6 u čitavoj Bosni i Hercegovini nalazi se u Tuzli. Osim toga imamo i plaćanje 

dijelova troškova redovnog školovanja djece, nabavka osnovnih životnih namirnica, troškovi 

liječenja teške bolesti nabavka opreme za novorođenčad, a posebno sam svakako ponosna na 

refundiranje troškova bio medicinski potpomognuto oplodnje iako to nije u nadležnosti grada, 

ali ja se dobro sjećam da je još 2017. godine Klub vijećnika SBB-a prvi podnio taj amandman. 

Nisu se odmah mogla izdvojiti sredstva, ali ja mislim kroz neke 2 godine da se uvrstilo u Budžet 

Grada i to je nešto što je zaista hvale vrijedno.  

Svoj zadnji dio diskusije usmjerit ću na Profesionalnu vatrogasnu jedinicu Tuzla. 

Jedinica koja zaslužuje svaku pohvalu nas samih, naravno i građana, ali ljudi koji su nam uvijek 

na usluzi uprkos teškim uslovima u kojima rade i staroj opremi koju imaju. Zbog toga ću ovu 

diskusiju iskoristiti za jedan konkretan prijedlog vezan za budžet. Dakle, vatrogasna djelatnost 

je stručna i humanitarna djelatnost koja je u funkciji zaštite osnovnih ljudskih prava na život i 

materijalna dobra pa s toga predstavlja poseban javni interes. Osim što gase požar, spašavaju 

ljude i materijalnu dobra pružaju i tehničku pomoć u spašavanju ljudi u nezgodama izazvanim 

u saobraćaju i poplavama a između ostalog spašavanju sa visina. U pitanju je dakle sigurnost 

građana. U visoke objekte spadaju zgrade sa prostorijama za boravak ljudi čiji se podovi najviše 

sprata nalaze najmanje 22 metra iznad najniže kote terena. Na području grada Tuzla nalazi se 

više od stotinu takvih objekata od toga oko 85% znači su objekti kolektivnog stanovanja ili 

stambeno poslovni prostori. I upravo gašenje požara visokih objekata spada među najteže 

vatrogasne intervencije. Kod takvih intervencija normalno da spašavanje ljudi predstavlja 

prioritet u odnosu na gašenje požara. Međutim, maksimalno se usložnjava ukoliko vatrogasna 

jedinica nema dekvatnu opremu za tu vrstu intervencije u ovom slučaju vatrogasnog vozila za 

spašavanje sa visina i gašenje požara.  

Na osnovu ovoga što sam ukratko izložila., a iz razloga što ne raspolaže sa vatrogasnim 

vozilom za spašavanje sa visina profesionalna vatrogasna jedinica grada Tuzla nije u 

mogućnosti efikasno i kvalitetno izvršiti vatrogasnu intervenciju spašavanja lica i gašenja 

požara na visokim objektima u gradu Tuzla. Nabavna cijena ovakvog vozila kreće se od milion 

maraka i više u zavisnosti od vrste ljestava i radne visine. To su sredstva koji Grad Tuzla ne 

može sam obezbijediti ali jedno od rješenja jeste da se napravi sufinansiranje nabavke od strane 

Vlade TK. Dakle, saradnja Grada i Vlade TK ne bi bilo prvi put i nabavkom ovakog 

vatrogasnog vozila omogućile bi se i vatrogasne intervencije na području čitavog tuzlanskog 

kantona, jer prema podacima koje sam dobila na području našeg kantona vatrogasne jedinice 

ne posjeduju vatrogasno vozilo ovakvog tipa. Ja sam razgovarala sa kolegama iz parlamentarne 

većine. Podržali smo ovakav jedan prijedlog i evo ja bih voljela i da nam se gradonačelnik 

obrati i izjasni vezano za ovaj prijedlog. Hvala. 

  

NATAŠA PERIĆ  
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U redu hvala. Sljedeći za riječ se javio vijećnik Mirel Mišković ispred Kluba 

Socijaldemokrata, a neka se pripremi vijećnik Admir Čavalić.  

 

MIREL MIŠKOVIĆ – vijećnik Socijaldemokrata BiH 

 

Želio bih da se zahvalim predlagaču na prihvatanju naše sugestije. Uvažena 

predsjedavajuća, kolege vijećnici, gosti sve vas srdačno pozdravljam i želim nam danas 

uspješan rad. Javljam se ispred Kluba Socijaldemokrata  i s obzirom da se na Dnevnom redu 

danas nalazi najvažnija tačka, a to je Budžet Grada Tuzla. Prije nego što počnem svoje izlaganje 

želio bih da se zahvalim predlagaču na prihvatanju naše sugestije iskazane u javnoj raspravi za 

povećanje vrijednosti boda za uposlenike u Gradskoj upravi jer je to realna i opravdana za istim 

koja stvarno postoji. Napominjem još jednom da se ovdje radi o čestitim, savjesnim i vrijednim 

uposlenicima i još jednom se zahvaljujemo predlagaču na uvažavanju ovakve jedne sugestije. 

Takođe izražavamo zahovoljstvo što je naš Amandman od prošle godine našao mjesto 

u ovom budžetu i na tome se zahvaljujemo predlagaču kao i svim vijećnicima Gradskog vijeća. 

Mislim takođe da je jedan ovakav kod u budžetu opravdan i realan. 

Što se tiče BUDŽETA ZA 2022. GODINU on iznosi 68.480.000 Sadrži dosta stavki i 

kodova koji se ne mogu mijenjati, jer smo hajmo reći jedna, jer su to jedna zakonska obaveza.  

Mi smo kao Klub dali prijedlog od desetak amandmana i molit ćemo Gradsko vijeće da 

se izjasni o njima. A o tri amandmana o kojima se nećemo izjašnjavati na ovom Vijeću imat 

ću potrebu da ih obrazložim sada u svojoj diskusiji a tiču se znači pomoć penzionerima sa 

najnižom penzijom za ublažavanje socijalno ekonomskih posljedica izazvanih kovid 19. Zatim, 

podrška porodicama sa jednim ili ni jednim nezaposlenim u svrhu finansiranja cjelokupnog 

iznosa za pohađanje preddškolskog odgoja kao i grant jednokratne pomoći za novorođeno 

dijete. Mislim da su sva ti ova moja amandmana opravdana, potrebna i da Grad treba napraviti 

jedan značajan zaokret prema ovim kategorijama.  

Kodovi sa kojih se skidaju ova sredstva za ove (NATAŠA PERIĆ – Mirele? Izvinite 

molim vas ali ne bih ste sad trebali da obrazlažete amandmane. Ja sam objasnila na početku da 

kad bude rasprava vijećnika.) Evo ja ću samo...(vijećnik Hasib Hirkić govori s mjesta op.a.)  

(NATAŠA PERIĆ- Nemojte molim vas budite ozbiljni. Pa ne možete poslovničku on priča. 

Zato što ste se potpisali kao vijećnici je li tako, a ne kao klubovi vijećnika. O tome se govori.)  

Samo malo. Ja sam se potpisao kao Klub vijećnika. Kao šef Kluba vijećnika evo imam ja ovdje 

amandmane. (NATAŠA PERIĆ – Ali Mirele ako su to ovi  ne možete iznositi te, ne možete 

nove amandmane iznositi. Oni vaši amandmani nisu prihvaćeni i mi smo već o tome se 

izjasnili.) Ja vam ne iznosim nove amandmane, mislim da ne bude zabune. (NATAŠA PERIĆ 

– Iznosite onda ove koje ste predložili a nisu bili u skladu sa Poslovnikom je li tako? Pa ne 

možete. Mislim Mirele znate i sami da nije to u redu.) Ja sam rekao, ja sam rekao da se o njima 

ne-će-mo izjašnjavati. (NATAŠA PERIĆ – Pa ne možete ni pričati o njima zato što se nećemo 

izjašnjavati, nema logike. Molim vas preskočite.) Ja mislim da u svojoj diskusiji mogu pričat 

o (NATAŠA PERIĆ – Ne može.) budžetu. (NATAŠA PERIĆ – Pričajte o budžetu. Nemojte 

pričati o amandmanima. Eto molim vas.) Dobro evo. Evo ovako ćemo onda malo samo 

redefinisati svoju diskusiju. Znači evo ovako moji amandmani nisu imali obrazloženje i evo 

neću o njima pričati, ali pričat ću o stavkama koje trebaju biti umanjene u budžetu i 

preusmjerene u neke druge kategorije za neke druge kategorije stanovništa. Tako da mi kao 

Klub nismo za stavke kodova koji su bili stavljeni u budžetu i mi dajemo svoj prijedlog da se 

skidaju sredstva sa ovih kodova a to su izdaci za rad zimske službe, jer smo svjedoci da koliko 

god izdvojimo sredstava imamo isti intenzitet usluge i da povećanje sredstava za to nisu uticala 

na kvalitet usluge.  
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Drugo što želimo napomenuti a našlo je se u ovom budžetu, a želili bi da ove stavke 

gotovo da i nema je da se ukine izgradnja pokretnih stepenica u Mjesnoj zajednici Mejdan, jer 

mislimo da nije vrijeme za realizaciju jednog takvog projekta. Napominjem da ni-smo protiv 

razvoja grada, ali u ovim uslovima i u ovakvom zaista vremenu nije vrijeme za realizaciju 

jednog ovakvog projekta.  

Ono što bih htio još da napomenem je to da ćemo se u narednom periodu i u narednoj 

godini naročito zalagati za jedan snažan zaokret u realizaciji što više projekata iz obnovljivih 

izvora energije, jer je to jedan trend koji se mora pratiti  i ovi projekti moraju naći svoje mjesto 

u idućim budžetima. Na ovaj budžet za značajnija sredstva za ove projekte nismo djelovali 

amandmanski jer smo naišli na komplikovanu zakonsku regulativu za njihovu realizaciju i kroz 

inicijative prema višim nivoima vlasti snažno ćemo se boriti da to pojednostavimo i tražit ćemo 

u tome podršku svih vijećnika Gradskog vijeća. Što se tiče ostalih stavki budžeta pratit ćemo 

njihovu realizaciju i kao opozicija djelovat ćemo kao korektivni faktor i nastojat ćemo da se 

oni u cijelosti realizuju.  

Na kraju u zavisnosti od glasanja za naše amandmane za koji smatramo da su opravdani 

i realni zavisit će i naše glasanje za Budžet Grada Tuzle jer peko ovih amandmana ako uzmemo 

njihov cjelokupan iznos mi kao Klub utičemo na manje od 1% budžeta.  

Takođe u ovoj diskusiji želim da napomenem amandmane, tri amandmana o kojima 

nećemo glasati na ovom Gradskom vijeću. Koji nisu podneseni  u skladu sa Poslovnikom. 

Ponovit ćemo ih na prvom Rebalansu budžeta. Evo nadam se kroz diskuskusiju da ste dobili 

makar i jedan dio tog obrazloženja koje je trebao da se nađe u amandmanu. Evo. Zahvaljujem.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

U redu. Hvala Mirele. Sljedeći za riječ se javio vijećnik Admir Čavalić ispred Kluba 

Stranke za BiH i Naša Stranka. Neka se pripremi vijećnik Admir Hasanbašić.  

 

ADMIR ČAVALIĆ – vijećnik Stranke za Bosnu i Hercegovinu 

 

Hvala puno predsjedavajuća. Dozvolite da vas sve srdačno pozdravim. Dakle, ovo nije 

moje izlaganje, nije diskusija u vezi izlaganja klubova, predsjednika klubova. Dakle, ovdje 

samo želim jednu poslovničku intervenciju u skladu sa članom 70. i 74. Poslovnika o radu 

Gradskog vijeća Tuzla. Vijećnici imaju pravo i tokom izlaganja klubova da diskutuju u vezi 

teme tačke Dnevnog reda. Diskusija o amandmanima jeste dakle tema. Dio je teme. Tematski 

je vezano za raspravu o budžetu tako da vijećnik je imao pravo i ima pravo da raspravlja i niko 

ga ne može zaustaviti u toj raspravi. Dakle, shodno Poslovniku. Toliko.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Ostanite tu. Mi smo se izjasnili za amandmane koji nisu blagovremeni i za one koji nisu 

napisani u skladu sa članom 128. stav 4. Poslovnika. Znači, ako smo se izjasnili da se o njima 

nećemo izjašnjavati, uopšte ih nećemo razmatrati, onda vijećnik nema potrebe da priča o tim 

amandmanima.  

 

ADMIR ČAVALIĆ  

 

Opet poslovnička. Dakle, možda vijećnik nema potrebe da priča o tim amandmanima. 

Međutim, vijećnik ima pravo shodno članu 70. Poslovnika o radu da priča o tim amandmanima. 

Ima pravo. Možda nema potrebe. (NATAŠA PERIĆ – Nema pravo. Nema pravo.) Kako kako 

obrazlažete koji član Poslovnika? (NATAŠA PERIĆ – Pa sad sam vam objasnila.) Ne ne. 
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Možete li mi citirati član Poslovnika? Samo recite koji član. (NATAŠA PERIĆ – Ja se pozivam 

na član 128.) Dobro. Možete li ga pročitati? (NATAŠA PERIĆ – Mogu. Samo se izuzetno na 

samoj sjednici može kao novi amandman može.) Koji član? Gdje? Šta? Kako? Može li neko 

naći iz publike?  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Samo malo. Pauza 2 minuta.  Nemojte se smijati molim vas. (Pauza.) 

 

Znači član 128. stav. 2. Amandman na prijedlog odluke se podnosi najkasnije 3 dana 

prije dana određenog za održavanje sjednice Gradskog vijeća na kojoj će se raspravljati o 

donošenju odluke, a izuzetno i na sjednici Gradskog vijeća. Što znači, da bi ovo sad značilo 

nove amandmane. (ADMIR ČAVALIĆ  Ne. Ne. Nisu. Dakle, imamo Stenogram dakle, ni u 

jednom trenutku nije kolega rekao predlažemo amandmane.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Ali je pričao. Nije predložio. Pa šta to znači? Nećemo se raspravljati.  

 

ADMIR ČAVALIĆ  

 

Pa jel to? Dakle, pazite. Vi što ste citirali negira mogućnost predlaganja amandmana 

međutim, ne negira mogućnost diskusije o amandmanima. To je to. Samo da imamo, da 

poštujemo Poslovnik. Je li OK? Jel ja mogu sad krenuti sa svojim? (NATAŠA PERIĆ – 

Možete.) Dobro. Hvala vam puno. Hajde može ispravka... 

 

SABIHA MUJKANOVIĆ MUJAČIĆ 

 

Ispravka krivog navoda kolegi Čavaliću. Mi ovdje nismo publika, a rekli ste malo prije 

nek neko iz publike nešto doda. Mi smo ovdje kolege na sjednici Gradskog vijeća. Hvala.  

 

ADMIR ČAVALIĆ  

 

Ispravka krivog navoda. Kada sam kazao riječ publika ako ste pratili, a ima na snimku, 

pogledao sam gore i gore vidim publiku.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Čavaliću molim vas de se uozbiljite i vi. (vijećnik Sabiha Mujkanović Mujačić govori 

s mjesta op.a.)  

 

ADMIR ČAVALIĆ  

 

Evo pogledajte gore. Pogledao sam publiku i vidim gore publiku. (NATAŠA PERIĆ – 

Admire počnite sa diskusijom. Počnite sa diskusijom.) Samo sekundu. E hvala vam puno. 

Dakle, i nalazimo se u pozorištu. Dakle, žao mi je što se pokušava ovako na ovaj način dakle, 

kršenjem Poslovnika da se ograniči diskusija kolega vijećnika. Molimo vas da ne idemo u tom 

pravcu. Nije dobro za demokratiju u našem gradu. Ja želim da pohvalim Službu za budžet i 

finansije. Opet odličan posao. Pohvalu sam davao i u vezi Nacrta, izrade Nacrta. Mislim da je 

vrlo korektno urađeno izuzev odgovora na sugestiju o javnoj raspravi. Zamolio bih 
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predstavnike Budžeta i finansije Grada Tuzla. Ako možete samo ako može tiše čujem ili da 

isključite mikrofon? Izvinjavam se. Zamolio bih samo predstavnike da kad obrazlažu zašto 

nešto ne može da ne navode riječi ili da ne koriste rečenice nema sredstava i sl., jer mi u stvari 

imamo izuzetan budžet od 68,5 miliona dakle istorijski. To s jedne strane nosi dosta sredstava, 

s druge strane nosi izuzetnu odgovornost. Mislim da bi bilo dobro da se daju neki adekvatniji 

odgovori, jer ne možemo mi našim građanima reći samo nema sredstava. Npr. neka sredstva 

se koriste za pokretne stepenice, eskalatore pola miliona i sl.  

Očekivano je bilo 16 miliona KM više. To se moglo i u Nacrtu već naznačiti. Jasno je 

bilo i zbog toga je ova opuštena bila redistribucija tih sredstava. Mi kao Klub Stranka za BiH i 

Naša stranka imamo par primjedbi. Ja ću to sve obrazložiti kroz raspravu. Prije svega dakle, 

opet nema nekih novacija u budžetu. Nema novih budžetskih stavki, a znamo da se kovid 19 

dakle ide dalje, omikron i sl., znamo da imamo energetsku krizu, znamo da će rasti cijena kao 

što je gradonačelnik uvaženi naveo električne energije i sl. dakle, trebaju nam neke društvene, 

socijalne, odnosno ekonomske inovacije. Nemamo niti i jednu inovaciju. Sporovozni je opet 

budžet. Dakle, ponovo rezervacije vrše se. Desetak miliona se vrti preko tih budžeta. Nigdje se 

to ne troši i sl. Nije poticajan i ono što je meni fascinantno. Sredstva koja koristimo za poticaj 

se ne troše adekvatno, ne utroše se na pravi način. Dakle, prebacuju se u narednu godinu i sl. 

Nema stratešku orjentaciju. Evo ni jednu nisam vidio čak ni u obrazloženju budžeta. Šta je 

strateška orjentacija ovog budžeta? Šta želi da se postigne navedenim? Da li da se riješi pitanje 

zagađenosti? Da li da se pomogne privredi? Da li da se pomogne socijalno ugroženim i sl. Nije 

inkluzivan. To posebno naglašavam osim za predstavnike javnog sektora. Dakle, oni koji su u 

okviru javne privrede Grada Tuzla dakle, javne ustanove, javna poduzeća djelimično i Grad 

Tuzla za njih je i te kako inkluzivan ovaj budžet jer će im garantovati povećanje plate posebno 

za zadnje navedene.  

Što se tiče same javne rasprave mislim da je vrlo kvalitetna. Zahvaljujem se građanima 

koji su poslušali dakle naš poziv da se odazovu na javnu raspravu. Moje pitanje za ovu službu 

jeste zašto nije bio ovaj poziv u medijima? Ja ga nisam vidio u medijima. Dakle, poziv za javnu 

raspravu bio je u februaru za ovaj aktuelni budžet, a taj poziv sada nije bio u medijima. Dakle, 

da li se poslao dopis medijima od strane Grada Tuzla, odnosno nadležne Gradske službe? 

Dakle, da li je bilo tog poziva moje pitanje i ako jeste zašto mediji nisu objavili poziv za javnu 

raspravu s onim linkom i imeil adresom kao što to objavljuju unazad desetak godina? Jel se 

nešto sakrivalo ili sl.  

Dalje. Da li su službe sve obavijestile svoje korisnike? Dakle, sve službe da li poslale 

mejlove jel sam dobio informaciju da neki steak kolderi, odnosno neke organizacije koje rade 

sa službama nisu dobile poziv za javnu raspravu, ali svejedno izuzev dakle tim opstrukcijama 

ovo je izuzetno kvalitetna javna rasprava. Posebno pohvaljujem mjesne zajednice, odnosno 

predstavnike mjesnih zajednica što su se uključile dakle, prošli put ako se sječate nismo imali 

ista uključenja. Imali smo samo jednu mjesnu zajednicu koja je raspravljala o budžetu.  

Molim vas hvala puno službi. Hvala predlagaču što je manje više uvažio 95% sugestija 

koje smo predlagali na prošloj raspravi i početkom ove godine i to je i sam gradonačelnik naveo 

i uvažena gospođa Suada. Ja ću samo navesti par nekih. Dakle, posebno vezano za izbore u 

mjesnim zajednicama. Ja kada sam na Kolegiju diskutovao o ovome meni su rekli dakle, nije 

vrijeme sada da se ubacuje to u budžet i sl., bit će vremena. Evo vidimo sada se ubacilo u 

budžet i treba da se ubaci. Na strani 37 oko 100.000 konvertibilnih maraka više u odnosu na 

2018. godinu koja je bila prošla izborna godina.  

Transfer za rad „Novi Horizonti“ Hvala bogu ostalo je. Vratilo se. Grant za realizaciju 

akcionog plana za rome također sam naveo u javnoj raspravi da se vrati. Vratilo se. Grant za 

mlade u februaru sam već naveo da se treba 7000 maraka ići na 30.000. Vidim i kolega Anel 

je to predložio usvojeno je i služba i OP Revolt. Memorijalni centar Srebrenica Potočari grant 

za RSD Sloboda. Rekao sam da će to se prvo u Nacrtu skinuti pa će se magično vratiti u 
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prijedlogu. To se i uradilo. Međutim, posebno mi je drago što se povećalo dakle, izdvajanje za 

optimizaciju sistema daljinskog grijanja, za Udruženje „Viva žene“ koje rade sjajne stvari i za 

izgradnju vrelovoda itd. itd. Volio bih da se 5% onih stvari koje nisu usvojene u javnoj raspravi 

koje sam predložio usvoji. Jedna se odnosi na grant za digitalnu transformaciju. Mislim da 

moramo zaista uticati na digitalnu transformaciju naših kompanija, da malo koriste bolje alate 

te i drugo je onaj famozni redomat. Dakle, obišao sam sve bolnice u Hrvatskoj. Svaka bolnica 

ima redomat. Funkcioniše normalno samo ne može kod nas u Domu zdravlja.  

Ono što mi je sad problematično. To su sve dobre stvari a ovo ću dalje u raspravama 

obrazlagat. Prvo sredstva za hitne intervencije zaštite i spašavanje ljudi od nesreće 39,3% samo 

ove godine, odnosno za narednu godinu planiramo u odnosu na ovu, utrošak ove godine. 

Mislim da je to vrlo riskantno. Dakle, 40% samo sredstava. Nedo bog nesreće i sl. Mislim da 

trebamo. Dakle, predlažem još jednom da vidimo neko, et i moj prijedlog da pokušamo ta 

sredstva ili kroz rebalans povećati ili na neki drugi način.  

Dalje, za izgradnju, sanaciju i rekonstrukciju parkova je 0 KM predloženo. Nije mi 

jasna namjera predlagača. Dakle, gdje god smo otišli u naš grad u bilo koju mjesnu zajednicu 

od nji 40 dakle, postoji potreba za parkovima. Čak smo kao vijećnici, grupa nas gradili neke 

parkove. Pozivam i ostale da grade. Ali nije naš posao da gradimo parkove, posao je Grada 

Tuzle da gradi parkove i mislim da građani zaslužuju parkove. Dakle, parkovi su izuzetna stvar 

pogotovo ako ih održavate. Djeca to vole, vole stariji, vole mladi i svi vole i to je jedno mjesto 

dobrog druženja naročito ako stavite one kamere da se čuvaju. Samo 0 KM. Ne znam zašto 

dakle, kome smetaju parkovi u Tuzli? 

Dalje vezano za RTV 7. sad imamo 650.000 KM troška dakle, ide povečano je. Sviđa 

mi se obrazloženje menadžmenta. Napokon su razumijeli pa kažu da bi se digle plate 

radnicima. Pa to bi trebalo da bude i cilj dakle, bilo kakvih povećanja za ovu budžetsku stavku. 

Međutim, moram ovdje navesti da ako uzmete prosječno domaćinstvo ima otprilike četrdesetak 

hiljada domaćinstava u gradu Tuzla. Otprilike oni plaćaju 15 konvertibilnih maraka godišnje 

taksu za RTV 7. Čisto da građani razumiju. Dakle, pored redovne takse za BHT, Federalnu 

RTRS plaćaju svakako 15 KM za RTV 7 i u tom smislu RTV 7 treba da im na određen način 

vrati navedeno i ona vraća kroz praćenje svih događaja koje organizuju građani vladine 

organizacije.  

Pokretne stepenice, eskalator. Sjećate se da sam postavio pitanja prije par mjeseci šta 

ima od tog šta se dešava u vezi tog predizbornog uvećanja? Tad sam dobio odgovor da nema 

ništa od tog, da su to neke ideje, fiksacije i sl. i sad imamo pola miliona u budžetu. Mislim da 

je ovo, ovo je nevjerovatan presedan. Čak su i građani svojevrsnu pobunu u javnoj 

raspravi...Ako čitate javnu raspravu građani su se pobunili dakle protiv tog eskalatora gdje su 

naveli da je to zaista nevjerovatna ideja. Kome pada napamet da se sad pravi dakle u ovom 

periodu i krize i energetske krize i sl. pravi nekakve pokretne stepenice koje trebaju da 

funkcionišu tokom zime i sl. dakle, da prebacuju ljude, a ljudi nemaju u nekim pojedinim 

mjesnim zajednicama ni pitke vode. Dakle, Donja Obodnica i sl., a ovdje neke mjesne 

zajednice treba da dobiju eskalator. Dakle, da se vozaju gore dole i sl. Dakle, građani ovo nije 

ja mislim pobuna vijećnika već ako pogledate javnu raspravu, tok javne rasprave građani su se 

pobunili opravdano protiv ovog eskilatora i manje više svaka mjesna zajednica koja je 

predlagala bilo šta navodi skinite sad tog eskilatora. Ono što je meni posebno tragično u vezi 

tog pitanja jeste što ja s ove govornice danas garantujem da od tih pokretnih stepenica neće biti 

ništa naredne godine. Dakle, one će se možda tokom izbora pojaviti samo na kao skica ili nešto, 

slika. Moja procjena tek možda 2024. godine da ćemo imati te stepenice. Dakle, to će se 

vjerovatno prebaciti u naredni budžet pola miliona, pa opet pola miliona i na kraju ako bude ili 

ako se zaboravi projekat. Nikad.  

Privodim kraju predsjedavajuća. Ono što je takođe problematično, a to ću dalje u 

raspravi argumentovati jeste 25 novih zaposlenika u okviru Gradske uprave. Nije dobro za 
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vrijeme izbora da se zapošljavaju novi ljudi. Znamo kako to funkcioniše u našoj zemlji 

nažalost, na području našeg grada i kantona i moje pitanje je da li je predviđeno 70 novih radnih 

mjesta zapošljavanja u javne ustanove, javna poduzeća kao što se navodi na stranici 75? Dakle, 

nije mi jasno to. Hvala puno. Nastavit ću dalje u nastavku svoje rasprave. Hvala puno.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala. Sljedeći za riječ se javio vijećnik Admir Hasanbašić ispred Kluba Tuzlanske 

alternative. Neka se pripremi vijećnica Selma Ćatibušić. Molim? Esana. Dobro.  

ADMIR HASANBAŠIĆ – vijećnik Tuzlanske alternative  

 

Poštovana predsjedavajuća. Uvaženi gosti, cijenjeni predstavnici medija, drage 

koleginice i kolege ja vas sve srdačno pozdravljam i želim vam ugodan i konstruktivan rad na 

današnjoj sjednici Gradskog vijeća. Naime, Klub vijećnika Tuzlanske alternative smatra da je 

Prijedlog budžeta za 2022. godinu u iznosu od 68 i po miliona realan i da je dobro planiran u 

gotovo svim segmentima. Naime, za finansiranje komunalne infrastrukture planirano je 32 i po 

miliona konvertibilnih maraka što je zaista veliki iznos koji će uticati na poboljšanje kvaliteta 

života svih naših građana. Treba istaći da se poseban akcenat stavio i na zaštitu životne sredine 

jer je za izgradnju vrelovodne mreže i optimizaciju daljinskog grijanja planirano oko jedan i 

po milion konvertibilnih maraka, a za grant energetske efikasnosti 1,4 miliona konvertibilnih 

maraka što je negdje oko 400.000 konvertibilnih maraka više u odnosu na 2021. godinu.  

Za veliku pihvalu je i povećano izdvajanje za tekuće održavanje prostorija mjesnih 

zajednica i to u iznosu od 242.000 konvertibilnih maraka što je mnog mnogo više u odnosu na 

2021. kada je utrošeno 47.000 konvertibilnih maraka.  

Posebno nas raduje činjenica da je planirano i 300 konvertibilnih maraka za nabavku 

poslovnog, poslovne (NATAŠA PERIĆ – 300.000) Samo malo 300.000 jeste nabavka 

poslovnog prostora Mjesne zajednice Sjenjak. Naime, jedna od najvećih mjesnih zajednica 

znamo kako su do sad se održavani Savjeti mjesnih zajednica i ostale manifestacije na Sjenjaku 

i zaista zaista to je dobra stvar i nadamo se da će do kraja godine to biti realizovano.  

Međutim, mi istu situaciju imamo i u Mjesnoj zajednici Simin Han. Trenutačno Savjet 

mjesne zajednice radi uobjektu koji je vlasništvo Umela koji faktički planira da proda taj 

objekat i ja predlažem jedan zaključak a to je da: Ukoliko zbog suficita bude Rebalans budžeta 

za 2022. godinu obavezno planirati potrebna sredstva za kupovinu ovog objekta Agora centra 

koji je faktički mjesto prepoznatljivo za cijeli Simin Han. Znači, Simin Han trenutno nema 

prostorija svoje mjesne zajednice. Trebam i pohvaliti i gradonačelnika i grupu koja je obavljala 

već neke pleriminarne sa menadžmentom Umela i ja sam siguran da ćemo do kraja godine  

riješiti i ovaj problem za građane Mjesne zajednice Simin Han.  

Evo napokon planirana su i finansijska sredstva u iznosu od oko 3 i po miliona 

konvertibilnih maraka za izgradnju gradskog groblja na Drežniku, a da ovaj budžet djeluje 

preventivno je zaista istaknuto u ovom segmentu gdje se u 2022. godini planira oko 420.000 

konvertibilnih maraka za održavanje i čišćenje vodotoka, znači da se pokušaju spriječiti one 

poplave koje nastaju u vrijeme onih kišnih dana, a u prethodnoj godini je utrošeno svega 

100.000 konvertibilnih maraka.  

I svakako izgradnja i rekonstrukcija mostova. Planirano je velikih 570.000 

konvertibilnih maraka što će povećati sigurnost naših građana pri korištenju istih. I ovdje bih 

želio da predložim jedan zaključak da se u 2022. godini hitno izvrši rekonstrukcija svih drvenih 

mostova koji na bilo koji način ugorožavaju sigurnost naših građana. Zaista postoji nekoliko 

mostova koji su u katastrofalnom stanju, pješačkih mostova gdje može doći u opasnost život 

naših građana.  
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Dalje. U budžetu nije zaboravljen ni sport kao što su i ostali rekli imamo 500.000 

konvertibilnih maraka. To je grant Nogometni savez Federacije Bosne i Hercegovine gdje će 

se ići u rekonstrukciju terena i još 550.000 konvertibilnih maraka gdje će ići na rekonstrukciju 

vjerovatno izgradnja i uređenje nove tribine. Pored toga još je planirano i 140.000 

konvertibilnih maraka za tekuće održavanje sportskih terena i igrališta i nadamo se da će ova 

sredstva u potpunosti biti ispunjena i da će u nekim pogotovo rubnim mjesnim zajednicama 

doći do izgradnje igrališta za našu djecu.  

Posebno mi je drago da je i planirano 400.000 konvertibilnih maraka za završne radove 

u kupljenom prostoru za obdanište u Mjesnoj zajednici Slavinovići. Ima, ovdje imam jedno 

pitanje: Da li je tih 400.000 konvertibilnih maraka predviđeno samao za završne radove ili u 

taj iznos spada i cijena kupovine tog prostora?  

Zaista to je dobra stvar. Međutim, ovdje želim istaći još dvije mjesne zajednice. Mjesna 

zajednica Simin Han, podnio sam inicijativu. Imamo objekat male škole u Osnovnoj školi 

Simin Han koji stoji na raspolaganju besplatno. Vlada će dati saglasnost za besplatno 

korištenje. U skladu sa strategijom razvoja Tuzlanskog kantona Vlada TK utvrdila je akcioni 

plan 2021-24 godina po kome su već osigurana sredstva u iznosu od 60.000 konvertibilnih 

maraka za otvaranje vrtića, ali u prostorijama škole. Tako da se nadam da će ovaj problem biti 

riješen. I isto imamo situaciju u Solini u prostorijama u Novom naselju. Tako da bi ja i ovdje 

predložio jedan zaključak: Svakako ukoliko zbog suficita bude Rebalans budžeta za 2022. 

godinu obavezno planirati potrebna sredstva za otvaranje javnih vrtića u Mjesnoj zajednici 

Simin Han, objekta male škole i u Solini Novo Naselje.  

Što se tiče kulture zaista planirana su znatno veća sredstva u odnosu na prošlu godinu i 

to se prije svega misli na manifestacije od posebnog značaja za grad, te sredstva za grant za 

neprofitne organizacije.  

I imao bih ovdje par pitanja. Na jedno sam već kroz izlaganje šefice Službe za budžet 

dobio odgovor. Zanima me za nabavku opreme u Službi za geodetsko i imovinsko pravne 

poslove planirana su sredstva u iznosu od 150.000 konvertibilnih maraka. Interesuje me o kojoj 

je vrsti opreme riječ da li je to neka softverska ili hardverska oprema? Znači taj dio.  

I planirana je nabavka zemljišta u iznosu od 300.000 konvertibilnih maraka. Da li se 

unaprijed zna o kojim je parcelama riječ ili će to kako se budu širili projekti kako reče moj 

predsjednik znači širiti se na taj način i kupovati zemljište? Evo toliko od mene. Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala Admire. Sljedeća za riječ se javila vijećnica Esana Kavazbašić ispred Kluba 

Platforme za progres. Neka se pripremi vijećnik Ćerim Rastoder.  

 

ESANA KAVAZBAŠIĆ HUSKANOVIĆ – vijećnik Platforme za progres 

 

Dobar dan uvaženi vijećnici i vijećnice, predsjedavajuća, dopredsjedavajuća. Ispred 

Platforme za progres, ispred Kluba vijećnika Platforme za progres znači, naš stav u vezi 

budžeta je da ćemo biti suzdržani zato što smatramo da na neki način nije ni socijalni, niti 

razvojni, niti je poticajni. Zato što nam se opet dešava ko i prošle godine da veliki dio sredstava 

prebacujemo iz godine u godinu. Da nam ostaju isti problemi u gradu koje ne rješavamo. Žao 

mi je što u ovom novom budžetu znači, iako smo dobili sredstva za narodnu kuhinju Imaret 

nismo povećili ta sredstva jer iznos od 250.000 konvertibilnih maraka nije dovoljan, s obzirom 

da je došlo do povećanja broja korisnika i povećanja znači cijene proizvoda koji se koriste 

znači za kuhanje i pripremanje te hrane. Samim tim znači ta sredstva bi trebala biti mnogo 

veća. Takođe smatram da bi se trebala povećati sredstva za Sigurnu kuću jer su oni. Odobrena 
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su im sredstva, nisu na niovu kao prošle godine, a s obzirom da je povećan sam trošak života 

znači, ta sredstva bi trebala uvećana.  

Ono što mi je najviše zasmetalo u trenutnom budžetu što se ne postavlja ni jedan plan 

za pomoć za privrednicima i privatnicima u maloj i srednjem znači privrednom sektoru. Iz tog 

razloga što znači, ovo što je gradonačelnik upravo govorio da se očekuje povećanje struje znači, 

tih energenata. Samim tim će doći znači do poskupljenja i troškova koje mi imamo u našim 

firmama za razliku od javnih ustanova i javnih preduzeća znači, koji mogu biti zaštićeni i ti 

troškovi mogu biti kompenzovani od strane budžeta. Mi nemamo taj izbor i mi smo ostavljeni 

sami sebi, a sam taj budžet se znači puni iz naših doprinosa, plate i svega onoga što mi 

uplaćujemo prema budžetu i smatram da koliko imamo obavezu znači iz budžeta da se 

pomogne javnim ustanovama i javnim preduzećima, da ta pomoć treba se takođe...da se treba 

vodit u stvari računa da će trebati biti upućena pomoć znači i privatnom sketoru, odnosno 

privrednicima u privatnom sektoru.  

U budžetu sam zadovoljna s tim baš što je kolega maloprije govorio znači, što su 

izdvojena puno veća sredstva znači za čišćenje vodotoka, jer se pokazalo znači za vrijeme 

velikih ovih kišnih padavina da zaista svaki put imamo problema sa poplavama.  

Drago mi je što se vodi računa da se povećaju sredstva za priključak na toplovodnu 

mrežu, za povećanje energetske efikasnosti i znači što su se povećala sredstva za održavanje 

mjesnih zajednica jer ssu nam zaista mjesne zajednice u jako lišim, rade u jako lošim uslovima.  

Jedino što bi voljela da takođe sam htjela navesti, hvala im što su uvažili sugestiju od 

prošli put znači da Novi Horizonti ostanu znači na stavci budžeta, takođe Potočari i Vive žene. 

Voljela bi da donesemo jedan zaključak ako bi mogli da se pored svake osnovne škole da se 

postavi kao obavezno, da se postavi usporivač brzine, jer primjetili smo da i pritužbe su velikog 

broja građana znači da imamo osnovne škole, evo primjerm nam je Novi Grad znači gdje djeca 

prelaze preko pješačkih prelaza međutim, neki vozači zaista ludo voze i ta su djeca u opasnosti. 

Pogotovo ovi mlađi uzrasti od prvoga do petog razreda kojima roditelji nisu u mogućnosti da 

vode u školu. Znači, da im bar na taj način obezbjedimo neke uslove prelaska ulice. Znači, da 

im postavimo eto te usporivače brzine. Toliko od mene. Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala Esana. Sljedeći za riječ se javio vijećnik Ćerim Rastoder ispred Kluba 

samostalnih vijećnika. Neka se pripremi vijećnik Senad Mehmedinović.  

 

ĆERIM RASTODER – samostalni vijećnik  

 

Uvažena podpredsjedavajuća, dopredsjedavajuća, kolegice, kolege vijećnici, uvaženi 

gosti i Gradske uprave, mediji drago mi je što danas, odnosno što ćemo najvjerovatnije prije 

Nove godine usvojiti ovaj najvažniji dokument za naš grad. Posebno mi je to drago sa aspekta 

kada imamo u vidu u kakvoj se situacji složenoj nalazi naša država. Možda nikad težoj od 

Dejtonskog sporazuma gdje imamo ogromne probleme i mi to pratimo. Ja ne bih puno o tome, 

ali vjerovatno ta složenost situacije će imati odraz na sve zajednice, odnosno na sve nivoe vlasti 

pa vjerovatno i na naš grad. Ukoliko se bude usložnjavala moguće je da i mi budemo imali 

poteškoća kod prikupljanja sredstava, kod realizacije planova, ali nadati se da će se uz 

medijaciju i pomoć naših prijatelja iz svijeta ta situacija blagovremeno smiriti i da ćemo krenuti 

nekim normalnim tokovima u narednoj godini. 

Drago mi je što je Služba gradska i Grad i gradonačelnik na vrijeme pokrenuli ovu 

inicijativu za usvajanje budžeta. Da su sprovedene sve procedure. Da je veliki broj građana 

putem javne rasprave nas vijećnika, ispred mjesnih zajednica i svih ostalih koji su željeli i koji 

su imali mogućnost da su uticali na kreiranje ovog budžeta koji je kao što znamo evo da se ne 
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ponavljamo bio Nacrtom nešto manji nakon konsultacija i neke pomoći od strane Tuzlanskog 

kantona koja vidimo da je sve više i više izraženija i u prema našem gradu i nakon toga što smo 

sagledali šta smo sve u ovom decembru realizovali od prošle godine. Znači vidjeli smo da 

imamo nešto više sredstava u odnosu na i prošlu godinu a i u odnosu na prijedlog, tako da 

budžet od 68.480.000 je zaista nešto što je dobro i nadam se znači da neće bit umanjen, nego 

da će biti u ovom nivou ili čak možda i veći.  

Isto tako mi je drago, ja sam i statistički i mislim da je kolegica Sabiha pratio da što se 

tiče ovog infrastrukturnog razvojnog projekta, jer mi znamo često reći joj nije nam razvojni. 

Pa naravno. Teško je biti razvojni jer imamo dosta zakonskih obaveza plate, vraćanje kredita 

itd. Da mi kontinuirano iz godine u godinu znači od 2018. kada je bilo 17 miliona, devetneste, 

dvadesete 22, dvadesetprve 30. Mi u ovoj godini planiramo nešto više od 32 miliona za razvoj 

ovog grada.  

Ono što je meni posebno drago da se ovim budžetom povećavaju kolko tolko sredstva 

za boračku populaciju. Mi smo svjesni činjenice znači da su ljudi koji su sa 25-30 godina 

krenuli u ovaj posljednji rat sada imaju otprilike oko šezdesetak godina što zbog povreda, što 

zbog bolesti itd. Znači, dobro je da mi kao grad ne izdvajamo i da povećavamo ta sredstva. 

Znamo mi da je nivo Federacije i kantona primarno zadužen za boračku populaciju ali nije  

zgoreg da i na nivou grada, a imamo veliki broj ljudi kojima treba ta pomoć da se 

(nerazgovjetno izgovorena riječ op.a.) ta sredstva.  

Drugo što mi je drago da smo planirali, nisu to neka ogromna sredstva da se uradi 

spomen obilježje na Brčanskoj Malti. Mi koji živimo ovdje u Tuzli, koji smo bili za vrijeme 

rata znamo šta znači Brčanska Malta za odbranu Tuzle, a i države Bosne i Hercegovine i ovo 

je jako dobro da se ovaj spomenik, odnosno spomen obilježje lokacija da ostane trajno. Naše 

mjesto gdje ćemo se mi okupljati i gdje ćemo na neki način obilježavati taj naš odlučni otpor 

tadašnjem agresoru.  

Isto tako ne manje važno, možda još više važno što smo negdje evo oko 50.000 planirali 

da izgradimo jednu Bosansku kuću u gradu. Ta Bosanska kuća nam treba. Ne treba nam za 

dnevnu politiku, ali nam je vrlo važna u situaciji kada smo, kada nam se negira državnost, jezik, 

pismo itd. da otvorimo još jedan takav objekat u kući gdje ćemo pohraniti naša dokumenta 

pisana na bosančici i ostale materijalne dokaze koje govore o postojanju države Bosne i 

Hercegovine, postojanju konstitutivnih naroda itd. Vrlo je to važno, jer mi imamo u ovom 

gradu znači počev od Panonskih jezera, od spomenika kralju Tvrtku koji svjedoči o 

srednjovjekovnom vijeku, jakoj srednjovjekovnoj bosanskoj državi.  

Imamo situaciju i ovo što je kolega Rifatbegović predlago jako je dobra stvar. Imamo 

situaciju gdje imamo puno. Mi imamo negdje oko 27 osam nacionalnih manjina, mi moramo 

čuvati te manjine. Neki su došli za vrijeme osmanske imperije. Najviše njih za vrijeme 

austrougarske imperije i mi moramo znači čuvati i pomagati ta društva, te zajednice da nam ne 

iščeznu jer to je bogatstvo našeg grada. ja sam čak u prijedlogi sa anekim iz službe predlagao 

da mi u nekom periodu. Ne moramo ove godine. Vjerovatno neće moći, da mi možda 

napravimo jedno spomen obilježje ili lokaciju ili mjesto u kojima ćemo u našem gradu imati i 

neki spomenik, neku ploču koja označava borbu bosanskih kapetana za autonomiju, jer znamo 

da je Husein Kapetan Gradaščević podržao savjetovanje svih bosanskih kapetana koje je trajalo 

od januara dvadesetog do desetog, pardon do 5. februara tridesetprve u Tuzli i grad Tuzla je ta 

koja je donijela te odluke sedam, osam odluka. Jedna od tih odluka je bila da se ide u 

autonomiju, da se slavi državnost itd. i po meni mislim da bi i tom spomeniku u narednom 

periodu možda evo za vrijeme našega mandata trebali da damo značaj. Znamo mi tačno u kojoj 

se kući održalo to savjetovanje itd.  

Druga stvar ono što mi je drago da su se sredstva Civilne zaštite povećaju. Mi znamo 

da su poplave koje su bile 2010-te, pa kasnije najveće 2014-te. i svake godine mi sad imamo 

neke vanredne situacije i mi moramo imati opremu za civilnu zaštitu. Ne može biti Civilna 
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zaštita opremljena u autima luksuznim. Znači, moramo komandanti, odnosno lica koja se bave 

imat jaka terenska vozila koja mogu izaći na licu mjesta, jer nema... Evo i ove godine smo u 

julu imali određene vanredne situacije i to je i za očekivati i tako znači. Drago mi je što se 

povećaju ta sredstva i podržavam prijedloge da se Profesionalnoj vatrogasnoj brigadi 

obezbijedi adekvatna sredstva. Ako ne ove godine onda u narednom periodu i to pod hitno.  

Dalje takođe (NATAŠA PERIĆ – Privodite kraju moli vas.) Evo privest ću kraju. 

Takođe mi je drago vezano za stadion Tušanj. Ja tamo idem redovno pratit utakmice. Ja i kolega 

Berbić. Da će se ta aktivnost realizovati. Nadam se da će se realizovati.  

Isto aktivnost u Mejdanu koja je planirana, odnosno rekonstrukcija i evo u februaru 

imamo taj značajan događaj dolazi nam i reprezentacija. Drago mi je i za javnu kuhinju i ja 

tamo često odem u javnoj kuhinji i vidim da imamo dosta ljudi što se izdvajaju sredstva. I ono 

što bih htio posebno reći znači, mi često znamo reći mi smo „Grad slučaj“ ovo ono. Nije to baš 

tako. Evo ja sam prije 15 dana kad je bilo smjena komandanata NATO štab u Sarajevu, pa je 

mene general Mašović pošto se lično znamo zove i kaže: Ćerime šta je ovo samo vaš 

gradonačelnik dobio poziv da prisustvuje smjenu komandanata. Znači nije to slučajno. Znači, 

naš grad je prepoznat po nečemu znači, tako da nije to kako mi znamo često reći joj mi ovo ni 

ono. Imali smo neki dan posjetu i Šmita i to je jedno priznanje našem gradu. Toliko hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala vama Ćerime. Sljedeći za riječ se javio vijećnik Senad Mehmedinović ispred 

zajedničkog Kluba HDZ i PDA, a neka se pripremi vijećnik Nedžad Jusić.  

 

SENAD MEHMEDINOVIĆ – vijećnik Pokreta demokratske akcije 

 

Poštovana predsjedavajuća, zamjenice predsjedavajuće, kolege vijećnici, 

gradonačelniče, predstavnici službi, predstavnici medija dobar dan svima. Ćerim i ja kao da 

smo se dogovarali i ja sam isto na početku htio da kažem da se stvarno stvara nered jedan u 

našoj državi i mislim da se treba poslati stabilna i jaka poruka iz grada Tuzle, a stabilni gradovi 

su onoliko koliko su im stabilni budžeti, jake lokalne zajednice i jaka je država Bosna i 

Hercegovina i napomenut ću vas da je to u stvari bio i ostao je slogan Pokreta demokratske 

akcije. Mislio sam na početku da predložim da se nabavi neka i peč na pelet od 200 kilovata 

kako bi bilo toplije u ovoj sali ovdje, ali evo za ubuduće možda da se razmišlja obzirom da su 

stvarno malo uslovi. Vidim da su svi obukli jakne. Predsjedavajuća šal je tu oko vas, tako da 

ubuduće da razmišljamo o tim stvarima.  

Kada je riječ o budžetu par stvari ću da kažem. Prije svega veoma je interesantan ovaj 

pregled rezervacija o Budžetu Grada Tuzle na dan 27. 10., odnosno ta sredstva se prenose na 

sljedeću godinu i mogu da vam kažem da je to neko veoma pametno uradio i dobro je naravno 

sve što se ulaže u Grad Tuzlu, ali evo sljedeće godine imamo samo preko Službe za komunalne 

poslove, izgradnju i poslove mjesnih zajednica 9.575.000 konvertibilnih maraka. Naravno da 

mi je drago sve što se ulaže.  

Dalje interesantan i zanimljiv mi je podatak. Iz tuzlanskog kantona smo dobili otprilike 

oko 1.200.000 konvertibilnih maraka. Sredstva se ne dobijaju džabe. Dakle, definitivno smo i 

dobili na osnovu nekih prijedloga projekata od službi, tako da to u stvari samo govori da naše 

službe, odnosno službe Gradske uprave rade i dobro je što je to milion i dvjesto i akobog da da 

sljedeće godine bude i 2 miliona, ali je zabrinjavajuće što iz Federacije i države su ta sredstva 

znatno manja. Ja sad ne znam manja, ja sad ne znam jel to zbog toga što se mani broj projekata 

aplicira, Tuzlanskom kantonu veći broj ili je to odnos politika da ne ulazim u to. Uglavnom 

drago mi je. Prošle godine nismo imali slučaj da je bio ovoliki iznos sad imamo milion i dvjesto 
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dakle, čestitam službama koje su aplicirale sa projektima, a vidim da je bilo projekata preko 

Direkcije za izgradnju cesta i svaka pohvala.  

Izvještaj sa javne rasprave o Nacrtu Budžeta Grada Tuzle je odličan. Izuzetno mi je 

drago što su se bogami Savjetim mjesnih zajednica uključili u javnu raspravu o Nacrtu Budžeta 

Grada Tuzle, to je za svaku pohvalu. Nije da sam brojao, ali 15 savjeta nije dostavilo nikakve 

prijedloge, odnosno složili su se sa Prijedlogom Budžeta, mada mislim da se uvijek ima šta 

predložiti, ali evo ima i podatak koji govori da je 25 mjesnih zajednica, odnosno 26 dostavilo 

Prijedloge na Budžet, a od toga koliko sam mogao da izbrojim 12 do 13 mjesnih zajednica je 

veoma ozbiljno pristupilo ovome i evo sad primjer. Ne znam ni ko vodi te mjesne zajednice ali 

je stvarno za svaku pohvalu. Za pohvalu je zato što su ljudi koji su delegirani tamo rade u 

interesu za svoje mjesne zajednice. Evo primjer Brčanska Malta, Bukinje, Gornja Lipnica, 

Sjenjak, Mramor, Solana. Dakle, izuzetno su dobro i kvalitetno napisani amandmani to je za 

svaku pohvalu naravno.  

Pozvat ću se na prošlu sjednicu Vijeća i ja evo od kako sam već ovdje nekih 14-15 

mjeseci od inicijativa koje sam proslijedio i vijećničkih pitanja i evo od inicijativa sam dobio 

da se realizovalo gore na Kicelju dvije klupe i razmišljao sam jel to moguće da je to samo 

domet nakon 14 mjeseci biti vijećnik, podnositi tolike inicijative, ali me raduje ovaj budžet i 

gledam Zapisnik sa prošle sjednice Vijeća izlaganje između ostalog moje gdje sam naveo da je 

neophodno uzeti za prioritet uklanjanje arhitektonskih barijera za populaciju osoba sa 

invaliditetom. Vidim da su to službe prepoznale, da je predlagač prepoznao što mi je izuzetno 

drago. Most u Slavinovićima evo za koji znam da koleginica Softić isto govori pričam non stop 

i vidim da postoje određena sredstva vezaano da se urade dokumentacija za taj most u 

Slavinovićima, jer zaista je to veliki problem. Imamo školu. Evo govorimo o poplavama 

nedobog nešto da se desi ne znam ko bi  snosio odgovornost za to gore što se sagradilo.  

Žao mi je što u budžetu ne mogu da vidim izdvojenu stavku za Mjesnu zajednicu 

Kiseljak. Vi znate da ja skroz slabo spominjem ovu mjesnu zajednicu, ali obzirom da sam imao 

neke sadržajne razgovore sa predlagačima ja očekujem da će se u mjesnoj zajednici Kiseljak 

nastaviti ulagati, naravno i svim drugim mjesnim zajednicama a mislim prvenstveno na one 

koje su prigradske. Takođe iz ove rasprave koju sam prošli put imao na Prijedlogu Budžeta i 

Nacrtu Budžeta drago mi je da otprilike 50 do 60% stvari uvaženo i drago mi je što su neke 

inicijative koje sam predlagao nalaze se u budžetu. 

Fond za komunalnu infrastrukturu. Dakle, ne pratim često utakmice kao što to Ćerim i 

kolega Berbić, ali naravno da izuzetno podržavam i da mi je drago da postoji promocija sporta. 

Dakle, oko milion konvertibilnih maraka za stadion Tušanj je za svaku pohvalu.  

Finansiranje nevladinog sektora i drugih aktivnosti. Ako sam doprinjeo i jednu sekundu 

i jedan milimetar da se povećaju sredstva za 68.000 konvertibilnih maraka naravno da mi je to 

drago i smatram da nevladin sektor može puno da utiče od promjene svijesti do jačanja lokalne 

zajednice, promocije demokratije, jačanje socijalno isključenih kategorija stanovništa. Dakle, 

ovo su stvarno stvari koje su za svaku pohvalu i na kraju krajeva i evo ovo što sve govorim 

ukazuje na to da ću podržati budžet.  

Vraćam se na diskusiju koju sam prošli put govorio a tiče se mosta u Slavinovićima i 

imamo ovdje stavku. Nabavka usluge izrade glavnog projekta pješačkog mosta preko Jale u 

naselju Slavinovići. Daakle, to je onaj most o kojem smo pričali. Iz ovog se ne može vidjeti da 

će se on uraditi u 2022. godini, ali postoji Rebalans Budžeta, tako da evo krenulo se po pitanju 

rješavanja problema s ovim mostom u Slavinovićima.  

I jedna od inicijativa koju sam podnio na prošloj, ne znam pretprošloj sjednici bilo je 

vezano za autubuska stajališta i vidim ovdje da postoji. Nabavka usluga glavnog projekta novih 

autobuskih stajališta na području grada Tuzle što je doista neophodno, jer kad vidim autobuse 

i naše građane da stoje na stanicama gdje nemaju nadstrešnice je stvarno neprihvatljivo i mislim 

da se to treba čim prije uraditi. 
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I ono našta sam najponosniji a to je stavka gdje imamo u budžetu da je prepoznato. 

Sanacija trotoara, pješačkih staza i arhitektonskih barijera. Ovdje bi ja samo napisao uklanjanje 

arhitektonskih barijera. Vidimo u Nacrtu Budžeta da je tu bilo oko 50.000 konvertibilnih 

maraka. Sada su ta sredstva na iznosu od 370.000 konvertibilnih maraka. Bosna i Hercegovina 

je ratificirala UN Konvenciju o pravima osoba sa invaliditetom 2010. godine. Imamo pravila 

za izjednačavanje prava i mogućnosti osoba sa invaliditetom i prvi prioritet toga koji je donešen 

do 2021. godine jeste euklanjanje arhitektonskih barijera i sa ovim današnjim danom je grad 

Tuzla položila ispit i možemo reći da idemo lijepom koracima ka inklu-ziv-nim zajednicama. 

(NATAŠA PERIĆ – Isteklo vam je vrijeme.) Evo završavam predsjedavajuća. 

Na kraju želim da pozdravim dolazak visokog predstavnika u Tuzli. Posebno  mi je 

drago što se moglo da vidi i mnogi trebaju da uče od njega što je osvješten i što je odao pijetet 

dakle tuzlanskoj mladosti i to zaista govori o njemu kao visokom predstavniku i svi oni koji 

dolaze trebali bi da se ugledaju na njega. Hvala ljepo. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala. Vijećnik Nedžad Jusić ispred Kluba nacionalnih manjina 

 

NEDŽAD JUSIĆ – nezavisni vijećnik iz reda 

                      nacionalnih manjina 

 

Poštovana predsjedavajuća, zamjenice predsjedavajuće, sekretaru, kolege, kolegice 

vijećnici, predstavnici gradskih službi, gradonačelniče i drugi. Moram prvo istaći da sam 

razmišljao da li uopšte da se javim danas vezano za raspravu budžeta, ali s druge strane vidio 

sam komentare i druge kolege koji su se javili i osjetio sam potrebu da par riječi kažem kada 

je u pitanju buždet.  

Pije nego što govorim nešto o budžetu prije svega želim da se zahvalim vijećniku 

Rifatbegoviću kao i Sabihi jer su danas pokrenuli dvije vrlo važne stvari kad su u pitanju 

nacionalne manjine i hvala vam. Od srca vam hvala a zato sve i ovom prilikom pozivam i druge 

kolege u Gradskom vijeću Tuzla da jednostavno i meni pomognu da se poboljša stanje i položaj 

nacionalnih manjina u gradu tuzla, jer nacionalne manjine nikad neće ostvariti svoje pravo 

ukoliko to ne bude htjela većina, a u ovom stvari svi smo većina, svi smo ovdje u Gradskom 

vijeću i siguran sam u tome da ćemo u tome i uspjeti.  

Kad je u pitanju današnja tačka Dnevnog reda, odnosno budžet za 2022. godinu kolega 

je jedan maloprije rekao da je to najvažniji dokument i jeste, jeste. Danas je najvažniji 

dokument koji trebamo usvojit, a to je BUDŽET GRADA TUZLE ZA PERIOD 01. 01 DO 31. 

12. 2022. godine i pravim projekciju aktivnosti na kraj krajeva do kraja 2022. Normalno da 

mogu doći u toku i određeni rebalansi gdje ćemo djelimično ih preusmjeriti, odnosno dodati 

druge aktivnosti. 

Kad je u pitanju pomenuti budžet nacionalne manjine djelimično mogu biti zadovoljne 

sa pomenutim budžetom jer imamo tri ključne budžetske stavke koje se direktno dotiću 

nacionalnih manjina, a to je grant za implementaciju Akcionog plana za rome u visni od 60.000 

maraka. Ima grant za druge nacionalne manjine u visni od 12.000 maraka i direktno grant ima 

za Jevrejsku općinu i na taj način djelimično možemo biti zadovoljni, a normalno uvijek bi 

moglo biti i bolje jel ipak nacionalne manjine imaju veću potrebu u odnosu na ovo, al se nadam 

u nekom narednom periodu da će doći ta bolja vremena.  

Takođe želim napomenuti da mi je drago na kraj krajeva i ja pretpostavljam da je to to, 

a ako nije ništa, jer sam ja u prethodnom periodu stalno govorio ovdje da je potrebno uložiti 

dodatne napore i dodatna finansijska sredstva u Budžetu Grada Tuzle za očuvanje kulturnog 

identiteta nacionalnih manjina. I ovo što je kolegica Sabiha rekla to je izuzetno velika stvar za 
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nacionalne manjine da imamo Festival nacionalnih manjina između ostalih kao jedna od 

aktivnosti, a vidim i u budžetu ovdje za 2022. godinu da su povećana finansijska sredstva za 

42.000 maraka u pogledu iz oblasti kulture, pa možda ne znam da li je predlagač predvidio ta 

finansijska sredstva od ovih 42.000 maraka za očuvanje kulturnog identiteta, odnosno kulture 

nacionalnih manjina ili će se u nekom narednom periodu vidjeti kako će to sve biti.  

Takođe želim napomenuti da je vrlo važno ovo sada možda ću malo otići na jednom 

drugom pravcu da je predviđeno za vjerske zajednice ukupno 110.000 maraka što je dobro. Ali 

ne znam ipak ulazimo u jedan drugi problem, odnosno građani grada Tuzle. Sahrana, dženaza 

otprilike košta oko 3.000 maraka i kad dođu socijalno ugrožena kategorija gdje niko ništa ne 

radi oni neće da obave dženazu ili sahranu dok im se ne plati 3.000, oko 3.000 maraka. I onda 

tu nailazimo na problem. Ja se nadam da će ove vjerske zajednice, naše vjerske zajednice u 

gradu Tuzla biti na jedan, na jedan drugi način da će prilaziti samim građanima koji nisu u 

mogućnosti da plate te vjerske usluge njima i da ćemo koliko je potrebno na kraj krajeva u 

nekom narednom periodu i poseban fond dodatni otvoriti za takve slučajeve ukoliko stvarno 

vjerske zajednice su u finansijskoj krizi, nemaju finansijskih sredstava trebaba hin pomoći na 

kraj krajeva da bi građani dostojanstveno ispratili svoje umrle, jel jednostavno dolazimo u 

situaciju da ljudi ne-maju finansijskih sredstava da sahrane svoje najmilije.  

Zahvaljujući gradonačelniku prošle sedmice za jednu osobu smo morali intervenisati, 

riješiti i na kraj krajeva da gradonačelnik nije pomogao toj jednoj porodici evo 10-15 dana bi 

stajalo tijelo, ne bi se moglo napraviti dženaza, a vjerska zajednica nije htjela ni na koji drugi 

način, nego htjeli su finansijska sredstva.  

To je na nekakav način o kojem možemo na kraj krajeva u nekom narednom periodu 

razgovara ili vidjet ćemo kroz neke druge diskusije na Gradskom vijeću vidjeti kako možemo 

te stvari riješiti. Sve u svemu ja kao vijećnik ispred reda nacionalnih manjina podržat ću ovaj 

budžet. Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala vam Nedžade. Vijećnik Čavalić se bio javio drugi put al pošto ga nema 

zaključujem raspravu klubova vijećnika. Otvaram. Molim? (vijećnik Omer Berbić govori s 

mjesta op.a.) Pa nema ga sad. (OMER BERBIĆ- Evo ga tu je.) Admire progutajte. Polako 

hajde. Polako hajde.  

 

ADMIR ČAVALIĆ  

 

Ja se izvinjavam uvaženim kolegama vijećnicima i vijećnicama. Dakle samo 

nastavljam izlaganje. Ono što je problematično za nas kao Klub jeste opet za Dom penzionera 

pola miliona konvertibilnih maraka pitanje da li će to utrošiti?  

Dalje, zanima nas i ovo je pitanje za službu. Zašto Služba za opću upravu i zajedničke 

poslove nabavlja opremu od 150.000 konvertibilnih maraka i odakle 110.000 maraka razlike u 

odnosu Nacrt - prijedlog? Dakle, u roku od nekoliko dana ili sedmica oni su svatili da im treba 

dodatnih 110.000 konvertibilnih maraka za opremu. Koja je to oprema, zašto je nabavljaju i u 

koje svrhe? Dakle, to nemamo u obrazloženju budžeta.  

Vezano za stav našeg Kluba mi ćemo za sada biti suzdržani pri glasanju, osim naravno 

ako se ne podrže neki od naših amandmana. Imamo zajedno kao Klub otprilike četrdesetak 

amandmana. Vjerjujem da je barem jedan kvalitetan i da bi bilo dobro radi demokratičnosti i 

inkluzivnosti rada Gradskog vijeća da se jadan podrži barem. Ja sam spreman na konsultacije. 

Upravo sam bio na konsultacijama sa predstavnicima parlamentarne većine ili većine u 

Gradskom vijeću u vezi određenih amandmana da vidimo da li ima mogućnost da prođu isti ili 

barem na rebalansu. Ono što zamjerimo dakle, Prijedlogu budžeta jeste nedostatak inovacija 
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kao što smo naveli. Da je to budžet uglavnom za javni sektor, ne za privatni i da je padobranski 

u smislu spašavanja određenih insititucija.  

Drugi dio svog izlaganja posvećujem komentaru na odgovore koje smo dobili. Dakle, 

pridržavam se uputstva je li da ne raspravljam puno o amandmanima i neću. Dakle, neću 

iskoristiti svoje pravo, ali ovdje se dakle osvrćen na ovaj što smo dobili komentar dakle 

predlagača. Uvaženog gradonačelnika u vezi naših amandmana. Ja ću se samo osvrntui na tačke 

4 i 2 koje vidite u vašim dokumentima. Neću na tačku jedan, jer nije vezana za moje 

amandmane.  

Tačka četri kaže, da su troškovi Gradskog vijeća deternisani unaprijed i da služba neće 

tu posebno da se miješa. Slažem se. Zato ja dajem jedan zaključak, a to je da na rebalansu 

odmah utvrdimo dakle, donesemo neku odluku o racionalizaciji troškova rada Gradskog vijeća, 

naših klubova, komisija ili bilo šta drugo što se veže za Gradsko vijeće. Dakle, to je vezano za 

tačku četri.  

Tačka tri. Vezano za finansiranje privatnih predškolskih ustanova. Drago mi je da sam 

dobio ovu informaciju međutim, ne demantije se potencijal za finansiranjem istih, kao što je 

predložila u amandmanu koleginica Ćatibušić a i moja malenkost dakle, već se samo navodi 

da nema potrebe za finansiranjem privatnih predškolskih, a ne navodi se da Grad to ne može. 

Dakle, ja argumentovano tvrdim da Grad može i drugi gradovi to rade i drugi kantoni to rade 

putem vaučerizacije, direktno ili indirektno finansirati privatne predškolske ustanove. Zašto? 

Čisto dakle evo i kolege i kolegice vijećnike da upoznam. Mijenja se paradigma privatnog 

predškolskog obrazovanja. Trenutno sam angažovan dakle, na ovom jednom bitnom UNDP 

projektu po tom pitanju gdje u stvari stvari se potpuno drugačije posmatraju. Cilj je da se 

socijalno ugroženim. Npr. roditelj gdje jedno dijete, jedan roditelj ne radi, drugi radi ili oba ne 

rade, da se njihovo dijete, daje mu se prednost upisu u javni javno predškolsko. I tako. To je 

praksa na zapadu. To je praksa sad u Kantonu Sarajevo dakle, ukidaju se one...a da djeca 

roditelja koja da kažem su imučnija. Gdje oba roditelja rade i sl., da se oni fokusiraju i da oni 

troše u privante. Dakle, to je neka nova normalnost. Moramo biti svjesni toga što znači privatni 

predškolski se pola-ko uključuje u čitav sistem predškolskog i apsolutno se posmatraju 

ravnopravni kao i javni. Ovdje ne kažem da treba oduzeti. Javni treba i to je naša obaveza 

moramo, ali dajte da krenemo finansiranje i drago mi je da je gradonačelnik odgovorio da 

može. Dakle, da postoji ta mogućnost samo što neće.  

I vezano za Dom penzionera to je tačka dva u odgovoru. Moje pitanje je, kaže se da je zaključen 

ugovor sa izabranim izvođačem radova za energetsku efikasnost u decembru. Ko je izvođač 

radova u Domu penzionare? Na koliko je zaključenje baš na pola miliona tačno ili ćemo imat 

nekih ušteda i da li služba zna za te uštede? Da li će bit možda 460.000 i sl.? 

Dajem tri zaključka. Prvi je zaključak nakon rebalansa da se vraćaju parkovi. Izgradnja 

parkova da se vraća u budžet. Gradsko vijeće Grada Tuzla da traži, insistira, daje zaključak da 

se izgradnja, rekonstrukcija parkova kao budžetska tavka vraća nakon rebalansa, ako već ne 

uđe, ne prođe moj amandman dakle sada.  

Drugi zaključak je da se hitno izvrši sanacija puteva naročito da kažem u rubnim, 

ruralnim mjesnim zajednicama bilo gdje širom Tuzle. Katastrofalni su putevi, rupe i sl.  

I treći zaključak je da se otvori javni vrtić i finansira otvaranje javnog vrtića u Mjesnoj 

zajednici Solana, ili po ovom modelu maloprije što sam kazao sufinansira ili potakne rad 

privatnih vrtića, odnosno predškolskih ustanova.  

I na kraju moram navesti samo jednu stvar ako imam vremena, a to je da vjerovatno 

ćemo na rebalansu imati. Moje su projekcije otprilike milion do dva miliona dodatnih sredstava 

što znači da će naš budžet na kraju biti 70 miliona konvertibilnih maraka za ovu godinu. Na 

čemu baziram ove pretpostavke? Trenutna projekcija rasta Bosne i Hercegovine 

(nerazgovjetno izgovorena riječ op.a) 3% za 2022. godinu. Dakle, šta god da se desi i 

energetska kriza i omikron i sl. vjerovatno ćemo rasti minimalno napominjen 3%. Minimalni 
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rast od 3% garantuje Gradu Tuzla otprilike milion i po do dva miliona konvertibilnih maraka 

koje možemo koristiti u rebalansu i zato sam dao ova tri zaključka razumijevajući da ćemo 

imati dodatnih sredstava na rebalansu i bilo bi dobro da ih kvalitetno utrošimo. Hvala vam 

puno. Izvinjavam se još jednom zbog kašnjenja. Dakle, bio sam vani. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Ništa u redu je. Hvala Admire. Zaključujem raspravu klubova vijećnika. Otvaram 

raspravu vijećnika.  

Prednost ću dati prvo vijećnicima koji su podnijeli amandmane.  

Admire Vratite se. (SLAĐANA KRAJINA – Obrazložio je.) Obrazložili ste vi već 

amandmane. (vijećnik Admir Čavalić govori s mjesta op.a.) Dobro.  

Vijećnik Damir Muratović. Izvolite. (vijećnik Esana Kavazbašić Huskanović govori s 

mjesta op.a.) Hajte molim vas da završimo raspravu vijećnika pa ćemo onda ako nije problem. 

  

Znači, vijećnik Damir Muratović. Neka se pripremi vijećnik Hasib Hirkić. Pet minuta 

rasprava vijećnika.   

 

DAMIR MURATOVIĆ – vijećnik Socijaldemokrata BiH 

 

Pozdravljam sve prisutne vijećnike i vijećnice. Malo je meni ovo nisko. 

Predsjedavajuću, zamjenicu predsjedavajuće, predstavnike službi, novinare i sve prisutne.  

Vezano za diskusiju na budžet prije svega ću se referirat na prošlogodišnji Amandman 

za „Nove Horizonte“ neću puno dužit. Znači, samo da se u ime djece i roditelja zahvalim. Prije 

svega predsjednicima klubova kako iz pozicije tako i opozicije što je ova stavka ostala na istom 

nivou za prethodnu godinu i to nam svima govori da se vrijedi boriti za djecu.  

Analizirajući BUDŽET GRADA ZA 2022.GODINU nažalost konstatujem bez obzira 

na ove vaše diskusije sve da je opet to zanemarljiv broj prijedloga usvojen vezano iz onih 

rasprava za mjesne zajednice. Usvojeni su oni amandmani koji su bili predviđeni svakako 

radom službi, ali generalno mislim da se više sredstava mora usmjeriti na konkretne probleme. 

A imali smo evo ne znam koliko puta diskusije ne samo iz pozicije nego, ne samo iz opozicije 

nego i pozicije da ste i vi vijećnici pozicije žalili se na komunalnu infrastrukturu, a evo hvalimo 

se da je ne znam koliki iznos. Predsjedavajuća znate napamet. Prenesen. Zato što sredstva nisu 

realizirana. Znači, sredstva imamo, ali treba poraditi na tome. Na efektivnosti. Znači, da li 

Službe za komunalne poslove, da li tih izvođača, ali generalno ja mislim da nema vijećnika ni 

vijećnice u sali koji nije predložio nešto iz komunalne infrastrukture, a jako malo je obavljeno 

za ovu 2021. godinu.  

Moja primjedba ide kao i prošle godine za izrazito mali iznos za rad vijeća mladih. To 

je jako mali iznos. Busamo se u prsa da nam je stalo do mladih, da mladi odlaze, a znamo 

aktivnosti vijeća mladih, tako da smatam da bi eventualno Rebalanskom Budžeta trebalo 

povećati ta sredstva.  

Što se tiče ustanove o kojoj smo najviše razgovarali u protekloj ovoj godini evo Vijeće 

već za mjesec dana punih godinu rada. Referiram se na Dom zdravlja. Znači, to smo nešto 

konstatirali. Imamo evo. Ja imam konkretno odgovor mendžementa Doma zdravlja gdje traže 

od nas kao Gradskog vijeća da im pomognemo da li preko gradonačelnika, da li preko 

Gradskog vijeća da idemo prema Federalnom nivou vezano za povećanje broja radiologa i 

pedijatara. Ja se tu ne bih referirao na inicijative koje sam podnosio ja i vi kao moje kolege. 

Referirao bih se na struku. Znači, ovdje imamao doktoricu Lejlu Osmančević koja nije samo 

kritikovala, znači, koja je dala konkretna rješenja kako da riješimo probleme specijalizacije. 

Prije svega za pedijatre, to je njena struka, a imamo i sličan način za radiologe. Tako da vas 
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molim, evo nisam htio zato što je ovo sjednica vezana za budžet. Nisam to htio na ovj sjednici, 

ali na sljedećoj ide inicijativa znači, da mi kao Gradsko vijeće na inicijativu direktora i 

menadžmenta Doma zdravlja uputimo tu inicijativu prema višim nivoima kako bi poboljšali 

uslove u Domu zdravlja.  

Što se tiče fond naknade sredstava od Termoelektrane ponavljam opet da uporno ovdje 

u obrazloženjima i gradonačelnik i šefica Službe za budžet i finansije nama govore da je to u 

skladu sa zakonom. Jeste u skladu sa zakonom i jeste transparentno to uopšte mi to ne sporimo, 

ali sporimo da može biti bolje, kvalitetnije i pravednije u odnosu na te stanovnike rubnih ili 

prigradskih mjesnih zajednica kako ih mi zovemo i ispada stvarno da taj građanin vrijedi duplo 

ili tri puta manje nego građanin gradske mjesne zajednice. To je ono kad, evo postotak Admir 

se time bavi. Radili smo neke postotke koliko ukupno ide budžeta na rubne mjesne zajendice.  

Što se tiče mojih amandmana znači oni su konkretni. Iz fonda sredstava nisam 

zadovoljan odgovorom. Ja sam ostavio Službi za budžet i finansije mogućnost da ona napravi 

drugu preraspodjelu da ali sad na budžetu da li na rebalansu vezano za Osnovnu školu 

„Bukinje“. Znači, tamo imamo azbestni krov iz sedamdeset i neke godine, imamo lošu fasadu. 

To su naša djeca. Nemojmo da i djeca manje vrijede u prigradskim nego u gradskim naseljima.  

Igralište u naselju Mihatovići takođe. Znači stotinu hiljada konvertibilnih maraka. 

Imam podatak kolega koji je bio u prethodnom Vvijeću Sabahudin Imamović je već prije šest 

ili sedam godina to ubacio u GAP. Znači, to se nalazi u GAP-u Programu kapitalnih investicija 

ali nije realizirano. Znači, to je jedan ponovljena inicijativa.  

I ova dva druga amandmana. Znači, kolega Hasib će o ovom amandmanu više reći, ali 

ovaj amandman što se tiče javne ustanove „Naše dijete“. Znači, on se razlikuje od amandmana 

kolegice Selme Ćatibušić iz razloga što ja ne tražim sufinansiranje svih privatnih obdaništa. 

Govorim o listi čekanja u Javnoj ustanovi „Naše dijete“. Ta lista iznosila je ove godine i do 69 

djece, sad je negdje oko pedeset i nešto. Znači, tražim da se kao u gradu Sarajevo, u gradu 

Banja Luka unese vaučerizacija. Ako vam je dijete 30 ili 60 dana na listi čekanja u Javnoj 

ustanovi „Naše dijete“ ono je diskriminisano u odnosu na drugu djecu koja su upisana. Vi ste 

upisali prije 10 dana dijete i ono je upisano moje nakon 10 dana ne može biti upisano. Ako se 

nalazi određeni period koji utvrdi služba na listi čekanja sufinansiraju se roditelj i daje se 

podrška toj djeci jer ono mora htejlo ili ne htjelo ići u privatno obdanište. To je bitna razlika 

mog amandmana u odnosu takođe amandman koji je dobar Selme ćatibušić. (NATAŠA PERIĆ 

– Isteklo vam je vrijeme.) Samo imam na kraju nisam uspio da se zahvalim gradonačelniku što 

je ispravio jednu veliku nepravdu u odnosu na prošlo Vijeće, tako da ovdje sad u sali u odnosu 

na prošlo Gradsko vijeće, prošli mandat nemamo vijećnika i vijećnica koji imaju supružnike 

koji ssu dobili sredstva iz fonda za stambeno zbrinjavanje mladih. Znači hvala bogu niko. 

Gledao sam spisak. To sam ostao dužan. Nisam vidio lično gradonačelnika. To ću mu reći. 

Hvala mu što je ispravio nepravdu, što niko od naših supružnika nije dobio ta sredstva kao u 

prošlom mandatu. Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Vijećnik Hasib Hirkić. Neka se pripremi vijećnik Admir Čavalić. 

 

HASIB HIRKIĆ – vijećnik Socijaldemokrata BiH 

 

Dobar dan. Evo i ja ću da vas pozdravim, ali bi prije toga pokušao pozvati naše kolege 

u salu da znaju o čemu se radi i kako će replicirati ukoliko dođe do toga. Nismo na pijaci. Pa 

molim vas predsjedavajuća ako nije problem. (NATAŠA PERIĆ – Imamo dovoljno vijećnika 

ovdje da...) Pa ne vidim ja da je dovoljno vijećnika da vidimo. (NATAŠA PERIĆ – Imamo 

kvorum. Kvorum imamo.) Dobro znači, oni su na pijaci. (NATAŠA PERIĆ – Hajte molim vas 
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Hasibe već vam je vrijeme.) Evo čitavo vrijeme pričamo o znači o budžetu. Pokušavamo znači, 

da se dotaknemo bitnijih stvari. Nešto moram pohvalit a nešto i pokuditi. Mi ovdje čitav dan 

pričamo o planiranju. Planiramo mi unazad 20 godina, a šta je realizovano od toga? Tako i u 

ovom budžetu sve se dobro planira, sve se dobro uradi ali tačno nemamo ništa niti zvanično šta 

bi se uradilo. Ovo govorim iz razloga zato što se sve isto ponavlja 20 i više godina. Planiramo, 

planiramo, planiramo, a kad dođe rješenja kroz budžet tu vidimo da početkom maja, juna, jula 

i ostalih mjeseci ovdje pucamo jedni na druge faktički zato što se ništa od onoga planiranog ne 

uradi.  

Zahvalio bih se gradonačelniku. Zahvalio bih se onima koji su prepoznali moju 

inicijativu ili ideju da se spomenik na Brčanskoj Malti uradi onakav kakav priliči tom datumu 

i gradu Tuzla.  

Što se tiče drugog amandmana tu bi možda trebalo više vremena pa ću ostaviti za drugo 

javljanje, ali amandman koji smo podnijeli vezano je znači liječenje u inostranstvu koje je 

planirano 20.000 budžetom imamo evo moram reći tako dogovor sa određenim vijećnicima da 

će na prvom Rebalansu Budžeta biti povećana ta sredstva i na tome se zahvaljujem, a ako ne 

bude prozvat ćemo svakog imenom i prezimenom. 

Što se tiče mjesnih zajednica nisam zadovoljan sa radom. Imamo ovdje znači određena 

sredstva za komunalnu infrastrukturu i radi se na tome da malte ne polovina budžeta uvijek 

bude planirana za komunalnu infrastruturu, ali faktički i gledano na terenu ne postoji ni jedna 

mjesna zajednica u kojoj nema problema i ne možemo sa ovakva tri budžeta riješiti. Ali evo 

sad pozivam prvenstveno gradonačelnika, a da to bude obaveza službama da u narednom 

periodu početkom već naredne godine to mora malo više biti na terenu pokazatelj da ne pričamo 

svaki dan o udarnim rupama, o problemima znači ulične rasvjete, o problemima sanacije 

domova i drugimprolbemima koji se dešavaju pogotovo u prigradskim mjesnim zajednicama. 

Zato kažem da ne bih volio da ovo planirano pređe u praku onoga što se planiralo dugi niz 

godina, pa moram reći od 2002. pa do 2021. Žalosno je da mi ovdje danas opet raspravljamo o 

budžetu o najvažnijem aktu, pričamo kako ćemo nešto uraditi, a u suštini ne radimo ništa što 

je za dobrobit građana. Opet kažeem planirano je ovdje da se čuva jedna većina u Gradskom 

vijeću, da se okupe ljudi oko nečega, ali i ti ljudi su izvarani. Oni nisu planirani u budžetu. Ta 

parlamentarna većina ne vidim kroz budžet ništa što se njima obećavalo, ništa što je 

dogovoreno i nema, ne vidim da je taj budžet razvojini ama baš ni malo. Žalosno je, 

gradonačelnik je tamo gleda. Imamo ovdje znači, jedan akt kada je trebao da preuzme poziciju 

gradonačelnika, načelniku je uz savjet nacija i generacija. Nacije i generacije postoje i ove 22 

godine, ali sv eono što se predloži, sve je to dobro. Sve je to u redu. Sve to liči na nešto. To i 

jest dobro za grad, ali tad gradonačelnik izađe i kaže ja to ne mogu prihvatiti. Evo 

gradonačelniče molim vas da se vratite u 2002. godinu pa da samo postupite po onome što ste 

kazali te godine da načelnikujete uz savjete nacija i genaracija. Da čujete glas ovoga naroda. 

Da date prostor i ovim ljudima koji žele dobro gradu. Ja neću reći da vi ne želite dobro gradu, 

ali mislim da bi trebali malo više uvažavati sve ovo o čemu mi pričamo. (NATAŠA PERIĆ – 

Isteklo vam je vrijeme.) Dobro. Javit ću se kad završe svi vijećnici.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala. Replika. Vijećnik Admir Čavalić. Omere bez dobacivanja.  

 

ADMIR ČAVALIĆ 

 

Ja sam se dakle mislio svakako javit na vezano za ove amandmane i moja diskusija će 

ići u vezi toga, ali imam priliku dakle, repliciram kolegi Hasibu. On je ovdje naveo da se budžet 

pravi za parlamentarnu većinu kako bi se namirili. Mislim da to nije tačno i stajem u odbranu 



37 
 

 

parlamentarne većine. Budžet se pravi za građane grada Tuzla. Dakle i to treba bit svima jasno. 

I ovaj budžet je kakav je da li je inovativan, nije inovativan, on je napravljen za građane i da 

unaprijedi dakle, stanje prije svega u mjesnim zajednicama ali i svakako svuda. Većina je 

programska, strateška, nema veze sa budžetom i nema veze sa namirivanjem. Jel mogu sad? 

 

 

 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Možete sad kao vijećnik, a neka se pripremi...Molim? Replika. Vijećnik Hasib Hirkić. 

Imate pravo po jednu repliku. Znači, Hasib i kraj. Izvolite. 

 

HASIB HIRKIĆ  

 

Replika je kolegi Čavaliću. Potpuno ste kolega Čavaliću u pravu ako ja ništa na terenu 

ne vidim od onoga o čemu sam pričao. Nisam rekao za većinu. Rekao sam na početku znači, 

da su neke stvari prihvaćene i pohvalio sam gradonačelnika za spomenik Brčanska Malta. Ali 

mjesne zajednice u kakvom su stanju mislim da vam nije trebala replika. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala. Vijećnik Admir Čavalić. Neka se pripremi vijećnik Omer Berbić.  

 

ADMIR ČAVALIĆ  

 

Neću dalje replicirat. (NATAŠA PERIĆ – I nemate pravo.) Eh hvala vam puno 

predsjedavajuća.  

Dakle, iskoristit ću vlastito vrijeme samo da obrazložim amandmane ništa više.  

Podnio sam amandman dakle, da se povećaju sredstva za 60.000 konvertibilnih maraka 

u vezi stavke Izgradnja vodovodne i kanalizacione mreže i objekata vodosnabdijevanja. 

Smatram da je to izuzetno bitno. U proteklin nekoliko sedmica na žalost evo i mjesto gdje 

živim je imalo problema sa nedostatkom vode. Samo dva dana nismo imali, samo dva dana 

nismo imali vodu. To je bila katastrofa. Mogu zamisliti kako je mještanima Mjesne zajednice 

npr. Donja Obodnica koji nemajau nikako vode u dvadeset prvom stoljeću. Mislim da moramo 

dakle, svakako dajem i kao zaključak evo na rebalansu da ih podržimo dakle, da im 

obezbijedimo vodu u dvadeset prvom stoljeću.  

Dalje izgradnja vrelovodne mreže 100.000 konvertibilnih maraka. To nam je uslov svih 

uslova da riješimo pitanje aerozagađenja.  

Grant kreiranje nove stavke ekonomski kod 0505/615 Grantovi za nabavku i ugradnju 

toplotnih mjerno regulacionih stanica ali ne samo za ove Mjesne zajednice Šićki Brod, Bukinje 

i Husino, već sa područja čitavog grada Tuzla. Da tu oslobodimo nekih 200.000 konvertibilnih 

maraka kako bi podržali naše mještane i plus 20.000 maraka za ove dakle, Mjesne zajednice 

Šićki Brod, Bukinje i Husino.  

Transfer za rad Udruženja „Srce da djecu oboljelu od raka“. Ne bi ni predlagao ovo da 

nisam vidio to udruženje u javnoj raspravi. Oni su se javili u okviru javne rasprave i naveli su 

da bi im bilo kakva podrška bila dobro došla. Mislim da bi bilo korektno barem da im ubacimo 

kao stavku i damo im 10.000 konvertibilnih maraka. To nam ništa ne znači u kontekstu ostalih 

budžetskih stavki. Ako trebate jedan moj amandman da podržite podržite ovaj amandman. I 

svejedno ko god treba da preuzme zasluge nek preuzme za njega. Nije moj dakle, ja sam samo 
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glasnik. Oni su podnijeli u okviru javne rasprave. To udruženje je podnijelo. Dakle, nema veze 

sa...Niti znaju da podnosim kao amandman i sl.  

Mislim da Gradskim apotekama Tuzla moramo više dati. Dakle, sa 70.000 na 100.000 

povećat. Zašto? Imaju dosta tih apoteka koje nisu rentabilne. Dakle, nalaze se u mjesnim 

zajednicama gdje generalno privatne apoteke ne mogu obstojat. Dakle, nema profitabilnosti, 

ali one su tu. Moramo ih maksimalno kapacitirat.  

Izgradnja i rekonstrukcija puteva i ono što mi je bitno Grantovi za privatne predškolske 

ustanove. Ja sam ovdje naveo 30.000 maraka. Dakle, da to bude 30.000 maraka gdje bi se 

privatna predškolska ustanova mogla prijavit na javni poziv da bude transparentno, iako npr. 

dokaže da u tu privatnu predškolsku ustanovu idu djeca koja imaju neke posebne potrebe, a 

koja nisu primljena u javnoj predškolskoj ustanovi. Ovo je slično i što je kolega Damir govorio 

i Selma, da mogu dakle, da im Grad Tuzla dadne toj privatnoj predškolskoj npr. Grant za 

školovanje, odnosno za predškolsko obrazovanje tog djeteta. Kažem ovo je sad praksa. Ovo će 

prije ili kasnije mi ćemo ući u ovu kolotečinu dakle, podrške privatnim predškolskim. Samo 

kažem vam ajmo prvi bit tu kad je riječ o našem kantonu. I takođe ako neko privatno npr. 

osnuje neko privatno u mjesnoj zajednici gdje nema javnog i na taj način nama pomogne, 

hajdemo ga kroz taj javni poziv, pazite javni poziv. Ovdje sam stavio 30.000 maraka. Znam da 

je minoran iznos. Ništa ne rješava, ali samo da ih ubacimo u budžet da postoji ta stavka, pa ako 

budu zainteresovani te privatne, ako budu iskoristili svih 30.000 maraka, nek naredne godine 

im na rebalansu bude 40.000 maraka. 

Dalje što se tiče imamo ovo dakle, vezano za Udruženje građana „25. maj Kapija“ 5.000 

maraka od one fondacije Istina pravda pomirenje uzeli smo 15.000 maraka. 5.000 maraka 

prebacit tu. Moj prijedlog.  

FC „Salines“ Tuzla City to predlažem evo već drugi put jer su šampioni 10.000 maraka.  

Tekuće održavanje sportskih terena i igrališta. Da povećamo za još 20.000 maraka jer 

mislim da je vrlo bitno pogotovo za našu djecu u kontekstu sportskog obrazovanja.  

I molim vas opet navodim onaj redomat. 20.000 maraka je dovoljno da mi napravimo 

funkcionalan redomat koji čak šalje SMS poruke ili na aplikaciju da vam kaže da kad čekate u 

redu čekate dakle, u Domu zdravlja da dođete za pet minuta, da dođete za deset minuta i sl. 

Dosta rasprava sam imao sa direktorom Doma zdravlja Tuzla. Ubjeđuje me nemoguće i sl. 

Kako će npr. neko ima infarkt ili neko ima nekih problema. Pa ima jednostavno. Gdje god je 

neko od vas koristio redomat imate ono kaže je li osoba ne znam povlaštena djeca šehida, 

demobilisanih boraca i sl. Jest. Pritisni to dugme. Jel redovno? Jest. Pritisni to dugme. Jel hitna 

situacija? Jeste. Pritisnite to dugme i ideš odmah. Dakle, to su ljudi ne sad nego prije 50 godina 

izmislili na zapadu dakle, ništa (NATAŠA PERIĆ – Isteklo vam je vrijeme.) ništa 

spektakularno. Hvala puno predsjedavajuća.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala vama. Replika Alen Kapidžić. Izvolite.  

 

ALEN KAPIDŽIĆ – vijećnik Socijaldemokratske partije  

 

E hvala predsjedavajuća. Pozdravljam sve prisutne. U vezi ovog jedna kratka replika 

kolegi Čavaliću. Samo što se tiče ovih, ako sam vas dobro shvatio tražite subvencije za 

podstanice i mjerno regulacione stanice na cijelom području grada to su svih 40 mjesnih 

zajednica.  

Ja mislim da mi to ne možemo i da ga sad izglasamo ne možemo ga prihvatiti zato što 

tu treba mijenjati Odluku o snabdijevanju grada toplotnom energijom. Mi smo u 2017. godini 

promijenili tu Odluku o snabdijevanju grada toplotnom energijom, a u toj odluci je definisano 
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koje mjesne zajednice dobivaju besplatno. To su Šićki Brod, Bukinje i Husino, ali zato imaju 

ove subvencije znači, koje se daju za te hajde da kažemo kompaktne toplinske podstanice jer 

imate dva načina uvođenja grijjanja je li. Jedan podrazumijeva ove mjerno regulacione stanice, 

a to je taj pilot projekat u Mjesnoj zajednici Kula koji je bio 2015. godine i one su dosta jeftinije. 

Ove kompaktne podstanice one su dosta skuplje od ovih, ali imate mogućnost subvencioniranja 

čini mi se 40% je li ili 50 ne znam tačno tih podstanica ako je to u pitanju. Ali za ovaj 

amandman koji ste vi predložili bi trebalo mijenjati Odluku o snabdijevanju grada toplotnom 

energijom. Eto samo toliko.  

NATAŠA PERIĆ  

 

Je li replika?  

 

ADMIR ČAVALIĆ  

 

Hvala puno kolegi na informaciji. Dakle, čisto da razumijem ovaj amandman treba da 

promijeni postojeću praksu dakle, zbog toga je kreiran, zbog toga predlažem međutim, ako je 

preduvjet da se odluka ta promijeni ja pretvaram taj amandman u zaključak da mi donesemo 

zaključak da čim se stvore uslovi za to promijenimo odluku, a ja ću odustat od tog amandmana 

dakle, neću ga predložit za glasanje. Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

U redu. Hvala Admire. Sljedeći za riječ se javio vijećnik Omer Berbić. Neka se pripremi 

vijećnik Nikica Vidović.  

 

OMER BERBIĆ – vijećnik Naše stranke  

 

E hvala. Ako je lasta prvi vijesnik proljeća onda je bager na Tušnju prvi vijesnik izbora. 

To je stara tuzlanska poslovica. Opet jedan copy paste budžet iz prošle godine, jedan dosadan 

budžet, birokratski budžet koji je tri stvari uspio evo da ubaci.  

Jedna je pokretne stepenice koja apsolutno nikome ne trebaju. Drugo je bosanska kuća 

za koje niko ne zna šta je i treće je uhljebljenje 25 ljudi u Gradsku upravu. E sad. Da uzmem 

onako Osijek kao primjer pandan grad u Tuzli, Osijek ima 70-80 manje uposlenih u Gradskoj 

upravi a u Evropskoj uniji. Jasno je da idu izbori. No dobro. Ovaj grad će sve oprostiti. Oprostit 

će ovaj grad i tendere, oprostit će i ovo zapošljavanje, uhljebljavanje u Gradskoj upravi, oprostit 

će i dizanje plata i za one koji rade i za one koji ne rade i tu se opet ne pravi nikakva selekcija 

unutar Gradske uprave, oprostit će i to što se dižu Komisije pare za Komisije 40.000 

vijećnicima neki paušali za 15.000, oprostit će ovaj grad puno toga što je ovdje navedeno u 

budžetu a mislim da dvije stvari ovaj grad ne može oprostiti. Jedna stvar je činjenica da mi 

apsolutno nemamo pojma koliko bi nas koštala masovna toplifikacija i rješavanje individualnih 

ložišta na čvrsta goriva. To znači da mi trenutno iako dajemo milion milion i po što je služba i 

citirat ću je, služba kaže da je to sasvim dovoljno budžetskih para za toplifikaciju u ovoj godini, 

mi nemamo pojma da li nama za tu potrebu treba 50,60,70,80, 100 miliona. I ja pozivam 

gradonačelnika i službe da nam ovo objasne.  

I druga stvar unutar ove prve tačke jeste da mi nemamo pojma koliko bi nas koštalo sad 

da uradimo kanalizaciju i separator otpadnih voda, jer kada sam radio teren ove godine gdje 

god da sam došao ljeti to je katastrofa. Kanalizacija na otvorenom je u svakoj mjesnoj zajednici 

barem po jednu kuću. Mi ne možemo da riješimo kanalizaciju i zagađenje. Kanalizacija je izvor 

zaraze, a zagađenje je izvor smrti. I mi nemamo projekte ni za jedno ni za drugo da znamo 

koliko  nas para košta i svaki put kad damo milion, milion i po, dva miliona maraka mi gatamo 
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da li će to biti riješeno za 20-30 godina ili da li se to može uopšte riješiti. I ovaj grad mislim da 

sve više ne može da oprašta ove činjenice.  

A druga stvar koju ovaj grad ne može da oprosti jeste da mladi ljudi odlaze. I ne odlaze 

mladi ljudi samo zato što je u Bosni i Hercegovini stanje ovakvo kakvo jeste, nego zato što je 

grad Tuzla od najprogresivnijeg grada došao do grada u kojem se budžet pravi copy paste i u 

kojem je budžet totalno bezidejan, u kojem budžet nije ni malo progresivan i u kojem budžet 

apsolutno samo s epravi od godine do godine da zadovolji budžetske potrebe i da zadovolji par 

udruženja na budžetu koja su tu eto onako usput kao što su recimo ne znam ni ja evo Aero klub 

Tuzla. A kada uzmemo taj Aero klub onda smo vidjeli da se sada 10.000 maraka njima diže, a 

za projekte za mlade 7.000 i onda se pitamo što mladi odlaze. Pa ako se prioritizira Aero klub 

umjesto projekt za mlade, onda je jasno da su projekti za mlade na najnižoj ljestivici u ovom 

budžetu.  

Mislim da ovakav budžet kakav jeste ne služi dobro niti ovom gradu, niti Gradskoj 

upravi. Da smo spori, da smo tromi, da smo bezidejni i da se stvari ovdje moraju mijenjati iz 

temelja i da moramo preokrenuti ovaj budžet napoako da bi uspjeli da zaustavimo odlazak 

stanovništa koje ne ide samo na zapad, nego ide i u Sarajevo i u ostale gradove u Bosni i 

Hercegovini koji su progresivniji, koji su bolji, koji su efikasniji od Tuzle (NATAŠA PERIĆ 

– Isteklo vam je vrijeme.) Imam još pola minute ovdje. (NATAŠA PERIĆ – Nemate.) Imam 

ovdje ja sebi brojim. Koja je postala izuzetna. (NATAŠA PERIĆ – Nemate.) Evo 4 minute i 

30 sekundi predsjedavajuća. (NATAŠA PERIĆ – Ne znam ja na vašem.) Izvinjavam se evo ja 

ću samo da završim. (NATAŠA PERIĆ – Laste su vam odnijele vrijeme. Hajde.) Ja želim samo 

da kažem za kraj. Da citiram Obamu, svijet je u problemu radi starijih muškaraca koji ne žele 

da se sklone. Hvala vam.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala vama Omere. Vijećnik Nikica Vidović. Neka se pripremi vijećnica Selma 

Ćatibušić. Molim vas nemojte dobacivati. 

 

NIKICA VIDOVIĆ – vijećnik Hrvatske demokratske zajednice  

 

Pošto je pohladno al ipak ću ja skinuti kapu. (NATAŠA PERIĆ – Pa eto bio bi red.) 

Evo pošto se ja prvi put javljam i mislim da neću se više ni javljat tijekom dana iskoristio bi 

prigodu pozdraviti vas predsjedavajuća, dopredsjedavajući, medije, službe, gradonačelnika i 

iskoristio bi prigodu čestitat Božić katoličkim vijernicima naravno i Novu godinu. Takođe 

iskoristio bi prigodu čestitat i predstojeći pravoslavni Božić i Novu godinu. Želimo vam sve 

najbolje.  

Kratko ću prokomertirat amandman. Amandman ne iziskuje nikakva nova sredstva 

samo smo tražili da se Izdaci za zimski rad službe ono što smo već govorili na nekim od 

prethodnih sjednica 420 tisuća bilo je, 520 je predloženo i drago mi je što postoji povećanje. 

Samo da se od toga 100 tisuća maraka izdvoji na jedan podkod gdje bi bilo naznačeno 100 

tisuća maraka izrada punktova u dijelovima mjesnih zajednica u kojima je otežano zimsko 

održavanje, a evo dole u tekstu ste već vidjeli da ne trošim vrijeme. To je naravno za visinske 

zone i zone koje kada padne par milimetara snijega u Tuzli budu već na nekih 5 do 10 

centimetara i pokazalo se da dođu tek na red treći ili četvrti dan kad se već počne i topiti snijeg 

što nije u re-du.  

I evo imam još dvije minute iskoristio bih evo kratko kroz proračun (NATAŠA PERIĆ 

– Tri minute.) Drago mi je da ide ova relacija za Rudnik soli. O tome neću, u stvari reći ću 

ovako jer stručno ne smijem ništa govorit, ali ću reći da obilaskom onog rezervoara, evo za one 

koji ne poznaju taj rezervoar će ostat izvan rudnog polja, ostat će na ledini i tako da će parcela 
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koja ostane vamo neće biti vezana za rudnik i bit će izuzetno pogodna za jednu lijepu prodaju 

i za gradnju nečega što evo ja ću javno reći pošto se po nekoj struci ne bi smjelo ništa gradit, 

ali će biti uredno i dobro podana nekad u budućnosti.  

Drago mi je da ćemo narednu godinu imati jedno veliko gradilište i to me raduje zato 

što investiramao i uvijek se po tome poznaju izborne godine i baš me to raduje i evo jedva 

čekam proljeće i te silne radove. A kad idem u ovaj dio neke populizma, mada ja mislim da je 

ovo izuzetno ozbiljno pitanje i imao sam uvijek par radnih kolega da li mi izdvajamo sredstva 

neka za rođenje prvoga djeteta ili nešto ako imamo drugo ili treće dijete? Tako da evo ja ove 

godine nisam ni amandman, a vidim da ovdje teatralno znamo svašta nešto tražit. Predlažem 

da u 2023-ćoj imamo npr. 300 KM-ova za prvo dijete, 500 za drugo i za treće ili četvrto naredno 

dijete bude tisuću i po, dvije ili tri. Tako da evo da ne budem onako samo pričamo nego da se 

stvarnim sredstvima možda negdje uštinut, a investirat u ono što je najvažnije u djecu i da 

stimuliramo broj.  

Evo ovdje bi se osvrno, pošto sam malo zabilježio za vjerske zajednice. Ja sam i 

prethodno tražio i smatram, evo smatram i za sve ostale. Evo za katoličku sam tražio da naravno 

novac bude izdvojen i ako postoji mogućnost u proračunu da se čak poveća zbog samih 

troškova i potreba Katoličke vjerske zajednice. Toliko od mene. Sve vas još jedno pozdravljam 

i čestitam vam i želim vam ugodnu 2022. godinu. Hvala vam.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala vama. Hvala Nikice. Vijećnica Selma Ćatibušić. Neka se pripremi vijećnica Ana 

Pejić. 

 

SELMA ĆATIBUŠIĆ – vijećnik Platforme za progres 

 

Dobar dan svima uvaženi vijećnici, vijećnice, predsjedavajuća, sekretar, 

dopredsjedavajauća, sad dok vas je tolko sad ću vas nabrajat. Kad vas bude više tam nego 

vamo, e onda neću moć. Želim svima je li da čestitam nastupajuće praznike. Da se svi fino 

provedemo. Znamo teška je situacija u državi ali eto sve nas naravno raduju nastupajući 

praznici tako da to je jedan dio koji je svakako ljepši.  

Što se tiče samog budžeta, budžet ko budžet. Ništa posebno. Ništa drugačije. Misim 

kad kažem ništa posebno hoću da kažem ništa posebno drugačije u odnosu na neku prethodnu 

godinu. Smatramo da bi bio dosta razvojni, dosta više razvojan da uvažite određene 

amandmane koje smo mi priložili, koji su... Zapravo to nisu naši amandmani, to su amandmani 

od strane građaanki i građana. Mi ništa sami ne radimo samo pitamo, to bilježimo i evo 

dostavljamo.  

Što se tiče mojih amandmana ja sam predložila pet amandmana. Tačnije pet mi je prošlo 

kroz tu selekciju. Predložila sam da se Gorskoj službi spašavanja stanica Tuzla dodijeli 

sredstvo u iznosu od 10.000 konvertibilnih maraka. Mislim da smo svi upućeni šta oni zapravo 

rade i koliko su doprinjeli i pozvan je bio i gradonačelnik. Mislim da da je i on komentiarisao 

da su oni potencijalno stvarno dobri.  

Imamo i onaj zaključak da će naša Civilna služba uspostaviti saradnju sa ovom gorskom 

službom. Ne zam da li se išta uradilo po tom pitanju. Tačnije znam. Bila sam neki dan na 

sastanku niko nije ispoštovao taj zaključak. Nikad ih nije se kontaktiralo. Oni nemaju pojma ni 

da je taj zaključak usvojen.  

Što se tiče odakle sam skidala skinula sam je li 5.000 sa Lovačkog društva Tuzla. Zbog čega? 

Zato što Lovačko društvo Tuzla na neki način već godinama je na samom budžetu. Mislim da 

njihova članarina iznosi 100 maraka na godišnjem nivou, ako sam dobro upućena tako da oni 
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ipak imaju neka sredstva za razliku od GSS-a koji nema nikakva sredstva, a navela sam šta su 

sve uradili, tj. oni su podnijeli finansijski izvještaj, program rada, planove, sve itd.  

I sa je li književnih susreta Cum Grano Salis takođe da se skine iznos od 5.000 maraka. 

Mene što se tiče, ako službe odluče da to budu sa nekih drugih sredstava i to mi je u redu.  

Predložila sam također da se doda novi ekonomski kod Udruženju studenata „Medicus“ 

Tuzla. Oni su tražili 40.000 konvertibilnih maraka, ja sam dostavila da to bude evo ovaj put 

30.000 maraka. Svi vijećnici i vijećnice su dobili izvještaj o tome koliko su ta sredstva 

neophodna i šta bi oni uradili sa tim sredstvima i šta su sve ti studenti i studentice zapravo do 

sada i uradili.  

Dalje što se tiče. Naredni je li amandman jeste kao što je kolega Čavalić naveo i ja sam. 

Bilo mi je čudno, ali ima to vjerovatno nešto neku pozadinu zbog čega rekonstrukcija parkova 

ima nula konvertibilnih maraka. Neka mala ptičica mi je rekla da će biti nekih novih parkića 

finansiranih od nekih sponzora jedno četri, pet pa da vidimo koji će vijećnici i vijećnice te 

parkove predložit, ali svakako podržavamo je li u tom slučaju.  

Narodna kuhinja. Podržavam što su se povećala sredstva međutim, obzirom na 

poskupljenje koje je je li u cijeloj državi smatramo da taj iznos treba iznositi još više, tj. ukupno 

350.000 konvertibilnih maraka, tj. da se uveća sa 130.000 konvertibilnih maraka. Ja sam navela 

sa kojih budžetskih sredstava.  

Ono na kraju što mi je nekako ovaj put najvažnije o čemu su već kolege i pričali jeste 

sufinansiranje djece u predškolskim ustanovama. Tačnije još vam je u obrazloženju navedeno 

da je Grad nadležan samo za Javnu ustanovu „Naše dijete“. Ja nisam tražila, zapravo ne moraju 

se finansirati direktno privatne ustanove. Može se napraviti grantovi na koje će ljudi aplicirati 

pa eto ne znam da se dodijeli 1.000 za početak pošto ima 700 djece u predškolskim ustanovama 

koje su privatne u odnosu na hiljadu i nešto djece u javnim ustanovama. Da se dodijeli makar 

iznos za početak od 1.000 konvertibilnih maraka u toku godine, pa da roditelji je li mogu to 

rasporediti da plaćaju malo jeftinije.  

Također ću da napomenem. U slučaju odbijanja ovog amandmana. Ne odbijate moj 

amandman nego odbijate evo ovdje tačno hiljadu četristo i nešto potpisa roditelja koji su se 

potpisali da im je to neophodno. Ovo je peticija koja je urađena samo za nekoliko dana. U 

slučaju odbijanja ove peticije naravno, ovog amandmana nastavit ćemo i sa ovom peticijom i 

na ulicama. (NATAŠA PERIĆ – Isteklo vam je vrijeme.) Moram da napomenem također da 

roditelji čija su djeca u javnoj ustanovi također se sa ovim slažu. Nemojte da pravimo 

diskiminaciju povodom djece i nemojte da odbijamo hiljadu i po ljudi koji su ovo potpisali, 

potpisali ovaj amandman tako da ne odbijate moj amandman u ovom slučaju nego amandman 

ovih roditelja. Hvala ljepo pa javit ću se ja opet.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

Hvala Selma. Vijećnica Ana Pejić. Neka se pripremi vijećnik Zijah Rifatbegović.  

 

ANA PEJIĆ - zamjenik predsjedavajućeg  Gradskog vijeća Tuzla 

          - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

Evo ja vas sve srdačno pozdravljam. Samo ću se kratko osvrnuti na sredstva koja se iz 

Budžeta Grada izdvajaju za Civilnu zaštitu i za Javnu ustanovu „Naše dijete“.  

Što se tiče sredstava koja se izdvajaju za Civilnu zaštitu posebno me raduje činjenica 

da su tu sredstva povećana za sanaciju klizišta na području našega grada pogotovo što smo 

kolega Elvir Bijedić i ja u februaru mjesecu imali inicijativu za sanaciju puta od Pivare Tuzla 

prema Gradini, a evo u današnjim materijalima smo dobili odgovor od službe na urgenciju od 

kolege Bijedića da je to stavljeno među prioritete da se završava taj dio puta.  
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A što se tiče Javne ustanove „Naše dijete“ posebno me raduje činjenica, jer su izdvojena 

sredstva evo za otvaranje obdaništa, odnosno vrtića u mjestu Solina i u mjestu Slavinovići. Što 

se tiče Soline vidjela sam da je izdvojeno 60.000 za stavljanje u funkciju što znači da je prostor 

znači već obezbjeđen i da se to samo, treba da se taj prostor uredi još i prikladi znači za djecu, 

a što se tiče ovo za Slavinoviće vidjela sam da je izdvojeno na poziciju Službe za ekonomski 

razvoj znači kako bi se krenulo u potrebnu nabavku znači namještaja i pripremu znači, oko 

400.000 ako sam, dobro se sjećam što je svakako pohvalno. Eto toliko od mene. 

  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala Ani. Vijećnik Zijah Rifatbegović se sljedeći javio za riječ. Neka se pripremi 

vijećnica Merima Softić Sprečić.  

 

ZIJAH RIFATBEGOVIĆ 

 

Poštovane dame i gospodo, predsjedavajuća hvala vam. Ja neću dužit obzirom da je 

dosta toga o budžetu rečeno. Ono što mogu pohvaliti u ovom budžetu jeste da je manje isključiv 

nego što sam ja imao iskustva sa prethodnima je li budžetima. Vidim da je manje isključiv, da 

su neke stvari prihvaćene koje smo u prošlosti govorili što je sigurno optimistično da manja 

doza isključivosti, da manja doza iskljućivosti i uvažavanje drugih, drugačijih, pa i mišljenja 

doprinosi tome da taj budžet bude kvalitetniji. Naravno, naravno ja ga ne vidim kao pojedine 

kolege iz većine da je baš toliko idealan, nije, ima nedostataka ali i napretka.  

Ono što me posebno veseli u tom budžetu jeste što su povećana sredstva za kulturu. 

Citiraću Čerčila koji je rekao u jeku napada fašista na Veliku Britaniju kad su svi budžeti 

kresani, samo je budžet za kulturu poveća. Kad su ga pitali premijeru zašto je samo taj budžet 

povećan, zašto i taj budžet nije smanjen. Ako smanjimo budžet za kulturu onda nemamo što 

branit. I mene raduje da je kultura u Tuzli i sport da dobijaju onaj epitet kakav i zaslužuju kod 

prethodne godine.  

Ima nekoliko stvari na koje ću se osvrnut koje mi nisu baš u cijelosti jasne obzirom da 

ja nisam ove struke, ali sam se trudio i imam završen zdravstveni menadžment pa da neke stvari 

pokušam, pokušam je li upitat zašto je to tako.  

Vidim ovdje da na ekonomskom kodu 6139705-1 da se povećava naknada članovima i  

radnih tijela u Gradskom vijeću sa 510.000 na 540.000 To mogu prihvatiti kao činjneicu 

obzirom da je za svaku pohvalu rad ovih koji su sastavljali ovo što mi danas, o čemu 

diskutujemo a to je budžet. To je veliki posao. Ako uzmemo i činjenicu da je budžet  povećan 

za 16 miliona i 202 hiljade a da je to pristiglo krajem jedanaestog mjeseca onda je sa razlogom 

utrošen veliki trud da se ta sredstva pokušaju što je moguće korektnije, korektnije raspoređeno 

na određene kodove i na određene stavke.  

Ono što mi je malo moram biti iskren i volio bih da mi se to malo pojasni a to je sljedeće: 

Povećanje naknade članovima Gradske izborne komisije sa 16.000 na 37.000 to je baš 

povećanje koje drastično plijeni pažnju kad pogledate kad pogledate tu tabelu 35 75. To je ta 

tabela.  

Znatim naknada malo isto tako drastično povećanje. Naknada biračkim odborima 

povećana sa 1.000 na 120.000 Znamo da je izborna godina. Naravno ne treba stvari idealizirat 

u izbornoj godini, naravno da će trenutna je li politička politička pobjednička opcija nastojati 

da održi svoju infrastrukturu i to mi je jasno, ali ovo povećanje je baš onako drastično pa bi 

volio malo da čujem objašnjenje zašto je to tako? To je 6139703-3 kod.  

Ovdje imamo povećanje plate u Stručnoj službi za poslove gradonačelnika sa 518.000 

na 620.000. To je povećanje gotovo 20% i to se uklapa u ovo što su kolege rekle da će doći do 
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povećanja je li broja zaposlenih za 25. Vjerovatno se to povećanje odnosi na te na te uposlenike 

koji će biti zaposleni u nekom je li vremenu koje je koje je pred nama.  

Ono što mislim da nije dobro, što mislim da nije dobro a to je omikron je napravio jednu 

situaciju da se ponovo neke zemlje stavljaju u lockdown i da ta situacija nimalo nije nije 

idealna. Vidimo da se granice zatvaraju. Ponovo počinje da kažem je li neka panika koliko i 

sve ove vakcine mogu nam doprinjeti je li da se odbranimo od svega toga.  

Ovdje ne vidim u budžetu da ima uopšte obrade vezano za one koliko i na koji način 

smo mi vakcinisani. Vakcina je jedini način da se možemo boriti protiv toga i koliko smo mi u 

stvari utrošili sredstava i da li nas je 30% vakcinisano ili više od toga. I vidim da je ovdje 

smanjeno smanjeno što me je posebno zabrinulo izdvajanje za zdravstvo sa 288.000 na 

248.000. Malo mi je to moram biti iskren nelogično. Još uvijek pandemija traje i mislim da bi 

ovo u najmanju ruku trebali trebali koliko toliko izbalansirati.  

Ovdje vidimo da u 2021. godini smo utrošili oko 3 cijelih 8 miliona konvertibilnih 

maraka na obrazovanje uglavnom predškolske djece. U 2022. godini planirali smo 2 cijela 2 

miliona. To je smanjenje ne tako malo. (ANA PEJIĆ – Molim vas samo privodite kraju.) a 

odgoj nam odgoj nam je i te kako i te kako važan.  

I ono što želim evo na kraju reći da ne dužim i da ne oduzimam vrijeme obzirom da je 

tehnička greška bila u amandmanima koje sam ja poslao pa nisu na vrijeme dostavljeni. 

Nadovezat ću se samo na jedan amandman za koji ću zamolit uvaženu većinu i gradonačelnika 

da taj amandman pokušamo usvojit a to se odnosi na sanaciju Jevrejskog groblja u Tuzli. 5.000 

konvertibilnih maraka bi bilo dovoljno da se sanira ograda na Jevrejskom groblju u Tuzli čime 

bi se spriječila mogućnost da u narednim mjesecima kada se planiraju padavine ti grobovi 

krenu prema je li slijeganju i prema spuštanju dole. Ja sam ovdje napisao i kod s kojeg bi se po 

mom mišljenju ta sredstva mogla povuć, pa ću zamolit da ako se po Poslovniku 128. mogu li 

ja sad taj amandman predložiti? (NATAŠA PERIĆ – U pisanoj formi mora biti.) Pa ja ga imam 

u pisanoj formi. Ako je moguće? (NATAŠA PERIĆ – Može.) Evo odustajem od ovog drugog 

amandmana, ali ako je moguće da ovaj amandman usvojimo danas. To je 5.000 konvertibilnih 

maraka da saniramo ogradu koja je potpuno uništena na jevrejskom groblju i da spasimo 

spomenike od propadanja što je nacionalno blago naše države. Pa vas molim ako u skladu sa 

Poslovnikom 128. mogu priložiti u pisanoj formi ovaj samo jedan amandman? (NATAŠA 

PERIĆ – Izvinjavam se. Samo u izuzetnim slučajevima se može amandman...) A ja mislim da 

je ovo nešto što nam je što nam je bitno kao jel radi se o nacionalnim spomenicima. (NATAŠA 

PERIĆ – Vidjet ćemo na pauzi.) Mogul vam predat ovo? Mogul predat ovo u pisanoj formi? 

(NATAŠA PERIĆ – Pa predajte hajte.) Evo izvolite. Ovaj o drugom mom amandmanu 

odustajem je li et hvala vam ljepo.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

De polako samo. Bit će pauza dogovorit ćemo se. Vijećnica Merima Softić Sprečić. 

Neka se pripremi vijećnica Lejla Osmančević. Posle Aco. Aleksandar Vujadinović.  

 

MERIMA SOFTIĆ SPREČIĆ – vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

Dobar dan svima. Pozdravljam uvaženu predsjedavajuću, zamjenice, sekretarko 

(SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća, sekretar. Sekretar je po Poslovniku.) 

sekretar Gradskog vijeća. Misla sam da ispoštujem džender, ali ako nije tako po Poslovniku 

onda je u redu. Vas sve kolegice i kolege vijećnike, predstavnike medija, goste, predlagače 

materijala, predstavnice stručnih službi koje su radile na ovom današnjem materijalu gospođu 

Suadu Isaković kao šeficu Stručne službe za finansije.  
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Evo ja se neću referisat na mnoge činjenice koje su ovdje iznjeli, prijedloge, sugestije, 

amandmane. Javljam se kao jedan među zadnjih govornika pa je malo teže govoriti iz razloga 

što je već dosta toga rečeno prije. Ali evo potrudit ću se da diskusija bude što kraća i konkretna.  

Drago mi je vidjeti da je izgradnja i rekonstrukcija održavanje puteva da su tu sredstva 

znatno povećana iz razloga što je mnoga ta sredstva su sadržana u svim našim diskusijama i 

inicijativama, vijećničkim pitanjima i predstavlja razvojnu komponentu našeg budžeta. S tim 

u vezi bih voljela da danas usvojimo jedan zaključak a tiče se puta krouz naselje Slavinovići 

od auto praone pored hotela Tehnograd, pored Binga prema semaforu. Čim se za to stvore 

uslovi da se krene u asfaltiranje ove dionice kao prioritet. Zašto ovo izdvajam od svih ostalih? 

Iz razloga što je u već u mojoj prošlogodišnjoj diskusiji vezano za usvajanje budžeta za 2021. 

godinu ovo uvršteno kao prioritet za asfaltiranje ove ceste. Već nekoliko inicijativa, već 

nekoliko razgovora sa predstavnicima službi, razgovora sa direktorom preduzeća Vodovod i 

kanalizacije jer se cesta nije mogla asfaltirati prije nego što se postave vodovodne i 

kanalizacione mreže. Bilo je dato obećanje znači, da će to biti urađeno u ovoj 2021. godini. 

Postoje objektivni razlozi. Saznala sam zašto to nije urađeno ali želim zaista ovdje da usvojimo 

zaključak da ipak ovo bude prioritet prilikom asfaltiranja obzirom da je trebalo već da se krene 

u realizaciju ove pomenute dionice koji zaista nosi vjerovatno i mnogo velika novčana sredstva, 

ali takođe u razgovoru sa stručnim službama upoznata sam da su sredstva za ovu namjenu 

asfaltiranja obezbjeđena ali evo da postoji određeni preduslov a tiče se postavljanja vodovodne 

i kanalizacione mreže. Oni ne mogu izaći na teren pa bi volila da to ipak bud ekao prioritet.  

Drago mi je, Senad Mehmedinović je to takođe spomenuo u svojoj diskusiji za 

izgradnju mostova. Također je informacija da je projektna dokumentacija i novac za izradu 

projektne dokumentacije pješačkog mosta u Slavinovićima je u procesu iz razloga što pješački 

most su napravili građani. Nije bio uplanjen, nije se mogao znači rekonstruisati i sanirati na 

vrijeme i drago mi je što je to postalal što će to biti jedan važan projekat obzirom da se radi o 

pješačkom mostu koji koristi veliki broj građana čiji su ga oni sami izgradili prije nekoliko, 

prije desetine godina znači da je i te kako potreban pa na taj način pokazuemo znači tu jednu 

socijalnu osjetljivost da pratimo šta građani žele na području određene mjesne zajednice. 

Ono što takođe me raduje a to su izdaci za održavanje urbanog mobilijara i nabavku 

urbanog mobilijara čija sredstva su 395.000 konvertibilnih maraka. Takođe tekuće održavanje 

sportskih terena čija sredstva su sa Nacrta Budžeta sa 40.000 povećana na 139.000. Ono takođe 

što je bitno a to je što uvijek i često, pa mislim skoro svaku sjednicu Vijeća napominjemo 

koliko je važno izgradnja novih dječijih igrališta na području mjesnih zajednica koja ih nema. 

Koliko je važno održavanje istih dječijih igrališta koja nažalost budu uništena od strane onih 

koji ne znaju da s njima da se koriste onako kako trebaju da se koriste. Iz tog razloga bile su 

određene inicijative, ali evo o njima drugi put jer nisu predmet rasprave o budžetu.  

Ali ono što je važno bih voljela takođe da uđe kao zaključak, a to je, bilo je bilo je kao  

inicijativa ali obzirom da se radi o povlaćenju određenih finansijskih sredstava, a obzirom da 

su povećana sredstva i vjerujem da su iz istog razloga zato što smo imali ovdje jako puno 

inicijativa i vijećničkih pitanja koja su se i ticala novih sprava na dječijem igralištu, izgradnju 

novih dječijih igrališta, sanacija postojećih.  (NATAŠA PERIĆ – Privodite kraju.) U redu došla 

sam do kraja. Želim da zaključak bude da se od ovih sredstava planira izgradnja dječijeg 

igrališta na području za, koje mogu koristiti Javna ustanova „Naše dijete“, odnosno vrtić 

„Zeko“ koji u svom, koji nema priliku da izađe niti na balkon jer se radi o ustanovi koja je 

zatvorenog tipa. Pa bi volila da u toj a obzirom da nema dječijeg igrališta volila bi da se u 

blizini na Bulevaru, a ispred te ustanove sagradi dječije igralište. Pa se nadam da su ova 

sredstva predviđena i za to. (NATAŠA PERIĆ - U redu. Isteklo vam je vrijeme Merima.) U 

redu. Hvala. Toliko.  

 

NATAŠA PERIĆ  
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Hvala. Sljedeća za riječ se javila vijećnica Lejla Osmančević. Neka se pripremi vijećnik 

Aleksandar Vujadinović. Izvolite Lejla.  

 

LEJLA OSMANČEVIĆ – vijećnik Saveza za bolju budućnost 

 

Dobar dan svima. Pozdravljam sve prisutne. Jako je hladno. Ja sam nekako među 

posljednjim diskutantima pa mi je teško. Dosta toga je i rečeno. Da se ne bi ja ponavlja i da ne 

bi to bila suhopadna diskusija, a želim da dam doprinos ovoj tačci Dnevnog reda i usvajanju 

Budžeta Grada Tuzla nekako ću sa tog zdravstvenog aspekta prodiskutovati o nečemu o čemu 

je većina vas govorila sa aspekta promocije zdravlja, liječenja i onoga što je meni jako važno 

kao profesionalcu a to su djeca. Na području Tuzlanskog kanotna djeca od 0 do 18 godina čine 

1/4 odnosno 25% stanovništva i zaista nema ništa ljepše od ulaganja u zdravlje i prosperitet i 

napredak djece.  

Govorit ću o budžetu. On je inače kad ga izanaliziramo ovako na kraju sve ono što je 

raspoređeno u budžetu zadovoljene su sve oblasti života i rada. Neke minimalno ali su 

zadovoljene. Moram priznati da je dosta pažnje usmjereno onome što nisu izvorne nadležnosti 

Grada Tuzla a to su prije svega socijalno ugrožena kategorija, sport i kultura, a evo prema 

zadnjim informacijama trenutno je zasjedanje Skupštine TK. Oni su usvojili Budžet za 2022. 

godinu i njihove obaveze i jesu definitivno i sport i kultura i ova socialno ugrožena kategorija 

ali evo mi u budžetu imamo dosta toga.  

Diskutovat ću sa aspekta pandemije kovida 19 i napomenut ću evo nešto što i većina 

vas o čemu je govorila a to su neke socijalno ugrožene kategorije i sredstva koja su iz budžeta 

planirana za njih, a evo kažem nemamo jednu stavku koja je direktno vezana za kovid, ali korz 

ove koje navedem vidjet ćete i sami da se vodilo vodilo računa znači na taj indirektni način da 

se pozabavimo i tim problemom koji definitivno niti je riješen, niti je to stalo a sigurno nas 

čeka i zimski ovaj period i početak proljeća sa još većim problemima, sa ovim varijantama 

novog virusa.  

Za socijalnu jedokratnu pomoć izdvojeno je 51.000 konvertibilnih maraka. Za 

osigurana lica u stanju socijalne pomoći 60.000 što nije ni malo malo. Za liječenje teško 

oboljelih izvan BiH i tu ima dosta djece 20.000 konvertibilnih maraka.  

Grant za Crveni križ (nerazgovjetno izgovorena riječ op.a) za projekat tuđe njege i 

pomoći 20. Ovdje bi stala. Svjesni smo migracije, svjesni smo odlaska radno sposobnog 

stanovništva što iz grada Tuzla, što iz države zbog ovakve situacije kakva je. Ja kroz svoju  

praksu pogotovo kroz rad u primarnoj zdravstvenoj zaštiti vidim da imamo jako puno starih 

lica, roditelja koji su faktički ostali na našoj brizi i ovisni su o nama, jer djeca su im otišla po 

inostranstvu. Nekad novac nije sasvim dovoljan da bi se neki problemi riješili i ova sredstva 

definitivno bi u narednom periodu trebala biti i veća.  

Transfer za rad Sigurne kuće „Viva žene“ definitivno. Ekonomska situacija, ova korona 

znači zatvoreno socijalna znači ta skučenost je dovela dovela do toga da se i nasilje u porodici 

sigurno sigurno poveća. 

Grant za neprofitabilne organizacije i podrška udruženjima kao što su Udruženje 

„Koraci nade“. Udruženje građana oštećenog vida i Udruženje građana „Pipl“. Ja bi jednu malu 

promociju napravila to je udruženje porodica i prijatelja djece oboljele i liječene od leukemije 

i drugih malignih bolesti. To je jedno udruženje koje je dobilo svoja sredstva. Evo ga sad u 

budžetu. Oni su jako zahvalni zato, a vi i sami ste svjesni koliko i kolko je nemjerljivo i koliki 

je značaj ovog udruženja nama kao zdravstvenim radnicima koji se bavimo liječenjem ovakve 

djece.  

Transfer za rad Udruženje građana „Novi Horizonti“ svi smo to spomenuli i to je 

pohvalno. 
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I na kraju aerozagađenje. Ja aerozagađenje doživljavam kao jednu bolest i svaku bolest 

smatram ako nešto dugo traje njemu definitivno treba vremena i da se kao problem da se kao 

problem riješi. Da li nama klimatski uslovi, ove vremenske prilike odgovaraju, ali ja definitivno 

u ovoj godini vidim da je stepen aerozagađenja za jednu malu nijansu manji, odnosno da nam 

je vazduh nekako nekako čišći. Ne mogu reći da je definitivno sve dobro, ali znači stepenica 

po stepenica ćemo ići. 

U 2022. godini će se nastaviti sa toplifikacijom sa izgradnjom vrelovodne mreže itd. 

itd. i to je sve nekako na kraju ove godine dobro.  

Koristim ovu priliku, jako je hladno, trudiću se da za sve ostalo što manje diskutujem 

da što prije i završimo. Želim vam puno uspjeha u Novoj godini. Želim puno zdravlja porodične 

sigurnosti i blagostanja. Želim nam profesionalnog uspjeha, političkog naravno i da ova država 

konačno nađe svoj pravi put akobogda u 2022. godini. Hvala vam.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

Hvala vam Lejla. Sljedeći za riječ se javio vijećnik Aleksandar Vujadnović. Neka se 

pripremi vijećnica Esana Kavazbašić Huskanović. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ – vijećnik Socijaldemokrata BiH 

 

Evo ja vas sve pozdravljam. Htio bih se malo replicirati znači na ovo aerozagađenje. 

Mislim da smo svi onako malo potonuli. Prije su bile neka akcije otvoriš onaj fejzbuk ljudi već 

nešto protestuju, bore se, pokušavaju međutim, sad više ni toga nema.  

Ne želim ništa zlorado znači da uputim međutim, nedavno nam je bio gost jedan iz 

Slovenije ljekar. Došao je tu doveo oca i da pokaže Tuzlu i došao na posao i pita pa kako vi 

živite? Pa kaže ovdje smog ulazi kroz zatvorena vrata, kroz prozore. A zaista, ja ne znam kad 

se neko od vas usudio posle podne otovrit prozor i da kaže OK to je to. Ono što sam ja rekoa 

evo i moja kolegica Lejla znači, sve je mjerljivo. U medicini je mjerljivo. Mjerljivo je i ovdje. 

Nama možemo znači, ono što sam rekao ima li neko da formira nekakav tim da izmjeri to 

aerozagađenje i da kaže ove godine smo uložili toliko pa ćemo sljedeće godine uložiti još više. 

Evo imamo pkazatelj da je to zagađenje nešto ove godine manje. Ja evo...Kolegica Lejla je 

rekla imam osjećaj da je malo manje. Taj osjećaj možda je pitanje naše navike na sve to ili nije 

ne znam. Znači, mi jednostavno moramo da znamo gdje idu naši novci vezani zanači za projekt 

aerozagađenje i toplifikacije. Evo reče kolega Elvir mi smo rekorderi u BiH. Ali nije dobro. 

Nije dovoljno dobro.  

Zato svi amandmani koje je znači kolega Čavalić koji su ostali znači podnijeli u ime 

povećanja sredstava koja su potrebna za izdvajanje sredstava, ali uz neko transparentno 

praćenje. Pa nije sramota reći evo mi smo ljudi uložili toliko. Izmjerili smo prošle godine u 

prosjeku mjesecu tom i tom pri toj temperaturi je za aerozagađenje bilo toliko. Mi smo učinili 

sve, evo da vidmo šta možemo još. Ako smo tu da zajedno pokušati riješiti neke stvari. Eto 

toliko. A inače mi se najviše svidjela diskusija kolege Berbića iz razloga znači, njegove 

energije koja je odavdje isijavala. Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala. Sljedeća za riječ se javila vijećnica Esana Kavazbašić Huskanović. Neka se 

pripremi vijećnik Nedžad Jusić.  

 

ESANA KAVAZBAŠIĆ HUSKANOVIĆ  
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Ja bih voljela da usvojimo dva zaključka za koje ja imam prijedlog. Znači, jedan se 

odnosi gdje smo se obratili iz Udruženja „Srce za djecu oboljelu od raka“ Trenutno je u toku 

na UKC-u znači, izgradnja Roditeljske kuće. Znači, njena izgradnja je u potpunosti 

isfinansirana i trebala bi iduće godine biti gotova. Oni su izračunali da im treba negdje oko 

100.000 konvertibilnih maraka da bi mogli finansirati znači, tu Roditeljsku kuću i boravak 

djece u toj kući. Boravak djece u Roditeljskoj kući izuzetno je važan za djecu koja borave na 

hematonkološkom odjeljenju i za njihove roditelje. To je jedini prostor znači gdje se oni pored 

bolnice mogu kolko tolko osjećati kao kod kuće. Znači, da nisu stalno u okruženju u toj 

bolničkoj atmosferi i vrlo je važno za njihov oporavak. Sredstva od 50.000 konvertibilnih 

maraka su odobrena od Tuzlanskog kantona, a preostalih 50.000 se nadaju dobiti od ostalih 

opština i uputili su mi zahtjev i zamolbu da preko Gradskog vijeća pokušamo u budžetu naći 

jednu stavku u iznosu od 10 do 20.000 konvertibilnih maraka kojim bi Grad Tuzla učestvovao 

znači, u finansiranju te Roditeljske kuće znači, pored samog kantona i svih ostalih opština. Pa 

da li bi mogli to da ide (NATAŠA PERIĆ – Kao zaključak.) kao zaključak u sastav toga? 

Takođe su mi se obratili iz Udruženja „Imam pravo“, ali na kantonu je već usvojeno za 

asistenta znači, u nastavi. Trenutno boravi u školama negdje oko četrdesetero djece sa 

teškoćama u razvoju i tražili su pomoć znači u sredstvima u iznosu od 100.000 konvertibilnih 

maraka. Znači, kako bi se ta sredstva bila utrošeni na asistente koji su im izuzetno potrebni. I 

oni su računali negdje oko 8 asistenata da bi trenutno zadovoljili te potrebe koje imaju djeca sa 

teškoćama u razvoju u razrednoj nastavi. Takođe bi i to da ide kao jedan zaključak.  

I moj treći amandman se znači odnosio s obzirom da imamo 0 KM izdvojenih za 

parkove i dječija igrališta što je meni nevjerovatno za jedan grad kao što je Tuzla. Voljela bi 

da se izdvoje sredstva ili da se računaju u Rebalansu Budžeta jer u ovom trenutku znači, za 

izgradnju barem jednog inkluzivnog igrališta za djecu sa poteškoćama u razvoju, jer trenutno 

u Tuzli ta djeca su jednostavno na neki način diskriminirana, jer oni moraju imati posebne 

ljuljačke, posebne klackalice znači, posebne te naprave u igralištima kako bi ih mogli roditelji 

sa djecom koristit. Tako da bi volila da kao jedan prijedlog na budžet znači, da se izdvoje 

sredstva da bar imaju  jedan do dva igrališta za djecu znači, sa teškoćama u razvoju.  

I četvrti prijedlog na amandman se odnosio da košto sam već maloprije rekla. Zaista 

moramo povećati sredstva koja će se izdvojiti za narodnu kuhinju. 250.000 trenutno nije 

dovoljno za 1600 korisnika s obzirom na povećanje cijena koji je u toku i koji će biti u 

narednom periodu mislim da ta sredstva neće uopšte biti dostatna i da treba ići bar na 350.000. 

Toliko od mene. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala Esana. Vijećnik Nedžad Jusić.  

 

NEDŽAD JUSIĆ  

 

Ja ću pokušati što kraći da budem vezano, ali vrlo je važna stvar i budžetska linija u 

budžetu za 2022. godinu a to su Grantovi pojedincima socijalne jednokratne pomoći. Ova 

sredstva su namijenjena između ostalog i za određene porodice koji trebaju da nabave sebi  

životne namirnice između ostalog. Imaju i druge kategorije koje ostvaruju određena prava na 

ovoj budžetskoj liniji. Prema mojoj informaciji, a sigurno je tačna da ovih 510.000 koji su bili 

u prošloj godini da su potrošena već u sedmom mjesecu. Da od 7. do 12. mjeseca porodici koja 

nisu imali finansijskih sredstava za osnovne životne namirnice, a ispunjavali su uslove nisu 

mogli ostvariti to pravo, nego ti zahtjevi su prebačeni za narednu godinu. Za ovu 2022. godinu 

kao i drugi određeni zahtjevi. I doći ćemo u situaciju kad usvojimo danas budžet u januaru će 

se donjeti određene odluke, rješnja za zahtjeve koji su već predati od sedmog mjeseca i otprilike 
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nekih možda 50% ovih sredstava će se utrošiti. Preostali dio sredstava će se potrošiti najdalje 

do maja, do juna i onda ćemo ostati bez ove budžetske linije. Ja stvarno ne znam zašto je ostalo 

isto kad se znalo da su nedovoljna ova finansijska sredstva. Da li su nedovoljno finansijska 

sredstva iz razloga jel smo nove kategorije uveli upravo na osnovu ovog Pravilnika ili je stvarno 

tolika potreba.  

Moj bi prijedlog bio da služba razmotri dvije mogućnosti, a to je prva mogućnost da 

priđe izmjeni i dopuni pomenutog Pravilnika za dodjelu ovih finansijskih sredstava, pa ukoliko 

imaju neke dodatne kategorije koje baš ne ulaze u ove socijalne kategorije da se formira nova 

budžetska linija ili nova stavka kako će se pomoći tim ljudima, a da ovo bude stvarno za 

socijalno ugrožene porodice u Gradu Tuzla. 

I s druge strane da prilikom prvog Rebalansa Budžeta ukoliko dođe u 2022. godini da 

služba napravi stvarnu procjenu potreba i na osnovu tih potreba da predloži Gradskom vijeću 

povećanje finansijskih sredstava da bi zadovoljili potrebe tih ljudi. Jel ja sam svaki dan, 

otprilike sa...bez obzira na vjersku, nacionalnu bilo koju pripadnost ovo ljudi koriste oni koji 

ne-maju finansijskih sredstava da zadovolje osnovne svoje potrebe a to je hrana između 

ostalog. I zbog toga da se napravi procjena koliko je stvarno potrebno da se prilikom Rebalansa 

Budžeta povećaju pomenuta finansijska sredstva da ne dođemo u situaciju da krajem maja više 

nemamo finansijskih sredstava na ovoj budžetskoj liniji, a imamo potrebe građana grada Tuzle. 

Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala Nedžade. E sad na red dolaze ovi vijećnici koji su, po drugi put žele. Hasib Hirkić 

je li tako? Omer? Dobro. Da vidimo laste dokle su došle. Damir? 

 

HASIB HIRKIĆ  

 

Evo mislio sam i repliku svakako tražiti ali imajući u vidu da gospodin Jusić je već evo 

rekao svoje, ja sam uporno na tome radio i govorio da treba puno stvari mijenjati ali predstavnik 

nacionalnih manjina mora malo više da radi i na drugim građanima koji ne pripadaju Srbima, 

Hrvatima i Muslimanima.  

Idemo dalje. Vezano za amandman koji je podnesen a traži se 100.000 maraka za 

mjesne zajednice u okviru budžeta. Samo ću kratko pokušati da se vratim zašto sam to tražio. 

Ovo je informacija koju smo prije par mjeseci primili k znanju o realizovanim projektima o 

kojima je pričao gradonačelnik i ovdje vidimo znači, da prigradske mjesne zajednice pa ni 3% 

nisu uvrštene zbog toga kažem da trebaju mjesne zajednice da imaju na svom nekakvom kodu, 

ako već ne mogu imat žiro račun ili podračun, pa je ovdje tako i u prijedlogu bilo da se osnuje 

novi kod gdje bi se odvojio 4 miliona maraka za mjesne zajednice a koje bi bile potrošene u 

tekućoj godini. Kroz to sve da malo pojasnim pošto je nekad nije bilo jasno nekima. Opet bi 

služba vodila znači, sve aktivnosti oko tendera, oko raspisivanja, oko svega, a Savjeti mjesnih 

zajednica na svojim zborovima bi imali obavezu da sa građanima uoče probleme, da te 

probleme delegiraju Službi za komunalne poslove, a Služba za komunalne poslove bi putem 

tih tendera, raspisivanja javnih oglasa kako već ide, šta se radi, na taj način rješavala probleme 

tih mjesnih zajednica. Da se ne bi dešavalo da oni u centru grada, pa čak ni po onom projektu 

GAP ne daju niti i jednu marku kroz sufinansiranje projekata a dobiju po sedam, osam, deset 

puta asfalt i to na jednoj lokaciji, a u prigradskim mjesnim zajednicama ljudi i danas nemaju 

prilaze svojim domaćinstvima kućama. O tome se radi znači, kako bi se pokušao riješit i taj 

problem kod prigradskih mjesnih zajednica.  

Suština je da ti isti građani koji na svojim zborovima budu to donosili i savjeti 

proslijedili da im se ostavi mogućnost pri kapitalnim investicijama da mogu ponovo aplicirat 
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na neke jače, veće projekte gdje trebaju sufinansiranje da im se to ne oduzima znači pravo na 

to. Mislim da to gradonačelnik i službe mogu završiti da svaka mjesna zajednica ima 100.000 

maraka na računu, a pri tome da gradonačelnik i normalno sve službe koje bi posjećivale 

mjesne zajednice otvori im se prostor da ne dolaze u mjesne zajednice tako reći na nož, nego 

evo svako bi ih dobro dočekao tamo. Svako bi sa njima znači, razgovarao, pričao, a ovako 

mogu reći unazad petnestak, dvadeset...Evo ja sam 2003. godine vidio gradonačelnika u 

Mramoru kad je bio i nakon toga ja mislim kad je otvarana ambulanta, ja mislim 2012. godine. 

Gospodin gradonačelnik nije dolazio, nije tad došo tad je Aco otvorio put. Od tada nije došao, 

a ima sigurno mjesnih zajednica u koje nije ulazio i po desetak, petnest, dvanest godina. Znači, 

molim vas ako može ikako da se na način ovakav kakav je u amandmanu predložen pokuša 

naći prostor da se od ovih 13, 13 i po miliona odvoji ili formira novi kod gdje bi 4 miliona bilo 

strogo za mjesne zajednice da i oni mogu projekte svoje rješavati. Mislim da mi u narednih 5-

10 godina ne bismo imali problema ni domova, ni puteva, niti bilo kojih drugih problema koje 

trenutno doživljavaju mjesne zajednice na području grada Tuzla. Moram reći tako, 

rubnim.(NATAŠA PERIĆ - Isteklo vam je vrijeme.) Moram vam reći da u srijedu 

gradonačelnik Grada Srebrenika i službe Grada Tuzla zajednički imamo sastanak. Vezano je 

znači, za rješavanje problema pitke vode za Dragunju, Obodnicu, kao i za grad Srebrenik. Evo 

malo pritiska koje smo vršili i prema njima. Mislim da ćemo riješit jedan dio, dobar dio 

problema vezano za ove naše mjesne zajednice koje nemaju vodu. Ja se nadam da će kolege 

vijećnici podržati ovaj amandman i podržati ovu inicijativu da prigradske mjesne zajednice na 

bilo koji način dobiju dio sredstava, a evo sve je obrazloženo i da imaju pravo na život, a ne da 

ih neko smatra upravo ruralcima kako su ih nazivali. Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Je li replika? OK. Replika. Alen Kapidžić. 

 

ALEN KAPIDŽIĆ 

 

Pa moja replika se odnosi na diskusiju kolege Jusića, a čini mi se da sam, da sam dobro 

shvatio znači da ovo govorite o onom budžetskoj liniji u koju smo u pravu faktički uveli i one 

osobe sa dijabetesom. To su ista sredstva je li tako? Mi smo tad kad smo rješavali problem 

Udruženja „Novi Horizonti“ rekli da ćemo „Novim Horizontima“ dati 38.000 zato što je to za 

te osobe pola sredstava koja su im potrebna za godinu dana, a pola smo mi kroz amandman 

dali u budžet da to dodjeljuje služba. Ja se slažem da se to treba riješit zato što je očigledno da 

određene kategorije nisu ostvarila svoja prava zato što nema dovoljno sredstava, ali sam na 

način na taj način da prilikom Rebalansa Budžeta povećamo ova sredstva. Nisam za to da 

mijenjamo Pravilnik da bi sad bilo koga izveli iz prava. Znači, zato nisam. Eto samo toliko. 

Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala. Sljedeći za riječ se javio Omer Berbić. Neka se pripremi vijećnik Admir Čavalić. 

(vijećnik Omer Berbić govori s mjesta op.a.) Neću. Neću. Mjerimo od poslovica 

tuzlanskih.Hajde. 

 

OMER BERBIĆ 

 

Jedna lasta ne čini proljeće to sad počinjemo. (NATAŠA PERIĆ – Počni.) Može. Prije 

svega da se zahvalim doktoru Vujadinoviću mislim da je to upravo što nama treba. Tuzli treba 
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nova energija, treba nam da od ovih 68 miliona budžetom, javnim privatnim partnerstvom i 

kroz evropske projekte još 100 miliona nabacimo ove godine. Fali nam da službe rade tri puta 

brže pa da se ne čekaju građevinske, urbanističke ili bilo kakve ostale dozvole i da se 

privrednici ne muče kojekakvim papirima. Jednostavno fali nam te više energije u Tuzli da bi 

mi pokrenuli pozitivni val neke pozitivnosti koja može da Tuzlu opet promijeni u 

najprogresivniji grad u Bosni i Hercegovini. I hvala vam na lijepim riječima. Mislim da 

energija uz iskustvo, uz iskustvo iz poslaničkih klupa, uz iskustvo iz...Ja sam Obamu citiro. Uz 

iskustvo iz poslaničkih klupa, a mislim da je to dobitna energija ne samo za grad Tuzlu nego   

i za Bosnu i Hercegovinu.  

U ovom budžetu su dvije stavke koje su meni izuzetno bitne. Jednu je kolega Rastoder 

spomenuo. To je da se radi teren i to je na našu inicijativu, odnosno na zajedničku diskusiju u 

prošlom budžetu stavljeno pola miliona maraka od čega smo dobili još dva miliona od 

Fudbalskog saveza što će puno značiti i za FK Slobodu i za Tuzla City, a druga stvar je da 

imamo izbore u mjesnim zajednicama. I ja bih sada evo ovdje za govornicom pozvao ljude da 

se angažuju da naprave nezavisne liste i da probamo depolitizirati mjesne zajenice u smislu 

toga da u svim mjesnim zajednicama imamo barem jednog predstavnika građana umjesto 

političkih partija. Zato nam treba 30 potpisa i bit ćete blagovremeno obaviješteni i ja se iskreno 

nadam da ćemo u sljedećem Nacrtu Budžeta i u javnoj raspravi dobiti 150 nekih primjedbi iz 

mjesnih zajednica od čega će se barem 50-60 nadam se uvrstiti. 

Ali evo ja bih sada par ovih mojih amandmana koji nisu prošli radi tehničke greške 

volio kao zaključke. Prije svega prvi zaključak je da se pod hitno kroz neku budžetsku stavku 

stavi Izgradnja javnog toaleta na Trgu soli gdje se okuplja veći broj omladine koja sada ima 

objektivne probleme sa ovim dijelom.  

Druga stvar je rekonstrukciju. Drugi zaključak je da predlažemo rekonstrukciju 

žardinjera uz korito rijeke Jale koje bi dali umjetnicima čime bi obogatili naš grad, a što bi 

puno pomoglo u nekom vizuelnom efektu kada se prolazi i kada se ide kroz grad.  

Treći zaključak je da se napravi, da se krene sa projektom zipline na Ilinčici. To bi 

izuzetno mislim oplemenilo i ovu inicijativu za koju smo dobili upravo jedan od evropskih 

projekata, a mislim da je zipline jedan projekat koji ima evo i u Mostaru, koji ima u brojnim 

gradovima po Bosni i Hercegovini gdje je to pravi hit. Mislim da bi to mogao da bude jedan 

dobar, dobar način da se i neka sredstva za Ilinčicu obezbijede mimo budžeta.  

Četvrti zaključak je da se predloži da se u ljetnim danima napravi Auto kino što je 

onako...Bio bi jedan interesantan projekat za kojeg mislim da bi bio jedini u Bosni i 

Hercegovini na jednom od parkinga. Predlažem parking kod Panonskih jezera.  

Peti zaključak je (NATAŠA PERIĆ – Omere imate još minutu molim vas ubrzajte.) 

OK. Da napravimo bistu Mirze Delibašića ispred Mejdana s obzirom da je Opština Centar u 

Sarajevu napravila bistu Mirze Delibašića. Mislim da je vrijeme i da rodni grad napravi bistu 

Mirze Delibašića. 

Sljedeći zaključak je da se napravi multimedijalna učionica za mlade na otvorenom.  

I zadnji zaključak je da se izdvoji novac za pošumljavanje, odnosno za sadnju drveća 

na mjestima gdje je isto izgorilo u požaru koji je bio prošle i pretprošle godine. Hvala ljepo.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala Omere. Ispravka krivog navoda. Hasib Hirkić.  

 

HASIB HIRKIĆ  

 

Samo da kažem kolegi Berbiću da ovih 500.000 o kojima priča se za stadion Tušanj to 

je bio prijedlog gradonačelnika i to treba tako i gledati i tako uvažiti.  
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NATAŠA PERIĆ  

 

Ispravka krivog navoda. 

 

OMER BERBIĆ  

 

Kolega Hirkiću. Gradonačelnik ima stvarno dobre ideje i nas dvojica se tu slažemo, ali 

je suština da kada je bila javna rasprava da su službe napisale upravo da je to od kolege i mene 

Amandman koji je usvojen i kao takav nadam se, nadam se (NATAŠA PERIĆ – Molim vas 

uozbiljite se.) i kao takav mislim da mi možemo reći da je to Amandman koji smo mi predložili 

za 500.000 maraka i da će po kontu našeg zajedničkog Amandmana grad Tuzla dobiti moderan 

stadion, odnosno teren. Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala Omere. Vijećnik Admir Čavalić. Molim? Kome?  

 

ADMIR ČAVALIĆ  

 

Samo replika kolegi Berbiću. Dakle, mislim nisam siguran bilo bi dobro da dobijemo 

Stenogram da vidimo čija je to ideja, a inače predlažem ubuduće službama dakle, bilo koje 

dobre ideje da buduod gradonačelnika. Dakle, da se vode tako. Hvala.  

Mogu sad ja? (NATAŠA PERIĆ – Može.) E dobro.  

Kolega Hasib je bio vrlo inspirativan. Evo ja se sjetio one Balaševićeve pjesme i ja sam 

triput vidio Tita Maršala u vezi pojavljivanja njegovoj mjesnoj zajednici. Ja pozivam takođe 

gradonačelnika da posjeti Mjesnu zajednicu Solana dakle, i ja sam jednom samo vidio ga dole.  

Vezano za ove amadmane koje nisam obrazložio. Ima jedan tiče se nabavke materijala 

za mjesne zajednice. Vidjeli ste u javnoj raspravi da dosta mjesnih zajednica jednostavno ima 

probleme sa materijalima. Dakle, nemaju...Bio sam u nekim mjesnim zajednicama nemaju 

bukvalno papira dakle, ili tonera da kopiraju stvari i sl. Tu predlažem minimalnih 2.000 maraka 

da se podrži. Sad je 4.000 maraka da se pojača još sa 2.000 maraka to bi bilo 6.000 maraka u 

budžetu potpuno zanemarivo kroz jedan amandman.  

Još jedan amandman se tiče tekućeg finansiranja projekata mjesnih zajednica. To je 

nešto što kolega Hasib takođe predlaže u nešto većem obimu. Ovo je skromniji od 30.000 

maraka. Dakle, moguće je izvršit tekuće transfere u smislu ako neka mjesna zajednica ima 

dobar, odnosno Savjet mjesne zajednice pogotovo sad kad nam budu izbori evo. I pozivam sve 

mještane mjesnih zajednica da se kandidiraju pogotovo one koji su uradili nešto dobro hajra za 

narod, već da se dakle, kandidiraju mi ćemo ih podržat bez obzira bili stranački ili ne stranački. 

Tekuće finansiranje projekata mjesnih zajednica 30.000 maraka podrazumjeva da ako mjesna 

zajednica, odnosno savjet delegira neki dobar projekat ka službi da služba to podrži. A to su 

neki mini projekti. Dakle, uređenje možda igrališta, sređivanja neke infrastrukture tipa ograde, 

rupa na cesti itd. Nešto minimalno 5 do 10.000 konvertibilnih maraka ili 1.000-2.000 i sl. da 

se na neki način podrži. 

Takođe poput kolegice Selme naveo sam Transfer za rad Studentskog vijeća 

Medicinskog fakulteta u Tuzli „Medicus“ 5.000 konvertibilnih maraka za početak dosta 

skromnije. Čisto da uđu na budžet pa ćemo ih onda održavat ili pojačat ako budu, ako budu 

bolji. Dakle, imaju oni super one manifestacije „Tuzla Brain Week“. Dakle, to kolege doktori 

ovdje bolje znaju. Ja sam imao priliku jednom da predajno navedeno. Sjajne su manifestacije. 

Ja mislim da je to jedno od udruženja koje je vrlo bitno, vitalno za naš grad.  
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I takođe zaboravio sam obrazložiti amandman koji se tiče Izgradnje i rekonstrukcije 

puteva. 150.000 konvertibilnih maraka mislim da je potrebno za ovaj amandman. Dakle, evo 

donjeo sam još...Danas sam u okviru vijećničkih pitanja i inicijativa. Još fotografija. Mjesna 

zajednica Kreka loši putevi, rupe. Imate dole, Solani isto sam uputio inicijativu, skretanju 

dakle, rupa odmah kraj one trgovine Šole dakle, mogu tu i vozači imat problema i sl. Stoji 

onako sedmicama, mjesecima niko ništa ne vodi računa o tome dakle, moramo zakrpiti te rupe.  

Također iskoristit ću svoje vrijeme da dadnem komentar vezano za ovo što je kolega 

Aleksandar i kolega Berbić što su govorili o budžetu. Volio bi i ja da bude progresivnije. Mi 

upadamo u zamku tu bosansko-hercegovačke političke realnosti. O čemu se radi? Stvarno ide 

bolje dakle, 2 do 3% ekonomskog rasta. Ide nabolje i slažem se tu i doktorica što kaže zaista 

osjeti se dakle napredak. Međutim, ono što je problem jeste da je taj napredak napravljen za 

kornjače, a ne za ljude usmislu da moramo živjeti 150 godina da bi vidjeli efekte tog napretka 

i to je osnovni problem grada Tuzla. Mlade osobe, bračni parovi, inače ljudi ne mogu čekati 

150 godina kako bi vidjeli da se nešto riješi, da se sredi npr. pitanje aerozagađenja i sl. Oni to 

hoće danas da vide u 4 godine, u 5 godina u 3 godine. Dakle, jednostavno takva su vremena. 

Prije je narod možda mogo čekat da mu se put sredi ili 50 godina da mu se sredi pitanje 

aerozagađenja. Danas ljudi jednostavno nemaju vremena. Ako ne mogu to dočekat u 5 godina 

odoše van. I to je problem. Zato mi ubrzavamo ove sve stvari i slažem se nemamo indikatora 

nikakvih. Ja sam uputio brojna vijećnička pitanja kolko nam treba konkretno novca da riješimo 

pitanje aerozagađenja? (NATAŠA PERIĆ – Molim vas privodite kraju samo.) Hvala. Još 20 

sekundi. Koliko imamo ljudi koji su na...koriste dakle, koji nas zagađuju. Koji su to, lista, sve, 

imal strategija? Nemamo ništa od tog. Mi samo onako bacamo pare. Ko se ufati ufati i to je to. 

Dakle, nemamo ni procjenu kad ćemo riješiti to pitanje aerozagađenja. Hvala puno.  

 

ANA PEJIĆ  

 

Replika. Elvir Bijedić.  

 

ELVIR BIJEDIĆ  

 

Zahvaljujem predsjedavajuća. Ma više je to pozitivna replika obzirom da smo više puta 

u diskusijama mogli da čujemo potrebe Narodne kuhinje Imaret i evo kao što je i kolegica 

Esana govorila dakle, zaista i ja sam definitivno za povećanje međutim, Grad Tuzla izdvaja 

220.000 maraka za Narodnu kuhinju Imaret s obzirom da se vozi na lokacije Gračanica, 

Lukavac, Kalesija i imam informaciju dakle, da Vlada Tuzlanskog kantona izdvaja 300.000 

maraka, Gračanica 45.000, Kalesija 20, Lukavac 25.000, pa predlaažeem ukoliko ste za to da 

azaključak bude da prema Vladi Tuzlanskog kantona i prema ovim opštinama gdje se još 

dovozi hrana dakle, da apelujemo na njih da povećaju sredstva.  

Nedavno sam pročitao informaciju da u Mjesnoj zajednici Svatovac je otvoren punkt 

gdje je uvedeno nekih 160 ili 180 korisnika novih, tako da mislim iz tog razloga da ne 

opterećujemo budžet. Dakle, postoje i druge opštine u kojima se vodi pa ukoliko ste za takav 

zaključak da ga usvojimo. Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala. Samo malo. Replika. Ćerim Rastoder vijećniku Čavaliću.  

 

ĆERIM RASTODER 
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Samo jedna kratka replika mom kolegi Čavaliću. Nije tačno da gradonačelnik nije bio 

u Moluhama- Solani. Prije petnaestak dana bio sam i ja s njim. Obilazio je mjesnu zajednicu, 

realizaciji radova dole na Moluškm Potoku čišćenju i u razgovoru sa građanima Moluha oko 

nekim budućim projektima i nadam se da će se oni realizovati. Toliko. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala. Admir Čavalić. Replika. 

   

 

ADMIR ČAVALIĆ 

 

U potpunosti uvažavam repliku kolege Rastodera. Evo ja nisam bio prisutan. Drago mi 

je da je gradonačelnik došao dole i posebno mi je drago da je podržao naš projekat koji se tiče 

uređenja Moluškog Potoka. Bili smo kolega Damir i ja dakle, mjesec dana ranije. Napokon se 

i to rješava dakle i dobro je eto. Mislim da je vjerovatno zahvaljujući nekim novim 

tendencijama u Vijeću. Hvala puno.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Molim vas da privodimo kraju diskusije. Vijećnica Selma Ćatibušić, a neka se pripremi 

vijećnik Damir Muratović. 

 

SELMA ĆATIBUŠIĆ 

 

Ja bi da se...Zapravo postavila bih jedno pitanje da ide prema RTV 7, a ujedno s tim i 

jedan zaključak tačnije. Obzirom da je RTV 7 medijsksi sponzor „Zime u Tuzli“ da li je tačno, 

pošto sam dobila informacije sa terena da se ljudima koji drže jel te kućice traži dodatno 

plaćanje, odnosno sponzorisano plaćanje promocije ujedno i njihovih proizvoda (NATAŠA 

PERIĆ – Selma izvinite ali to je vijećničko pitanje.) i „Zime u Tuzli“, a s tim u vezi da 

predložimo jedan zaključak da to RTV 7 ne radi kao medijski sponzor same „Zime u Tuzli“, 

nego da to se je li u sklopu toga radi pro bono, odnosno džaba jer su oni medijski sponzor.  

Također bih voljela da idemo sa jednim prijedlogom prema kantonu da se obezbjede 

sredstva za finasiranje jedne čitaonice koja će radit 24 sata za naše studente i studentice u našem 

gradu. Pošto mi još uvijek nemamo takvu jednu čitaonicu, a inače smo mi univerzitetski grad. 

I također još jedan prijedlog zaključka jeste da se u skorije vrijeme pokuša naći 

slobodan manji prostor za jedno udruženje. Udruženje „Hrabro srce za djecu sa poteškoćama 

u razvoju“. Oni su zaista divna djeca i mislim da se tol udruženje također obraćalo većini 

vijećnika i vijećnica i eto da Grad uradi sve što je u njegovoj moći da nađe taj jedan slobodan 

prostor, a mislim da u Zlatarskoj ulici konkretno trenutno ima slobodnih prostora pa da im se 

to obezbijedi. Eto hvala vam.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala. Vijećnik Damir Muratović.  

 

DAMIR MURATOVIĆ 

 

U ime svih vijećnika samo pitanje jel ova temperatura danas ovdje u okviru „Zime u 

Tuzli“? Stvarno da nam na pauzi date paracetamole. Smrzosmo se svi mislim. (NATAŠA 
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PERIĆ – Pa znam.) Da li radi. Imaju li klimatizirano ako nema. Ne ozbiljno šta je u pitanju? 

(NATAŠA PERIĆ – Pa zima.) Kao napolju je. (NATAŠA PERIĆ – Zima.) Pa u redu je „Zima 

u Tuzli“. (NATAŠA PERIĆ – Hajde Damire. Damire hajde privodite kraju. Hajde.)  

Vezano za ovo nisam se referisao samo na ovaj posljednji amandman. On je malo što 

se tiče novca lajt amandman i molim vas samo da (NATAŠA PERIĆ – Molim vas malo samo. 

Malo pažnje molim vas.) samo da saslušate. Vezan je za jednu moju inicijativu koju sam 

upućivao Turističkoj zajednici Grada Tuzle. Da smo mi jedini možda grad u sjeveroistočnoj 

Bosni a najveći grad koji nema znak dobrodošlice u Tuzli. Oni su mi odgovorili saa nekim 

odgovorom polovičnim da će to biti u okviru neke saradnje sa Crnom Gorom i Hrvatskom, ali 

do dana današnjeg evo ne znam i evo ne znam...Neki dan sam prošao za Novi Sad. Kuzmin i 

Ruma imaju. Ovdje imaju Živinice, Lukavac a mi nemamo. S hodno tome moj amandman 

četvrti na koji mi nije odgovorno zašto nema sredstava. U stvari nije mi na njega jedino 

odgovoreno. Ova tri sam dobio neke odgovore od Službe za budžet i finansije i gradonačelnika 

zašto će biti odbačeni, ali ovaj mi nije jasno. Ovdje se prije svega obraćam vama. Mislim da 

vas ima 12-13 koji ste branili ovaj grad i bili u Armiji Bosne i Hercegovine.  

Znači, u prijedlogu Budžeta Grada predviđam znači,, tražio sam iznos od 9.000 

konvertibilnih maraka za tri jarbola na Trgu slobode. Znači, na jednom jarbolu bi bila zastava 

sa grbom Grada Tuzle, na drugom jarbolu bi bila državna zastava Bosne i Hercegovine, a na 

trećem jarbolu zastava sa ljiljanima znači, 14-tog vijeka Tvrtka kotromanića pod kojom je ovaj 

grad i ova država odbranjena kao prva zastava nezavisne Republike Bosne i Hercegovine. 

Znači, to su ta tri jarbola koja nedostaju u Gradu Tuzla, odnosno našem Trgu slobode.  

Prije svega reći ću vam neke stvari koje možda većina vas i zna. Grb Opštine Tuzla, 

sada Grada Tuzla simbolično predstavlja gradski zid koji je svojevremeno u vidu potkovice 

opkoljavao tuzlansku čaršiju, a ne smijemo zaboraviti da je pod tim grbom devedeset druge 

godine odbranjen naš grad na brčanskoj Malti. Posebno je bitno naglasiti da je prva zastava 

nezavisne Bosne i Hercegovine bijele boje sa štitom sa ljiljanima preuzeto od prvog Bosanskog 

kralja Kotromanića. Kao što znamo imamo najveći trg u Bosni i Hercegovini i njega karakterišu 

srednjovjekovni ornamenti stečaka uklesanih na velokoj fontani kao i epitafi sa 

srednjovjekovnih nadgrobnih spomenika na marmernim pločama. Državna zastava na 

centralnom trgu će poticati ponos i patriotizam prema jedinoj nam domovini Bosni i 

Hercegovini. Na Trgu slobode se održavaju važni događaji, jubileji, manifestacije, koncerti, sa 

njega se često šalje slika Tuzle u Evropu i Svijet.  

Smatram da bi postavljanje tri jarbola sa zastavama na Trgu slobode upotpunilo 

ambijent najvećeg trga u Bosni i Hercegovini kako sa aspekta isticanja lokal-patriotizma 

vezano za grb Grada Tuzle, zatim nacionalnog ponosa i očuvanja istorije, tako i sa turističkog 

aspekta. Rijetko ćete naći neki trg poznatiji u bilo kojem gradu, Evropi i svijetu a da nema 

državne zastave.  

U vezi sa svim navedenim tražim ovaj jako mali iznos od 9.000. Raspitao sam se kod 

preduzeća koja proizvode jarbole i zastave znači, 9.000 je sasvim dovoljno. Tražim da se skine 

sa Udruženje za razvoj NERDA tako da bi se to moglo ugodno s korisnim spojiti i da im se 

skine taj iznos koji nije nešto značajan i da imamo na trgu u budžetu za 2022. godinu planirane 

ova tri jarbola sa zastavom grbom Grda Tuzle, državom zastavom Bosne i Hercegovine i 

zastavom, prvom zastavom nezavisne Bosne i Hercegovine. Toliko što se tiče toga i samo 

kratko vezano...Smatramo vezano za ova tri amandmana. To su naše i tri inicijative i u prvom 

Rebalansu Budžeta ćemo tražiti grant jednokratne pomoći penzionerima sa najnižom penzijom 

u Gradu Tuzla. Zatim, grant podrške za porodice sa jednim ili ni jednim zaposlenim članom 

koji upisuju djecu u Javnu ustanovu „Naše dijete“ Tuzla i grant jednokratne novčane pomoći 

za novorođeno dijete. Ovo je sličan amandman kao kolege Vidovića, ali nije isti. Znači, za 

svako novorođeno dijete da se napravi jedan grant po uzoru na neke gradove u Bosni i 

Hercegovini i regiji. Toliko. Hvala.  
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NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala Damire. Zaključujem raspravu vijećnika. Sada dajem pauzu od 15 minuta, a 

nakon toga pristupamo glasanju o amandmanima, zatim o budžetu i o zaključcima. Znači, 

pauza 15 minuta. (Pauza.) 

 

Molim vijećnike da uđu u salu nastavljamo sa radom. Sabiha de molim te ako ima tamo 

neko pozovi ih. 

 

Nastavljamo sa radom.  

 

S obzirom da je predlagač u svom Izjašnjenju, koje ste dobili, detaljno obrazložio 

razloge zbog kojih ne može prihvatiti podnesene amandmane, pitam vijećnike koji su podnijeli 

amandmane da li neko povlači amandmane. Ima li neko da povlači? Čavalić. Samo malo 

nemojte svi uglas. Dobro. Samo malo. Hasibe?  

 

SLAĐANA KRAJINA – Sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

Samo malo. Vijećnik koji povlači amandman mora izaći na govornicu zbog stenograma 

samo da kaže koji amandman, koji broj amandmana.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Izvolite Čavaliću. Ako možeš samo malo brže?  

 

ADMIR ČAVALIĆ  

 

Dakle, shodno replici i objašnjenju kolege Kapidžića povlačim amandman broj XVI. 

Broj XVI.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Dobro. U redu. Ko je sljedeći? Hasib Hirkić. Izvolite.  

 

HASIB HIRKIĆ  

 

Evo ja kao što sam i rekao u svom izlaganju znači, da povlačim amandman moj i mog 

kolege Damira Muratovića (SLAĐANA KRAJINA – To je onaj zajednički?) Jeste. A koji se 

odnosio na onih 20.000.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

U redu hvala. Damir Muratović. Izvolite. 

  

DAMIR MURATOVIĆ 

 

Povlačim amandman broj IV vezano za postavljanje tri jarbola na zastavama na Trgu 

slobode. 
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NATAŠA PERIĆ  

 

Aha. Dobro hvala. Ostali ostaju pri amandmanima.  

 

Ništa pristupamo glasanju za amandmane. Zamolit ću Slađanu Krajinu da čita jedan po 

jedan i zamolit ću vijećnike da nakon svakog pročitanog amandmana se izjasne.  

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

Amandman broj I vijećnika Admira Čavalića.  

Predlažem da se budžetska stavka ekonomski kod 614311-28 Grant neprofitnoj 

organizaciji – Sportski savez grada Tuzla smanji za 10.000 konvertibilnih maraka, i to sa 

postojećih 500.000 na 490.000 konvertibilnih maraka, a da se 10.000 konvertibilnih maraka  

prebaci FC Salines Tuzla City kroz novu budžetsku stavku ekonomskog koda 614311-66 (ili 

drugog pripadajućeg shodno klasifikaciji).  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

U redu. Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano.  

Konstatujem da Amandman broj I vijećnika Admira Čavalića: Predlažem da se 

budžetska stavka ekonomski kod 614311-28 Grant neprofitnoj organizaciji – Sportski savez 

grada Tuzla smanji za 10.000 konvertibilnih maraka, i to sa postojećih 500.000 na 490.000 

konvertibilnih maraka, a da se 10.000 konvertibilnih maraka  prebaci FC Salines Tuzla City 

kroz novu budžetsku stavku ekonomskog koda 614311-66 (ili drugog pripadajućeg shodno 

klasifikaciji), nije dobio potrebnu većinu  

11 vijećnika je glasalo za, 2 je bilo protiv i 17 suzdržanih.  

 

 SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

Amandman broj II vijećnika Admira Čavalića.  

Predlažem da se budžetska stavka ekonomskog koda 821210 - Izgradnja parkova 

poveća sa 0 konvertibilnih maraka  na 60.000 konvertibilnih maraka. Ova sredstva bi se 

preuzela sa stavke 821220 - Izgradnja pokretnih stepenica u Mjesnoj zajednici Mejdan. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano.  

Konstatujem da Amandman broj II vijećnika Admira Čavalića: Predlažem da se 

budžetska stavka ekonomskog koda 821210 - Izgradnja parkova poveća sa 0 konvertibilnih 

maraka  na 60.000 konvertibilnih maraka. Ova sredstva bi se preuzela sa stavke 821220 - 

Izgradnja pokretnih stepenica u Mjesnoj zajednici Mejdan, nije dobio potrebnu većinu 

9 vijećnika je glasalo za, 1 je bio protiv i 20 suzdržanih. 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

Amandman broj III vijećnika Admira Čavalića.  

Predlažem da se budžetska stavka ekonomskog koda 615411-11 Kapitalni grant Javna 

ustanova Dom Penzionera Tuzla – energetska efikasnost ukine i na taj način oslobodi 500.000 

konvertibilnih maraka sredstava koja treba da se preusmjere na stavku ekonomskog koda 

821224-2 Izgradnja vrelovodne mreže.  
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NATAŠA PERIĆ  

 

Molim vijećnike da se izjasne.  

Konstatujem da Amandman broj III vijećnika Admira Čavalića: Predlažem da se 

budžetska stavka ekonomskog koda 615411-11 Kapitalni grant Javna ustanova Dom 

Penzionera Tuzla – energetska efikasnost ukine i na taj način oslobodi 500.000 konvertibilnih 

maraka sredstava koja treba da se preusmjere na stavku ekonomskog koda 821224-2 Izgradnja 

vrelovodne mreže, nije dobio potrebnu većinu, 

10 vijećnika je glasalo za, 2 je bilo protiv i 18 suzdržanih. 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

Amandman broj IV vijećnika Admira Čavalića.  

Predlažem da se uvede nova budžetska Stavka naziva “Grantovi za privatne 

predškolske ustanove” i da se za istu obezbjedi 30.000 konvertibilnih maraka. Ova sredstva bi 

se obezbjedila sa stavke 614329-10 Transfer za rad –Javno preduzeće "RTV 7 Tuzla" koja je 

značajno uvećana u odnosu na prethodnu godinu. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano.  

Konstatujem da Amandman broj IV vijećnika Admira Čavalića: Predlažem da se uvede 

nova budžetska Stavka naziva “Grantovi za privatne predškolske ustanove” i da se za istu 

obezbjedi 30.000 konvertibilnih maraka. Ova sredstva bi se obezbjedila sa stavke 614329-10 

Transfer za rad –Javno preduzeće "RTV 7 Tuzla" koja je značajno uvećana u odnosu na 

prethodnu godinu, nije dobio potrebnu većinu, 

11 vijećnika je glasalo za, 1 je bio protiv i 18 suzdržanih. 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

Amandman broj V vijećnika Admira Čavalića.  

Predlažem da se uvede nova budžetska Stavka naziva “Grantovi za privatne 

predškolske ustanove” i da se za istu obezbjedi 30.000 konvertibilnih maraka. Ova sredstva bi 

se obezbjedila sa stavke 615411-11 Kapitalni grant Javna ustanova Dom Penzionera Tuzla – 

energetska efikasnost.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano.  

Konstatujem da Amandman broj V vijećnika Admira Čavalića: Predlažem da se uvede 

nova budžetska Stavka naziva “Grantovi za privatne predškolske ustanove” i da se za istu 

obezbjedi 30.000 konvertibilnih maraka. Ova sredstva bi se obezbjedila sa stavke 615411-11 

Kapitalni grant Javna ustanova Dom Penzionera Tuzla – energetska efikasnost, nije dobio 

potrebnu većinu, 

11 vijećnika je glasalo za, nije bilo protiv i 19 suzdržanih. 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

Amandman broj VI vijećnika Admira Čavalića.  
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Predlažem da se budžetska stavka ekonomskog koda 613976-2 Naknade savjetima 

mjesnih zajednica dodatno smanji sa planiranih 500.000 konvertibilnih maraka na 470.000 

konvertibilnih maraka, a da se 30.000 konvertibilnih maraka iskoristi za novu budžetsku stavku 

pripadajućeg ekonomskog koda, naziva «Tekuće finansiranje projekata mjesnih zajednica». 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano.  

Konstatujem da Amandman broj VI vijećnika Admira Čavalića: Predlažem da se 

budžetska stavka ekonomskog koda 613976-2 Naknade savjetima mjesnih zajednica dodatno 

smanji sa planiranih 500.000 konvertibilnih maraka na 470.000 konvertibilnih maraka, a da se 

30.000 konvertibilnih maraka iskoristi za novu budžetsku stavku pripadajućeg ekonomskog 

koda, naziva «Tekuće finansiranje projekata mjesnih zajednica», nije dobio potrebnu većinu,  

9 vijećnika je glasalo za, nije bilo protiv i 21 suzdržanih.  

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

Amandman broj VII vijećnika Admira Čavalića.  

Da se povećaju sredstva za Tekući grant – Javna zdravstvena ustanova Gradske apoteke 

Tuzla sa 70.000 konvertibilnih maraka na 100.000 konvertibilnih maraka. Sredstva za ovo bi 

se obezbjedila sa stavke 615411-11 Kapitalni grant Javne ustanove Dom Penzionera Tuzla – 

energetska efikasnost. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da Amandman broj VII vijećnika Admira Čavalića: Da se povećaju 

sredstva za Tekući grant – Javna zdravstvena ustanova Gradske apoteke Tuzla sa 70.000 

konvertibilnih maraka na 100.000 konvertibilnih maraka. Sredstva za ovo bi se obezbjedila sa 

stavke 615411-11 Kapitalni grant Javne ustanove Dom Penzionera Tuzla – energetska 

efikasnost, nije dobio potrebnu većinu,  

9 vijećnika je glasalo za, 1 protiv i 20 suzdržanih.  

 

 SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

Amandman broj VIII vijećnika Admira Čavalića.  

Da se formira nova budžetska stavka „Transfer za rad Udruženja Srce za djecu oboljelu 

od raka“ u početnom iznosu od 10.000 konvertibilnih maraka. Sredstva za ovo bi se obezbjedila 

sa stavke 615411-11 Kapitalni grant Javna ustanova Dom Penzionera Tuzla – energetska 

efikasnost. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da Amandman broj VIII vijećnika Admira Čavalića: Da se formira nova 

budžetska stavka „Transfer za rad Udruženja Srce za djecu oboljelu od raka“ u početnom 

iznosu od 10.000 konvertibilnih maraka. Sredstva za ovo bi se obezbjedila sa stavke 615411-

11 Kapitalni grant Javna ustanova Dom Penzionera Tuzla – energetska efikasnost, nije dobio 

potrebnu većinu, 

10 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv i 20 suzdržanih.  
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SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

Amandman broj IX vijećnika Admira Čavalića.  

Predlažem da se budžetska stavka ekonomskog koda 615411-11 Kapitalni grant Javna 

ustanova Dom Penzionera Tuzla – energetska efikasnost smanji, a da se 30.000 konvertibilnih 

maraka iskoristi za novu budžetsku stavku pripadajućeg ekonomskog koda, naziva «Tekuće 

finansiranje projekata mjesnih zajednica». 

  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da Amandman broj IX vijećnika Admira Čavalića: Predlažem da se 

budžetska stavka ekonomskog koda 615411-11 Kapitalni grant Javna ustanova Dom 

Penzionera Tuzla – energetska efikasnost smanji, a da se 30.000 konvertibilnih maraka iskoristi 

za novu budžetsku stavku pripadajućeg ekonomskog koda, naziva «Tekuće finansiranje 

projekata mjesnih zajednica», nije dobio potrebnu većinu, 

10 vijećnika je glasalo za, nije bilo protiv i 20 suzdržanih. 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

Amandman broj X vijećnika Admira Čavalića.  

Predlažem da se 614239-17 Grant pojedincima za poticaj poljoprivredne proizvodnje 

poveća za 3.000 konvertibilnih maraka, a da se sredstva obezbjede sa pozicije Izdaci za 

manifestacije od posebnog značaja za grad (ceremonije, konferencije, kulturni događaji, 

značajni datumi).  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da Amandman broj X vijećnika Admira Čavalića: Predlažem da se 

614239-17 Grant pojedincima za poticaj poljoprivredne proizvodnje poveća za 3.000 

konvertibilnih maraka, a da se sredstva obezbjede sa pozicije Izdaci za manifestacije od 

posebnog značaja za grad (ceremonije, konferencije, kulturni događaji, značajni datumi), nije 

dobio potrebnu većinu, 

11 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv i 19 suzdržanih. 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

Amandman broj XI vijećnika Admira Čavalića.  

Predlažem da se budžetska stavka ekonomskog 821220 Izgradnja vrelovodne mreže, 

optimizacija sistema daljinskog grijanja poveća za dodatnih 100.000 konvertibilnih maraka. 

Sredstva bi se uzela sa stavke 821220 Izgradnja pokretnih stepenica u Mjesnoj zajednici 

Mejdan. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 
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Konstatujem da Amandman broj XI vijećnika Admira Čavalića:  Predlažem da se 

budžetska stavka ekonomskog 821220 Izgradnja vrelovodne mreže, optimizacija sistema 

daljinskog grijanja poveća za dodatnih 100.000 konvertibilnih maraka. Sredstva bi se uzela sa 

stavke 821220 Izgradnja pokretnih stepenica u Mjesnoj zajednici Mejdan, nije dobio potrebnu 

većinu, 

10 vijećnika je glasalo za, 1 je bio protiv i 19 suzdržanih.  

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

Amandman broj XII vijećnika Admira Čavalića. 

Predlažem da se stavka 821220 Izgradnja pokretnih stepenica u Mjesnoj zajednici 

Mejdan smanji za 200.000 konvertibilnih maraka, a da se doda novi ekonomski kod 615211-9 

Grantovi za nabavku i ugradnju toplotnih Mjernih stanica. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da Amandman broj XII vijećnika Admira Čavalića: Predlažem da se 

stavka 821220 Izgradnja pokretnih stepenica u Mjesnoj zajednici Mejdan smanji za 200.000 

konvertibilnih maraka, a da se doda novi ekonomski kod 615211-9 Grantovi za nabavku i 

ugradnju toplotnih Mjernih stanica, nije dobio potrebnu većinu, 

11 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv i 19 suzdržanih.  

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

Amandman broj XIII vijećnika Admira Čavalića. 

Da se poveća 613727-13 Sredstva za hitne intervencije zaštite i spašavanja ljudi i 

materijalnih dobara nastalih od prirodne i druge nesreće i otklanjanje posljedica od prirodne 

nesreće za 300.000 konvertibilnih maraka. Sredstva bi se uzela sa stavka 821220 Izgradnja 

pokretnih stepenica u Mjesnoj zajednici Mejdan ili neke druge stavke. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da Amandman broj XIII vijećnika Admira Čavalića: Da se poveća 

613727-13 Sredstva za hitne intervencije zaštite i spašavanja ljudi i materijalnih dobara nastalih 

od prirodne i druge nesreće i otklanjanje posljedica od prirodne nesreće za 300.000 

konvertibilnih maraka. Sredstva bi se uzela sa stavka 821220 Izgradnja pokretnih stepenica u 

Mjesnoj zajednici Mejdan ili neke druge stavke, nije dobio potrebnu većinu, 

9 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv i 21 suzdržan. 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

Amandman broj XIV vijećnika Admira Čavalića. 

Da se stavka Grantovi za nabavku i ugradnju toplotnih Mjernih stanica  u Mjesnoj 

zajednici Šićki Brod, Bukinje i Husino (615211-7) poveća za 20.000 konvertibilnih maraka. 

Ova sredstva bi se uzela sa stavke Grantovi za energetsku efikasnost. 

  

NATAŠA PERIĆ  
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Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da Amandman broj XIV vijećnika Admira Čavalića: Da se stavka 

Grantovi za nabavku i ugradnju toplotnih Mjernih stanica  u Mjesnoj zajednici Šićki Brod, 

Bukinje i Husino (615211-7) poveća za 20.000 konvertibilnih maraka. Ova sredstva bi se uzela 

sa stavke Grantovi za energetsku efikasnost, nije dobio potrebnu većinu,  

10 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv i 20 suzdržanih. 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

Amandman broj XV vijećnika Admira Čavalića. 

Predlažem da se smanji budžetska stavka ekonomskog koda 614311-20 Grant za pomoć 

Fondaciji "Istina - pravda - pomirenje" za 5.000 konvertibilnih maraka. Oslobođenih 5.000 

konvertibilnih maraka se može iskoristiti kao inicijalni grant podrške za podršku udruženju 

građana ”25. maj Kapija” Tuzla. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da Amandman broj XV vijećnika Admira Čavalića: Predlažem da se 

smanji budžetska stavka ekonomskog koda 614311-20 Grant za pomoć Fondaciji "Istina - 

pravda - pomirenje" za 5.000 konvertibilnih maraka. Oslobođenih 5.000 konvertibilnih maraka 

se može iskoristiti kao inicijalni grant podrške za podršku udruženju građana ”25. maj Kapija” 

Tuzla, nije dobio potrebnu većinu,  

8 vijećnika je glasalo za, 2 je bilo protiv i 20 suzdržanih. 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

Amandman broj XVII vijećnika Admira Čavalića. 

Predlažem da se smanji budžetska stavka ekonomskog koda 614311-20 Grant za pomoć 

Fondaciji "Istina - pravda - pomirenje" smanji za 5.000 konvertibilnih maraka, a da se formira 

nova stavka Transfer za rad - Studentskog vijeća Medicinskog fakulteta u Tuzli "MEDICUS".  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da Amandman broj XVII vijećnika Admira Čavalića: Predlažem da se 

smanji budžetska stavka ekonomskog koda 614311-20 Grant za pomoć Fondaciji "Istina - 

pravda - pomirenje" smanji za 5.000 konvertibilnih maraka, a da se formira nova stavka 

Transfer za rad - Studentskog vijeća Medicinskog fakulteta u Tuzli "MEDICUS", nije dobio 

potrebnu većinu,  

8 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv i 22 suzdržana. 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

Amandman broj XVIII vijećnika Admira Čavalića.  

Planirati 20.000 konvertibilnih maraka za Javne zdravstveno nastavne ustanove Dom 

zdravlja "Dr. Mustafa Šehović" Tuzla u svrhu nabavke redomata (uređaja za upravljanjem 

redovima čekanja). Ovo realizovati kroz Kapitalni grant – Javne zdravstveno nastavne 

ustanove  Dom zdravlja "Dr. Mustafa Šehović" Tuzla ili neku drugu budžetsku stavku. Sredstva 

obezbjediti sa stavke Naknade članovima radnih tijela Gradskog vijeća. 
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NATAŠA PERIĆ  

 

Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da Amandman broj XVIII vijećnika Admira Čavalića: Planirati 20.000 

konvertibilnih maraka za Javne zdravstveno nastavne ustanove Dom zdravlja "Dr. Mustafa 

Šehović" Tuzla u svrhu nabavke redomata (uređaja za upravljanjem redovima čekanja). Ovo 

realizovati kroz Kapitalni grant – Javne zdravstveno nastavne ustanove  Dom zdravlja "Dr. 

Mustafa Šehović" Tuzla ili neku drugu budžetsku stavku. Sredstva obezbjediti sa stavke 

Naknade članovima radnih tijela Gradskog vijeća, nije dobio potrebnu većinu, 

11 vijećnika je glasalo za, 1 je bio protiv i 18 suzdržanih.  

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

Amandman broj XIX vijećnika Admira Čavalića.  

Predlažem uvećanje stavke Izgradnja i rekonstrukcija puteva za 150.000 konvertibilnih 

maraka i to na ime rekonstrukcije puta od Kamenjaša (mezarje) do izlaza u Avdibašiće, nekih 

1300 metara na dionici puta sjeverne zaobilaznice iz Tuzle prema Previlama. Sredstva 

obezbjediti sa stavki Naknade članovima radnih tijela Gradskog vijeća, Kapitalni grant Javna 

ustanova Dom penzionera Tuzla- energijska efikasnost i Izgradnja pokretnih stepenica u 

Mjesnoj zajednici Mejdan. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da Amandman broj XIX vijećnika Admira Čavalića: Predlažem uvećanje 

stavke Izgradnja i rekonstrukcija puteva za 150.000 konvertibilnih maraka i to na ime 

rekonstrukcije puta od Kamenjaša (mezarje) do izlaza u Avdibašiće, nekih 1300 metara na 

dionici puta sjeverne zaobilaznice iz Tuzle prema Previlama. Sredstva obezbjediti sa stavki 

Naknade članovima radnih tijela Gradskog vijeća, Kapitalni grant Javna ustanova Dom 

penzionera Tuzla- energijska efikasnost i Izgradnja pokretnih stepenica u Mjesnoj zajednici 

Mejdan, nije dobio potrebnu većinu,  

10 vijećnika je glasalo za, 1 je bio protiv i 19 suzdržanih. 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

Amandman broj XX vijećnika Admira Čavalića.  

Predlažem da se ekonomski kod broj 613727-21, tekuće održavanje sportskih terena i 

igrališta poveća za 20.000 konvertibilnih maraka, uz izmjenu naziva ove budžetske stavke u 

«izgradnja i tekuće održavanje sportskih terena i igrališta». Sredstva bi se obezbjedila sa stavke 

podrške radu RTV 7. 

  

NATAŠA PERIĆ  

 

Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da Amandman broj XX vijećnika Admira Čavalića: Predlažem da se 

ekonomski kod broj 613727-21, tekuće održavanje sportskih terena i igrališta poveća za 20.000 

konvertibilnih maraka, uz izmjenu naziva ove budžetske stavke u «izgradnja i tekuće 

održavanje sportskih terena i igrališta». Sredstva bi se obezbjedila sa stavke podrške radu RTV 

7, nije dobio potrebnu većinu,  



64 
 

 

9 vijećnika je glasalo za, 1 je bio protiv i 20 suzdržanih. 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

Amandman broj XXI vijećnika Admira Čavalića.  

Predlažem da se budžetska stavka ekonomskog koda 613400 «Nabavka materijala» (za 

potrebe mjesnih zajednica), sa planiranih poveća za 2.000 konvertibilnih maraka. Sredstva 

obezbjediti sa pozicije podrške Fondaciji „Istina, pravda i pomirenje“. 

  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da Amandman broj XXI vijećnika Admira Čavalića: Predlažem da se 

budžetska stavka ekonomskog koda 613400 «Nabavka materijala» (za potrebe mjesnih 

zajednica), sa planiranih poveća za 2.000 konvertibilnih maraka. Sredstva obezbjediti sa 

pozicije podrške Fondaciji „Istina, pravda i pomirenje“, nije dobio potrebnu većinu,  

8 vijećnika je glasalo za, 1 je bio protiv i 21 suzdržan. 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

Amandman broj XXII vijećnika Admira Čavalića. 

Predlažem da se grant Javnom komunalnom preduzeću Vodovod i kanalizacija Tuzla 

smanji na 740.000 konvertibilnih maraka. Ostatak od 60.000 konvertibilnih maraka treba da se 

usmjeri na budžetsku stavku  Izgradnja vodovodne i kanalizacione mreže i objekata 

vodosnabdijevanja (ekonomski kod 821224-1).  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da Amandman broj XXII vijećnika Admira Čavalića: Predlažem da se 

grant Javnom komunalnom preduzeću Vodovod i kanalizacija Tuzla smanji na 740.000 

konvertibilnih maraka. Ostatak od 60.000 konvertibilnih maraka treba da se usmjeri na 

budžetsku stavku  Izgradnja vodovodne i kanalizacione mreže i objekata vodosnabdijevanja 

(ekonomski kod 821224-1), nije dobio potrebnu većinu,  

10 vijećnika je glasalo za, 2 je bilo protiv i 18 suzdržanih.  

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

Amandman broj XXIII vijećnika Admira Čavalića. 

Predlažem da se sa budžetske stavke ekonomskog koda 615211-8 Grantovi za 

energijsku efikasnost prebaci 100.000 konvertibilnih maraka u svrhu proširenja/izgradnje 

vrelovode mreže (ekonomski kod 821224-2). 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da Amandman broj XXIII vijećnika Admira Čavalića: Predlažem da se sa 

budžetske stavke ekonomskog koda 615211-8 Grantovi za energijsku efikasnost prebaci 
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100.000 konvertibilnih maraka u svrhu proširenja/izgradnje vrelovode mreže (ekonomski kod 

821224-2), nije dobio potrebnu većinu,  

9 vijećnika je glasalo za, 1 je bio protiv i 20 suzdržanih.  

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

Amandman broj XXIV vijećnika Admira Čavalića.  

Da se formira nova budžetska stavka „Transfer za rad - Udruženje „Srce za djecu 

oboljelu od raka“ u početnom iznosu od 10.000 konvertibilnih maraka. Sredstva za ovo bi se 

obezbjedila sa stavke 614311-48 Grant za Aero klub Tuzla.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da Amandman broj XXIV vijećnika Admira Čavalića: Da se formira nova 

budžetska stavka „Transfer za rad - Udruženje „Srce za djecu oboljelu od raka“ u početnom 

iznosu od 10.000 konvertibilnih maraka. Sredstva za ovo bi se obezbjedila sa stavke 614311-

48 Grant za Aero klub Tuzla, nije dobio potrebnu većinu,  

10 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv i 20 suzdržanih. 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

Prelazimo na amandmane vijećnika Damira Muratovića.  

 

Amandman broj I vijećnika Damira Muratovića.  

U prijedlogu Budžeta Grada Tuzla za 2022. godinu u dijelu koji se odnosi na Fond 

sredstava od naknade za prihode ostvarene radom termoelektrana obezbijediti sredstva od 

100.000 konvertibilnih maraka za rekonstrukciju krova i fasade na objektu Javne ustanove 

Osnovna škola „Bukinje“. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da Amandman broj I vijećnika Damira Muratovića: U prijedlogu Budžeta 

Grada Tuzla za 2022. godinu u dijelu koji se odnosi na Fond sredstava od naknade za prihode 

ostvarene radom termoelektrana obezbijediti sredstva od 100.000 konvertibilnih maraka za 

rekonstrukciju krova i fasade na objektu Javne ustanove Osnovna škola „Bukinje“, nije dobio 

potrebnu većinu,  

11 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv i 19 suzdržanih. 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

Amandman broj II vijećnika Damira Muratovića. 

U prijedlogu Budžeta Grada Tuzla za 2022. godinu u dijelu koji se odnosi na Fond 

sredstava od naknade za prihode ostvarene radom termoelektrana obezbijediti sredstva od 

100.000 konvertibilnih maraka za izgradnju dječijeg igrališta u naselju Mihatovići Mjesna 

zajednica Šićki Brod. 

 

NATAŠA PERIĆ  
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Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da Amandman broj II vijećnika Damira Muratovića: U prijedlogu Budžeta 

Grada Tuzla za 2022. godinu u dijelu koji se odnosi na Fond sredstava od naknade za prihode 

ostvarene radom termoelektrana obezbijediti sredstva od 100.000 konvertibilnih maraka za 

izgradnju dječijeg igrališta u naselju Mihatovići Mjesna zajednica Šićki Brod, nije dobio 

potrebnu većinu,  

10 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv i 19 suzdržanih.  

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

Amandman broj III vijećnika Damira Muratovića. 

U prijedlogu Budžeta Grada Tuzla za 2022. godinu predvidjeti sredstva u iznosu od 

60.000 konvertibilnih maraka za sufinansiranje smještaja djece predškolske dobi u 

registrovanim predškolskim ustanovama na području grada Tuzla, a koje zbog ograničenih 

smještajnih kapaciteta nisu pod ingirencijom Javne ustanove „Naše dijete“ Tuzla.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da Amandman broj III vijećnika Damira Muratovića: U prijedlogu 

Budžeta Grada Tuzla za 2022. godinu predvidjeti sredstva u iznosu od 60.000 konvertibilnih 

maraka za sufinansiranje smještaja djece predškolske dobi u registrovanim predškolskim 

ustanovama na području grada Tuzla, a koje zbog ograničenih smještajnih kapaciteta nisu pod 

ingirencijom Javne ustanove „Naše dijete“ Tuzla, nije dobio potrebnu većinu,  

10 vjećnika je glasalo za, 2 je bilo protiv i 16 suzdržanih.  

 

 SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

Prelazimo na amandmane vijećnika Hasiba Hirkića.  

 

Amandman broj I vijećnika Hasiba Hirkića.  

Grant za izgradnju spomen obilježjima braniocima Tuzle u budžetu za 2022. godinu 

dodati novi ekonomski kod koji glasi Grant za  izgradnju spomen obilježja braniocima Tuzle 

sa iznosom od 50.000 konvertibilnih maraka. Sredstva za ovu namjenu osigurati na način da 

se predloženi iznos osigura umanjenjem planiranog iznosa na ekonomskom kodu 614329-10 

Transfer za rad Javno preduzeće RTV 7 Tuzla u iznosu od 30.000 konvertibilnih maraka i 

umanjenjem planiranog iznosa na ekonomskom kodu 610000 Tekuća rezerva budžeta u iznosu 

od 20.000 konvertibilnih maraka. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da Amandman broj I vijećnika Hasiba Hirkića: Grant za izgradnju spomen 

obilježjima braniocima Tuzle u budžetu za 2022. godinu dodati novi ekonomski kod koji glasi 

Grant za  izgradnju spomen obilježja braniocima Tuzle sa iznosom od 50.000 konvertibilnih 

maraka. Sredstva za ovu namjenu osigurati na način da se predloženi iznos osigura umanjenjem 

planiranog iznosa na ekonomskom kodu 614329-10 Transfer za rad Javno preduzeće RTV 7 

Tuzla u iznosu od 30.000 konvertibilnih maraka i umanjenjem planiranog iznosa na 

ekonomskom kodu 610000 Tekuća rezerva budžeta u iznosu od 20.000 konvertibilnih maraka, 

nije dobio potrebnu većinu,  
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10 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv i 19 suzdržanih. 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

Amandman broj II vijećnika Hasiba Hirkića. 

Grant za rad i potrebe mjesnih zajednica u budžetu za 2022. godinu iza ekonomskog 

koda 821614-11 dodati novi ekonomski kod 821614- 12 koji glasi grant za rad i potrebe 

mjesnih zajednica grada Tuzle sa iznosom od 4.000.000 konvertibilnih maraka. Sredstva za 

ovu namjenu osigurati na način da se predloženi iznos osigura umanjenjem planiranog iznosa 

Tekućih i kapitalnih izdataka Fonda za komunalnu infrastrukturu. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da Amandman broj II vijećnika Hasiba Hirkića: Grant za rad i potrebe 

mjesnih zajednica u budžetu za 2022. godinu iza ekonomskog koda 821614-11 dodati novi 

ekonomski kod 821614- 12 koji glasi grant za rad i potrebe mjesnih zajednica grada Tuzle sa 

iznosom od 4.000.000 konvertibilnih maraka. Sredstva za ovu namjenu osigurati na način da 

se predloženi iznos osigura umanjenjem planiranog iznosa Tekućih i kapitalnih izdataka Fonda 

za komunalnu infrastrukturu, nije dobio potrebnu većinu,  

9 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv i 21 suzdržan.  

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

Prelazimo na amandmane vijećnika Omera Berbića.  

 

Amandman koji glasi:  

Sa stavke Izdaci za realizaciju manifestacije- Književni susreti CUM GRANO SALIS, 

ekonomski kod 1701001821613991-9, prebaciti sredstva u iznosu od 50.000,00 konvertibilnih 

maraka na stavku transfer za finansiranje kulturno-umjetničkih društava, novi ekonomski kod. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da Amandman vijećnika Omera Berbića: Sa stavke Izdaci za realizaciju 

manifestacije- Književni susreti CUM GRANO SALIS, ekonomski kod 1701001821613991-

9, prebaciti sredstva u iznosu od 50.000,00 konvertibilnih maraka na stavku transfer za 

finansiranje kulturno-umjetničkih društava, novi ekonomski kod, nije dobio potrebnu većinu,  

9 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv i 21 suzdržan. 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

Sljedeći Amandman vijećnika Omera Berbića. 

Sa stavke Izdaci za realizaciju manifestacije- Književni susreti CUM GRANO SALIS, 

ekonomski kod 1701001821613991-9, prebaciti sredstva u iznosu od 20.000,00 konvertibilnih 

maraka na stavku izgradnja 3D maketa sa legendom grada, novi ekonomski kod. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 
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Konstatujem da Amandman vijećnika Omera Berbića: Sa stavke Izdaci za realizaciju 

manifestacije- Književni susreti CUM GRANO SALIS, ekonomski kod 1701001821613991-

9, prebaciti sredstva u iznosu od 20.000,00 konvertibilnih maraka na stavku izgradnja 3D 

maketa sa legendom grada, novi ekonomski kod, nije dobio potrebnu većinu,  

9 vijećnika je glasalo za, 1 je bio protiv i 20 suzdržanih. 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

Amandman vijećnika Omera Berbića. 

Sa stavke transfer za rad – Javno preduzeće  „RTV 7 TUZLA“, ekonomski kod 

0401001831614329-10, prebaciti sredstva u iznosu od 30.000,00 konvertibilnih maraka na 

stavku sport i omladinu, ekonomski kod 861. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da amandman vijećnika Omera Berbića: Sa stavke transfer za rad – Javno 

preduzeće  „RTV 7 TUZLA“, ekonomski kod 0401001831614329-10, prebaciti sredstva u 

iznosu od 30.000,00 konvertibilnih maraka na stavku sport i omladinu, ekonomski kod 861, 

nije dobio potrebnu većinu,  

9 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv i 21 suzdržan.  

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

Sljedeći Amandman vijećnika Omera Berbića. 

Sa stavke izgradnja pokretnih stepenica u Mjesnoj zajednici Mejdan, ekonomski kod 

0505001662821221-4, prebaciti sredstva u iznosu od 50.000,00 konvertibilnih maraka na 

stavku održavanje i čišćenje vodotoka, ekonomski kod 0502001662613725-1. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da Amandman vijećnika Omera Berbića: Sa stavke izgradnja pokretnih 

stepenica u Mjesnoj zajednici Mejdan, ekonomski kod 0505001662821221-4, prebaciti 

sredstva u iznosu od 50.000,00 konvertibilnih maraka na stavku održavanje i čišćenje 

vodotoka, ekonomski kod 0502001662613725-1, nije dobio potrebnu većinu,  

10 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv i 20 suzdržanih. 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

Sljedeći Amandman vijećnika Omera Berbića. 

Sa stavke izgradnja pokretnih stepenica u Mjesnoj zajednici Mejdan, ekonomski kod 

0505001662821221-4, prebaciti sredstva u iznosu od 65.000,00 konvertibilnih maraka na 

stavku tekuće održavanje sportskih terena i igrališta, ekonomski kod 0502001662613727-21. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da Amandman vijećnika Omera Berbića: Sa stavke izgradnja pokretnih 

stepenica u Mjesnoj zajednici Mejdan, ekonomski kod 0505001662821221-4, prebaciti 
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sredstva u iznosu od 65.000,00 konvertibilnih maraka na stavku tekuće održavanje sportskih 

terena i igrališta, ekonomski kod 0502001662613727-21, nije dobio potrebnu većinu,  

11 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv i 19 suzdržanih.  

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

Sljedeći Amandman vijećnika Omera Berbića. 

Sa stavke transfer za rad – Javno preduzeće „RTV 7 TUZLA“, ekonomski kod 

0401001831614329-10, prebaciti sredstva u iznosu od 50.000,00 konvertibilnih maraka na 

stavku izgradnja i rekonstrukcija puteva, ekonomski kod 0503001662821222-1. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da Amandman vijećnika Omera Berbića: Sa stavke transfer za rad – Javno 

preduzeće „RTV 7 TUZLA“, ekonomski kod 0401001831614329-10, prebaciti sredstva u 

iznosu od 50.000,00 konvertibilnih maraka na stavku izgradnja i rekonstrukcija puteva, 

ekonomski kod 0503001662821222-1, nije dobio potrebnu većinu,  

11 vijećnika je glasalo za, 1 je bio protiv i 18 suzdržanih. 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

Sljedeći Amandman vijećnika Omera Berbića. 

Sa stavke transfer za rad parlamentarnih grupa- klubovi vijećnika u Gradskom vijeću 

Tuzla, ekonomski kod 0101001111614323, prebaciti sredstva u iznosu od 3.000,00 

konvertibilnih maraka na stavku izdaci za horizontalnu i vertikalnu signalizaciju i vizuelne 

komunikacije, ekonomski kod 0502001662613724-3. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da Amandman vijećnika Omera Berbića: Sa stavke transfer za rad 

parlamentarnih grupa- klubovi vijećnika u Gradskom vijeću Tuzla, ekonomski kod 

0101001111614323, prebaciti sredstva u iznosu od 3.000,00 konvertibilnih maraka na stavku 

izdaci za horizontalnu i vertikalnu signalizaciju i vizuelne komunikacije, ekonomski kod 

0502001662613724-3, nije dobio potrebnu većinu, 

11 vijećnika je glasalo za, 1 je bio protiv i 18 suzdržanih.  

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

Sljedeći Amandman vijećnika Omera Berbića. 

Sa stavke izgradnja pokretnih stepenica u Mjesnoj zajednici Mejdan, ekonomski kod 

0505001662821221-4, prebaciti sredstva u iznosu od 15.000,00 konvertibilnih maraka, na 

stavku izgradnja javne rasvjete, ekonomski kod 0503001641821221-1. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da Amandman vijećnika Omera Berbića: Sa stavke izgradnja pokretnih 

stepenica u Mjesnoj zajednici Mejdan, ekonomski kod 0505001662821221-4, prebaciti 
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sredstva u iznosu od 15.000,00 konvertibilnih maraka, na stavku izgradnja javne rasvjete, 

ekonomski kod 0503001641821221-1, nije dobio potrebnu većinu, 

11 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv i 19 suzdržanih. 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

Sljedeći Amandman vijećnika Omera Berbića. 

Sa stavke izgradnja pokretnih stepenica u Mjesnoj zajednici Mejdan, ekonomski kod 

0505001662821221-4, prebaciti sredstva u iznosu od 45.000,00 konvertibilnih maraka na 

stavku izgradnja i rekonstrukcija puteva, ekonomski kod 0503001662821222-1. 

 

 NATAŠA PERIĆ  

 

Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da Amandman vijećnika Omera Berbića: Sa stavke izgradnja pokretnih 

stepenica u Mjesnoj zajednici Mejdan, ekonomski kod 0505001662821221-4, prebaciti 

sredstva u iznosu od 45.000,00 konvertibilnih maraka na stavku izgradnja i rekonstrukcija 

puteva, ekonomski kod 0503001662821222-1, nije dobio potrebnu većinu,  

10 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv i 20 suzdržanih. 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

Sljedeći Amandman vijećnika Omera Berbića. 

Sa stavke Grant za Aero klub Tuzla, ekonomski kod 1701001811614311- 48, prebaciti 

sredstva u iznosu od 10.000,00 konvertibilnih maraka na stavku izdaci na horizontalnu i 

vertikalnu signalizaciju i vizuelne komunikacije, ekonomski kod 0502001662613724-3. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da Amandman vijećnika Omera Berbića: Sa stavke Grant za Aero klub 

Tuzla, ekonomski kod 1701001811614311- 48, prebaciti sredstva u iznosu od 10.000,00 

konvertibilnih maraka na stavku izdaci na horizontalnu i vertikalnu signalizaciju i vizuelne 

komunikacije, ekonomski kod 0502001662613724-3, nije dobio potrebnu većinu,  

11 vijećnika je glasalo za, 1 je bio protiv i 18 suzdržanih. 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

Sljedeći Amandman vijećnika Omera Berbića. 

Sa stavke izgradnja pokretnih stepenica u Mjesnoj zajednici Mejdan, ekonomski kod 

0505001662821221-4, prebaciti sredstva u iznosu od 5.000,00 konvertibilnih maraka na stavku 

tekuće održavanje sportskih terena i igrališta, ekonomski kod 0502001662613727-21. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da Amandman vijećnika Omera Berbića: Sa stavke izgradnja pokretnih 

stepenica u Mjesnoj zajednici Mejdan, ekonomski kod 0505001662821221-4, prebaciti 

sredstva u iznosu od 5.000,00 konvertibilnih maraka na stavku tekuće održavanje sportskih 

terena i igrališta, ekonomski kod 0502001662613727-21, nije dobio potrebnu većinu,  
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11 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv i 19 suzdržanih. 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

Sljedeći Amandman vijećnika Omera Berbića.  

Sa stavke izgradnja pokretnih stepenica u Mjesnoj zajednici Mejdan, ekonomski kod 

0505001662821221-4, prebaciti sredstva u iznosu od 30.000,00 konvertibilnih maraka na 

stavku transfer za rad- Udruženja penzionera grada Tuzle, ekonomski kod 

17010011091614329-4. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da Amandman vijećnika Omera Berbića: Sa stavke izgradnja pokretnih 

stepenica u Mjesnoj zajednici Mejdan, ekonomski kod 0505001662821221-4, prebaciti 

sredstva u iznosu od 30.000,00 konvertibilnih maraka na stavku transfer za rad- Udruženja 

penzionera grada Tuzle, ekonomski kod 17010011091614329-4, nije dobio potrrebnu većinu,  

11 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv i 19 suzdržanih. 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

Sljedeći Amandman vijećnika Omera Berbića.  

Sa stavke Grant za Aero klub Tuzla, ekonomski kod 1701001811614311- 48, prebaciti 

sredstva u iznosu od 5.000,00 konvertibilnih maraka na stavku grant za projekte za mlade, 

ekonomski kod 1701001474614311-56.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da Amandman vijećnika Omera Berbića: Sa stavke Grant za Aero klub 

Tuzla, ekonomski kod 1701001811614311- 48, prebaciti sredstva u iznosu od 5.000,00 

konvertibilnih maraka na stavku grant za projekte za mlade, ekonomski kod 

1701001474614311-56, nije dobio potrebnu većinu,  

10 vijećnika je glasalo za, 1 je bio protiv i 19 suzdržanih. 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

Sljedeći Amandman vijećnika Omera Berbića.  

Sa stavke izgradnja Bosanske kuće, ekonomski kod 0401001821821213-17, prebaciti 

sredstva u iznosu od 100.000,00 konvertibilnih maraka na stavku izgradnja i rekonstrukcija 

puteva, ekonomski kod 0505001662821222-1. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da Amandman vijećnika Omera Berbića: Sa stavke izgradnja Bosanske 

kuće, ekonomski kod 0401001821821213-17, prebaciti sredstva u iznosu od 100.000,00 

konvertibilnih maraka na stavku izgradnja i rekonstrukcija puteva, ekonomski kod 

0505001662821222-1, nije dobio potrebnu većinu,  

9 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv i 21 suzdržan.  
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SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

Sljedeći Amandman vijećnika Omera Berbića.  

Sa stavke izgradnja pokretnih stepenica u Mjesnoj zajednici Mejdan, ekonomski kod 

0505001662821221-4, prebaciti sredstva u iznosu od 15.000,00 konvertibilnih maraka na 

stavku održavanje i čišćenje vodotoka, ekonomski kod 0502001662613725-1. 

NATAŠA PERIĆ  

 

Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da Amandman vijećnika Omera Berbića: Sa stavke izgradnja pokretnih 

stepenica u Mjesnoj zajednici Mejdan, ekonomski kod 0505001662821221-4, prebaciti 

sredstva u iznosu od 15.000,00 konvertibilnih maraka na stavku održavanje i čišćenje 

vodotoka, ekonomski kod 0502001662613725-1, nije dobio potrebnu većinu,  

10 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv i 20 suzdržanih. 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

Sljedeći Amandman vijećnika Omera Berbića.  

Sa stavke izgradnja pokretnih stepenica u Mjesnoj zajednici Mejdan, ekonomski kod 

0505001662821221-4, prebaciti sredstva u iznosu od 15.000,00 konvertibilnih maraka na 

stavku održavanje oborinske kanalizacije, ekonomski kod 02001662613725-2. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da Amandman vijećnika Omera Berbića: Sa stavke izgradnja pokretnih 

stepenica u Mjesnoj zajednici Mejdan, ekonomski kod 0505001662821221-4, prebaciti 

sredstva u iznosu od 15.000,00 konvertibilnih maraka na stavku održavanje oborinske 

kanalizacije, ekonomski kod 02001662613725-2, nije dobio potrebnu većinu,  

11 vijećnika je glasalo za, 1 je bio protiv i 18 suzdržanih. 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

Sljedeći Amandman vijećnika Omera Berbića.  

Sa stavke izgradnja pokretnih stepenica u Mjesnoj zajednici Mejdan, ekonomski kod 

0505001662821221-4, prebaciti sredstva u iznosu od 20.000,00 konvertibilnih maraka na 

stavku izgradnja trotoara, ekonomski kod 0503001662821221-2. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da Amandman vijećnika Omera Berbića: Sa stavke izgradnja pokretnih 

stepenica u Mjesnoj zajednici Mejdan, ekonomski kod 0505001662821221-4, prebaciti 

sredstva u iznosu od 20.000,00 konvertibilnih maraka na stavku izgradnja trotoara, ekonomski 

kod 0503001662821221-2, nije dobio potrebnu većinu,  

11 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv i 19 suzdržanih. 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  
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Sljedeći Amandman vijećnika Omera Berbića.  

Sa stavke izgradnja pokretnih stepenica u Mjesnoj zajednici Mejdan, ekonomski kod 

0505001662821221-4, prebaciti sredstva u iznosu od 50.000,00 konvertibilnih maraka na 

stavku izgradnja i rekonstrukcija vodovodne i kanalizacione mreže i objekata 

vodosnadbijevanja, ekonomski kod 0505001631821224-1. 

 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da Amandman vijećnika Omera Berbića: Sa stavke izgradnja pokretnih 

stepenica u Mjesnoj zajednici Mejdan, ekonomski kod 0505001662821221-4, prebaciti 

sredstva u iznosu od 50.000,00 konvertibilnih maraka na stavku izgradnja i rekonstrukcija 

vodovodne i kanalizacione mreže i objekata vodosnadbijevanja, ekonomski kod 

0505001631821224-1, nije dobio potrebnu većinu,  

10 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv i 20 suzdržanih. 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

Sljedeći Amandman vijećnika Omera Berbića.  

Sa stavke Trasfer za rad – Javno preduzeće „RTV 7 TUZLA“, ekonomski kod 

0401001831614329-10, prebaciti sredstva u iznosu od 12.000,00 konvertibilnih maraka na 

stavku finansiranje muzičko obrazovno centra Legija Artis, ekonomski kod 

0503001662615411-1. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da Amandman vijećnika Omera Berbića: Sa stavke Trasfer za rad – Javno 

preduzeće „RTV 7 TUZLA“, ekonomski kod 0401001831614329-10, prebaciti sredstva u 

iznosu od 12.000,00 konvertibilnih maraka na stavku finansiranje muzičko obrazovno centra 

Legija Artis, ekonomski kod 0503001662615411-1, nije dobio potrebnu većinu,  

9 vijećnika je glasalo za, 1 je bio protiv i 20 suzdržanih. 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

Sljedeći Amandman vijećnika Omera Berbića.  

Sa stavke izgradnja pokretnih stepenica u Mjesnoj zajednici Mejdan, ekonomski kod 

0505001662821221-4 prebaciti sredstva u iznosu od 500.000 konvertibilnih maraka na stavku 

Izgradnja rekonstrukcija i sanacija parkova, ekonomski kod 0503001662821213-16. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da Amandman vijećnika Omera Berbića: Sa stavke izgradnja pokretnih 

stepenica u Mjesnoj zajednici Mejdan, ekonomski kod 0505001662821221-4 prebaciti sredstva 

u iznosu od 500.000 konvertibilnih maraka na stavku Izgradnja rekonstrukcija i sanacija 

parkova, ekonomski kod 0503001662821213-16, nije dobio potrebnu većinu, 

9 vijećnika je glasalo za, 1 je bio protiv i 19 suzdržanih.  
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SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

Amandman vijećnika Nikice Vidovića. 

 

Ekonomski kod 613324-3 Izdaci za rad zimske službe (u koloni 10) iznos 520.000 

konvertibilnih maraka zamjenjuje se iznosom od 420.000 konvertiblnih maraka, a 100.000 

konvertibilnih maraka dodati na novi kod 613324-3.1 Izrada punktova u dijelovima mjesnih 

zajednica u kojima je otežano zimsko održavanje puteva. Sredstva za ovu naknadu osigurati na 

način da se predloženi iznos preusmjeri na dvije pozicije u ukupnom iznosu planiranog 

proračuna za 2022. godinu.  

 

 NATAŠA PERIĆ  

 

Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da Amandman vijećnika Nikice Vidovića: Ekonomski kod 613324-3 

Izdaci za rad zimske službe (u koloni 10) iznos 520.000 konvertibilnih maraka zamjenjuje se 

iznosom od 420.000 konvertiblnih maraka, a 100.000 konvertibilnih maraka dodati na novi 

kod 613324-3.1 Izrada punktova u dijelovima mjesnih zajednica u kojima je otežano zimsko 

održavanje puteva. Sredstva za ovu naknadu osigurati na način da se predloženi iznos 

preusmjeri na dvije pozicije u ukupnom iznosu planiranog proračuna za 2022. godinu, nije 

dobio potrebnu većinu, 

12 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv i 18 suzdržanih.  

 

 SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

Amandmani vijećnice Selme Ćatibušić. 

 

Amandman I 

Predlažem da se doda novi ekonomski kod i obezbijede grant sredstva od 400 hiljada 

konvertibilnih maraka  za sufinansiranje boravka djece u predškolskim ustanovama koje su i 

privatne. Predlažem da se skinu sredstva sa ekonomskog koda 613975/2 (naknada radnih tijela 

Gradskog vijeća) u iznosu od 150 hiljada. Također sa ekonomsko koda 614311-20 (Grant 

Fondacije “Istina, pravda, pomirenje” da se umanje sredstva u iznosu od 10 hiljada 

konvertibilnih maraka, sa ekonomskog koda 61431157 – (Udruženje “Nerda” ) umanjiti 

sredstva u iznosu od 10 hiljada konvertibilnih maraka, sa ekonomskog koda 614329/10 

(RTV7)- skinuti 80 hiljada, i sa ekonomskog koda 614323 (Transfer za rad parlamentarnih 

grupa klubova vijećnika u Gradskom vijeću ) - skinuti cifru od 150 hiljada konvertibilnih 

maraka, da bismo došli do potrebnog iznosa od 400 hiljada konvertibilnih maraka. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da Amandman I vijećnice Selme Ćatibušić: Predlažem da se doda novi 

ekonomski kod i obezbijede grant sredstva od 400 hiljada konvertibilnih maraka  za 

sufinansiranje boravka djece u predškolskim ustanovama koje su i privatne. Predlažem da se 

skinu sredstva sa ekonomskog koda 613975/2 (naknada radnih tijela Gradskog vijeća) u iznosu 

od 150 hiljada. Također sa ekonomsko koda 614311-20 (Grant Fondacije “Istina, pravda, 

pomirenje” da se umanje sredstva u iznosu od 10 hiljada konvertibilnih maraka, sa ekonomskog 

koda 61431157 – (Udruženje “Nerda” ) umanjiti sredstva u iznosu od 10 hiljada konvertibilnih 

maraka, sa ekonomskog koda 614329/10 (RTV7)- skinuti 80 hiljada, i sa ekonomskog koda 
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614323 (Transfer za rad parlamentarnih grupa klubova vijećnika u Gradskom vijeću ) - skinuti 

cifru od 150 hiljada konvertibilnih maraka, da bismo došli do potrebnog iznosa od 400 hiljada 

konvertibilnih maraka, nije dobio potrebnu većinu,  

11 vijećnka je glasalo za, 1 je bio protiv i 18 suzdržanih. 

 

 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

Amandman II vijećnice Selme Ćatibušić. 

Predlažem da se doda novi ekonomski kod Udruženju studenata “Medicus” Tuzla u 

iznosu od 30 hiljada konvertibilnih maraka. Predlažem da se sredstva obezbijede sa koda 

614323 (rad parlamentarnih grupa- Klubova vijećnika). 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da Amandman II vijećnice Selme Ćatibušić: Predlažem da se doda novi 

ekonomski kod Udruženju studenata “Medicus” Tuzla u iznosu od 30 hiljada konvertibilnih 

maraka. Predlažem da se sredstva obezbijede sa koda 614323 (rad parlamentarnih grupa- 

Klubova vijećnika), nije dobio potrebnu većinu,  

9 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv i 21 suzdržan. 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

Amandman III vijećnice Selme Ćatibušić. 

Predlažem da se ekonomski kod 821212-16 (izgradnja, rekonstrukcija i sanacija 

parkova) koji trenutno iznosi 0 konvertibilnih maraka, poveća na 20 hiljada konvertibilnih 

maraka, i ta sredstva obezbijediti sa ekonomskih kodova: 613975-1 (Naknade vijećnicima u 

Gradskom vijeću Tuzla) u iznosu od 10 hiljada konvertibilnih maraka, zatim sa ekonomskog 

koda 614311-18 (Grant neprofitnom udruženju Radničko sportsko društvo “Sloboda”- skinuti 

5 hiljada konvertibilnih maraka i sa ekonomskog koda 614311-51 (Lovačko društvo Tuzla), 

skinuti sredstva u iznosu od 5 hiljada konvertibilnih maraka, te time obezbijediti navedeni, 

traženi iznos. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da Amandman III vijećnice Selme Ćatibušić: Predlažem da se ekonomski 

kod 821212-16 (izgradnja, rekonstrukcija i sanacija parkova) koji trenutno iznosi 0 

konvertibilnih maraka, poveća na 20 hiljada konvertibilnih maraka, i ta sredstva obezbijediti 

sa ekonomskih kodova: 613975-1 (Naknade vijećnicima u Gradskom vijeću Tuzla) u iznosu 

od 10 hiljada konvertibilnih maraka, zatim sa ekonomskog koda 614311-18 (Grant 

neprofitnom udruženju Radničko sportsko društvo “Sloboda”- skinuti 5 hiljada konvertibilnih 

maraka i sa ekonomskog koda 614311-51 (Lovačko društvo Tuzla), skinuti sredstva u iznosu 

od 5 hiljada konvertibilnih maraka, te time obezbijediti navedeni, traženi iznos, nije dobio 

potrebnu većinu,  

10 vijećnika je glasalo za, 2 je bilo protiv i 18 suzdržanih. 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  



76 
 

 

 

Amandman broj IV vijećnice Selme Ćatibušić. 

Predlažem da se ekonomski kod 614311-37 (Narodna kuhinja Tuzla) poveća za iznos 

od 130 hiljada. Sredstva obezbijediti sa kodova: Iznos od 110 hiljada konvertibilnih maraka 

skinuti sa ekonomskog koda 821220 (izgradnja pokretnih stepenica), zatim iznos od 5 hiljada 

konvertibilnih maraka skinuti sa ekonomskog koda 614311-48 (Grant za Aero klub Tuzla), te 

iznos od 15 hiljada konvertibilnih maraka skinuti sa ekonomskog koda 614323 (Rad 

parlamentarnih grupa Klubova vijećnika), da bi se dobio navedeni, traženi iznos od 130 hiljada 

konvertibilnih maraka. Tačnije da se predviđena sredstva za Narodnu kuhinju uvećaju za 

navedeni iznos. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da Amandman broj IV vijećnice Selme Ćatibušić: Predlažem da se 

ekonomski kod 614311-37 (Narodna kuhinja Tuzla) poveća za iznos od 130 hiljada. Sredstva 

obezbijediti sa kodova: Iznos od 110 hiljada konvertibilnih maraka skinuti sa ekonomskog 

koda 821220 (izgradnja pokretnih stepenica), zatim iznos od 5 hiljada konvertibilnih maraka 

skinuti sa ekonomskog koda 614311-48 (Grant za Aero klub Tuzla), te iznos od 15 hiljada 

konvertibilnih maraka skinuti sa ekonomskog koda 614323 (Rad parlamentarnih grupa 

Klubova vijećnika), da bi se dobio navedeni, traženi iznos od 130 hiljada konvertibilnih 

maraka. Tačnije da se predviđena sredstva za Narodnu kuhinju uvećaju za navedeni iznos, nije 

dobio potrebnu većinu,  

10 vijećnik je glasalo za, niko nije bio protiv i 20 suzdržanih. 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

Amandman broj V vijećnice Selme Ćatibušić. 

Predlažem da se doda novi ekonomski kod u iznosu od 10 hiljada konvertibilnih maraka 

za Grant Udruženju “ Gorska Služba spašavanja Stanica Tuzla”, a da se ta sredstva obezbijede 

sa ekonomskog  koda 614311-51 (Lovačko društvo Tuzla) u iznosu od 5 hiljada konvertibilnih 

maraka, te sa koda 613991-9 (Izdaci za realizaciju manifestacije – Književni susreti Cum 

Grano Salis ) da se umanje za iznos od 5 hiljada konvertibilnih maraka. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da Amandman broj V vijećnice Selme Ćatibušić: Predlažem da se doda 

novi ekonomski kod u iznosu od 10 hiljada konvertibilnih maraka za Grant Udruženju “ Gorska 

Služba spašavanja Stanica Tuzla”, a da se ta sredstva obezbijede sa ekonomskog  koda 614311-

51 (Lovačko društvo Tuzla) u iznosu od 5 hiljada konvertibilnih maraka, te sa koda 613991-9 

(Izdaci za realizaciju manifestacije – Književni susreti Cum Grano Salis ) da se umanje za iznos 

od 5 hiljada konvertibilnih maraka, nije dobio potrebnu većinu,  

10 vijećnika je glasalo za, 1 je bio protiv i 19 suzdržanih.  

 

Sada stavljam na izjašnjavanje a) BUDŽET GRADA TUZLE ZA PERIOD 01. 01. DO 

31. 12. 2022. GODINE i molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano.  

Konstatujem da je a) BUDŽET GRADA TUZLE ZA PERIOD 01. 01.  DO  31. 12. 

2022. GODINE usvojen sa,  

25 glasova za, 1 protiv i 4 suzdržana. (Aplauz.)   
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Sada stavljam na izjašnjavanje b) ODLUKU O IZVRŠAVANJU BUDŽETA GRADA 

TUZLE ZA PERIOD 01. 01.  DO  31. 12. 2022. GODINE i molim vijećnike da se izjasne. 

Glasanje je okončano.   

Konstatujem da je b) ODLUKA O IZVRŠAVANJU BUDŽETA GRADA TUZLE ZA 

PERIOD 01. 01.  DO  31. 12. 2022. GODINE usvojena sa, 

27 glasova za, niko protiv i 3 suzdržana.  

 

Što se tiče zaključaka ja ću sada zamoliti gradonačelnika da pročita zaključak.  

 

JASMIN IMAMOVIĆ – gradonačelnik Grada Tuzle 

 

Dame i gospodo vijećnici drago mi je što su neki u diskusijama istakli istinu da smo 

mnoge diskusije sa rasprave o Nacrtu Budžeta prihvatili i uvrstili u prijedlog Budžeta, bez 

obzira na to da li su diskutovali vijećnici pozicije ili opozicije.  

Želja nam je da prihvatimo i mnoge ideje i diskusije sa današnje rasprave. Bilo je puno 

dobrih prijedloga, zaključaka, ali nama je za realizaciju su potrebna sredstva i vrijeme. Vrijeme 

nam je potrebno za analizu prijedloga. Bila je ovo bogata diskusija. Treba nam analiza 

Stenograma.  

Naime, iz diskusije smo vidjeli da je ne-ke prijedloge, a da nema potrebe da se usvoji 

amandman ili da se mijenja prijedlog, moguće realizovati evo maloprije usvojenim Budžetom. 

Npr. Jevrejsko groblje dakle, to je moguće iz održavanja dati nalog komunalcu da to uradi, a 

od 1. januara nadalje, ali je moguće. Mi ćemo već sutra, Civilna zaštita biti na terenu da 

preduprijedimo eventualno klizanje ili neke veće štete gore i to će analizirati naš geolog doktor 

Miralem Mulać i kako on odredi tako ćemo to i uraditi sa sredstvima iz ove godine.  

Spominjanje mobilijara koji bi bio prilagođen i za djecu sa posebnim potrebama. Isto 

moguće je kroz stavku mobilijar realizirati. Mislim da je to gospođa Esana spominjala. Kroz 

stavku mobilijar. Spominjala je to i Merima Softić na jednoj od ranijih sjednica. Samo treba 

postojećim igralištima dodati taj mobilijar i to je dobro za inkluziju da se ne odvajaju igrališta 

odvojeno, nego da budu vezana za postojeća igrališta. Spominjanje jarbola za zastave isto 

imamo stavku mobilijar. 

Dakle, neke ćemo moći ideje realizovati kroz ovaj maloprije usvojeni Budžet, a neke 

ideje ćemo predložiti da budu uvrštene u prvi naredni Rebalans Budžeta. Ovo Vijeće će o tome 

i vijećnici biti informisani kada dovršimo našu analizu.  

Smatram da ta analiza treba da bude gotova naj-kasnije za 60 dana, a svakako prije 

Rebalansa Budžeta, pa zato predlažem da se ovo što sam sada izgovorio usvoji kao zaključak. 

Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

U redu hvala.  Ko je za predloženi zaključak? Glasanje je okončano. 

 Konstatujem da je ZAKLJUČAK KOJI JE PREDLOŽIO GRADONAČELNIK 

TUZLE usvojen sa,  

30 glasova za, niko nije bio protiv i nije bilo suzdržanih.  

1. Gradsko vijeće Tuzla traži od gradonačelnika da, u saradnji sa resornim službama, 

analizira sve prijedloge date tokom rasprave o Budžetu Grada Tuzla za period 1.1.-31.12.2022. 

godine te da, nakon izvršene analize, a najkasnije u roku od 60 dana, informiše Gradsko vijeće 

Tuzla o zakonskim, finansijskim i faktičkim mogućnostima za njihovu realizaciju nakon 

usvajanja Budžeta Grada Tuzla za 2022. godinu, odnosno prilikom prvog narednog rebalansa 

Budžeta Grada Tuzla.  
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2. Zadužuje se Stručna služba Gradskog vijeća da stenogram sa današnje sjednice 

Gradakog vijeća Tuzla u dijelu rasprave o Budžetu Grada Tuzla za period 1.1.-31.12.2022. 

godine dostavi gradonačelniku i Službi za budžet i finansije. 

 

Prelazimo na drugu tačku Dnevnog reda:  

 

 

 

IZBOR ZAMJENIKA PREDSJEDAVAJUĆEG GRADSKOG VIJEĆA TUZLA  

 

U poslovničkom roku dostavljeni su sljedeći prijedlozi za izbor zamjenika 

predsjedavajuće Gradskog vijeća Tuzla:   

- Klub samostalnih vijećnika u Gradskom vijeću Tuzla dostavio je 14. 12. 2021. godine 

prijedlog da se za zamjenika predsjedavajuće Gradskog vijeća Tuzla izabere Ćerim Rastoder, 

- Klub vijećnika SDP BiH – Socijaldemokratske partije BiH u Gradskom vijeću Tuzla 

dostavio je 16. 12. 2021. godine prijedlog da se za zamjenika predsjedavajuće Gradskog vijeća 

Tuzla izabere Elvir Bijedić i  

- Klub vijećnika SBB-a u Gradskom vijeću Tuzla dostavio je 16. 12. 2021. godine 

prijedlog da se za zamjenicu predsjedavajuće Gradskog vijeća Tuzla izabere Sabiha 

Mujkanović Mujačić.  

Članom 147. Poslovnika Gradskog vijeća Tuzla propisano je da „Gradsko vijeće donosi 

odluku o izvršenom izboru ili imenovanju nadpolovičnom većinom izabranih vijećnika. 

Odluka iz prethodnog stava se donosi javnim ili tajnim glasanjem, o čemu se Gradsko vijeće 

izjašnjava u svakom konkretnom slučaju.“.  

Imajući u vidu citiranu odredbu Poslovnika Gradskog vijeća Tuzla, te imajući u vidu 

činjenice da se ovo Gradsko vijeće kao i Gradska vijeća u prethodnim sazivima, o svim 

prijedlozima za izbor i imenovanja izjašnjavalo javno, predlažem da se o pristiglim 

prijedlozima za izbor zamjenika predsjedavajućeg Gradskog vijeća Tuzla vijećnici izjasne 

javnim glasanjem i pozivam vijećnike da se izjasne. (vijećnik govori s mjesta op.a.) Ne. Ne 

ovo je o načinu. (SLAĐANA KRAJINA -  Ne. Ne. Ovo je samo da se o načinu glasanja javno.) 

Ovo je samo o načinu glasanja. Nema se o čemu raspravljati. Glasanje je okončano.  

Konstatujem da je za pročitani prijedlog, 30 vijećnika glasalo za, nije bilo protiv i nije 

bilo suzdržanih.  

Ništa evo ja otvaram raspravu.  

Vijećnica Selma Ćatibušić. Neka se pripremi vijećnik Admir Čavalić.  

 

SELMA ĆATIBUŠIĆ  

 

Nemam zaista neku veliku raspravu i poštujem sve kolege koji su navedeni. Samo sam 

htjela da pitam. Pogotovo kolegu Bijedića poštujem, ali da vas nije malo puno iz SDP-a za tim 

stolom? Eto samo toliko.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Pa to nije umjesno pitanje gospođo. Stvarno mislim...Izvolite Admire. Neka se pripremi 

vijećnik Damir Muratović.  

 

ADMIR ČAVALIĆ  
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Hvala puno predsjedavajuća. Ja moram ovdje predstaviti stavove Kluba Stranke za BiH 

i Naša stranka. Mi smo dva puta čitali ove biografije impozantne tako da ćemo mi evo odmah 

u startu kažem podržat dakle, ove kandidate. Želimo odmah da im čestitamo unaprijed ako 

budu izabrani. Da časno i odgovorno rade svoj posao. Da budu posvećeni svojoj dužnosti i da 

budu aktivni zamjenici, odnosno zamjenice uvažene predsjedavajuće. Dakle, bilo bi dobro da 

svako od njih zaista dadne maksimalan doprinos i da unaprijede rad našeg Gradskog vijeća.  

Možda neko kaže da je ovo inflacija ovih zamjenika, ja mislim da zamjenika nikad nije 

dovoljno, da ako bude bilo potrebe da još budemo imali zamjenika ili zamjenica 

dopredsjedavajuće. Klub Stranke za Bosnu i Hercegovinu i Naše stranke će podržati dakle, 

date prijedloge. Što znači ako još neko ima ambicija da bude za ovim stolom mi ćemo podržati 

isto i nećemo biti barijera-smetnja navedenom. 

Bilo bi dobro i to je naš zaključak. Ne odustajemo od toga što smo rekli na onoj ZOOM 

sjednici da svi sjede za istim stolom, jer to bi bilo fer i korektno. Ne bi bilo diskriminacije. 

Nema smisla da neki zamjenici sjede za stolom, a neki da sjede neću kazati u publici već da 

kažemo gdje sjede inače vijećnici.  

Dakle, bilo bi dobro i mi se tu zalažemo da svaki zamjenik predsjedavajuće ima jednako 

pravo da sjedi za ovim stolom što znači da ne bude diskriminacije po tom osnovu bilo džender 

diskriminacije bilo partijske diskriminacije i sl. Dakle, bez obzira koje političke partije bili vaše 

je da sjedite ovdje i vi imate pravo na to.  

Još jednom želim vam svu sreću. Naš Klub dakle će podržati. Ovo su fascinantne 

fotografije. Inače znamo dakle, lično, pojedinačno kolege i kolegice. Mislim da je, da nema 

dakle nikakvih barijera-smetnji i svako dobro.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala vam. Vijećnik Damir Muratović.  

 

DAMIR MURATOVIĆ  

 

Takođe i ja ispred Kluba SD BiH ćemo čestitati kolegicama i kolegi. Da smo i mi birali 

možda i mi bi se u potpunosti složili s vama i tu nemamo nikakve zamjerke. Ono što želim 

istaći nadamo se da će rad Vijeća biti puno funkcionalniji pogotovo pomoći da osim Ane da 

još neko pomaže u poštovanju Poslovnika. Imali smo dosta kršenja Poslovnika i od pozicije i 

od opozicije. To moram iskreno reći. To vrlo dobro znamo, tako da nadam se da će rad biti 

puno efikasniji bez obzira na to gdje će ko sjediti. Hoće li sjediti u prvim redovima ili ako se 

vratimo u vijećnicu na onaj dio. A ono se stvarno moram referisati, nije ni cinično ni sarkastično 

stvarno što se tiče ovih. Ja sam se obaziro nekoliko puta na rad Statutarne komisije. Evo 

završeni su Tuzlanski pozorišni dani, ali vjerujem koliko idete sa ovim izmjenama Poslovnika 

znači, da bi se u nekim situacijama i Branislav Nušić postidio na taj scenario. Tako da malo 

stvarno uozbiljimo to da ne idu ovako često izmjene Poslovnika. Znamo svi čemu one služe 

tak da to iskreno vam govorim od srca. Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala Damire. Vijećnik Senad Mehmedinović ispred zajedničkog Kluba HDZ i PDA. 

Izvolite.  

 

SENAD MEHMEDINOVIĆ  
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Nije da sam brojao inicijative, ali sam podnio dvije i jedno vijećničko pitanje kada će 

se izabrati zamjenici predsjedavajućeg, tako da mi je izuzetno drago. Mislim da su tri 

reprezentativne osobe. Imamo kolegicu Sabihu koja ima vijećničkog iskustva, kolegu Elvira 

Bijedića isto koji ima vijećničkog iskustva i posebno mi je drago za Ćerima koji ima 

impozantnu i akademsku biografiju i stručnu i poznajem ga i kao čovjeka i evo lice je koje ima 

čin u vojsci, imao čin u vojsci tako da ja mogu samo čestitati i naravno da ću sa zadovoljstvom 

podržati imenovanje zamjenika predsjedavajuće. Hvala. 

 

  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala vam Senade. Zaključujem raspravu klubova vijećnika. Otvaram raspravu 

vijećnika. Vijećnik Omer Berbić. Neka se pripremi vijećnik Hasib Hirkić. 

 

OMER BERBIĆ  

 

Evo prije svega da čestitam ovima koji će biti izabrani. Mislim da neće biti nikakve 

smetnje kao što je rekao i Čavalić. Mi ćemo podržati. Mene ovdje zanimaju dva operativna 

pitanja. Da li ovo znači da ćemo imati Vijeće više od jednom mjesečno pošto puno stvari čeka 

i imamo nekako...Ja dobijam informacije sa terena da stvari koje idu na Vijeće čekaju, čekaju, 

čekaju po par mjeseci. Tako da evo. Pošto ćemo imati još tri podpredsjedavajuća mislim da bi 

i oni izuzetno isto ovako kvalitetno znali da vode Vijeće, tako da da li to znači da ćemo imati 

više od jednog Vijeća mjesečno?  

I drugo moje pitanje pošto sam vidio povećanje u iznosu od 15.000 na vijećničkim 

paušalima i vidio sam povećanje od 100.000 za klubove vijećnika. Da li ovaj izbor znači i 

određeni novac koji će se više izdvajati za klubove, odnosno za političke stranke i za samo 

Vijeće? Toliko hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala vam. Vijećnik Hasib Hirkić. Neka se pripremi vijećnik Zijah Rifatbegović. 

 

HASIB HIRKIĆ  

 

Ja ću kratko. Da vam čestitam šta drugo da kažem i samo da pitam sad me zanima 

imajući u vidu da ćemo imati predsjedavajuća pet zamjenika da li će... (NATAŠA PERIĆ – 

Četiri.) Četiri zamjenika. Da li će se to odraziti na bolju funkcionalnost sa građanima? Da li će 

postojati prostoriija u Gradskoj upravi gdje će građani se moći obraćat? Evo recimo 

predsjedavajuća možda nije mogla na neki način da primi sve građane, da možda razgovara sa 

njima. Znamo, ja mislim da je Berbić postavio i gradonačelniku pitanje pa smo mi dobijali 

odgovor na način kako se građani primaju. Ali evo kao služba ta koja djeluje u interesu građana 

da li će moći građani možda neko određeno vrijeme? Evo ako gradonačelnik ima neke obaveze 

i non stop je na terenu i radi. Da li možda mogu preuzeti dio obaveza ovi ljudi koji zastupaju 

Grad Tuzlu, da li oni možda mogu imati vremena da prime što više građana da sa njima obave 

razgovor? Tako možda jedan način komunikacije sa građanima bolji bi bio. To mi je 

jednostavno odnekud došlo da vidimo da li će postojat ta prostorija? Da li će možda u tom 

smislu unaprijedit i tu povezanost s građanima nas kao Vijeća i predstavnika u Gradskom 

vijeću?  
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NATAŠA PERIĆ  

 

Evo mogu vam ja samo odgovoriti da u Gradu postoji kancelarija, odnosno prostorija 

predsjedavajućeg i dopredsjedavajućeg i mi primamo, ja mislim lično primam građane kada se 

neko najavi, tako mogu i svi ostali dopredsjedavajući. Nije problem. (vijećnik Hasib Hirkić 

govori s mjesta op.a.) Ne možemo odrediti sad trenutno ali naravno da postoji volja i nije to 

problem. Nije problem do sad bio. Ja ne znam. Ja sam primila svakog ko je htio. (vijećnik 

Hasib Hirkić govori s mjesta op.a.) Pa niste se najavili.  

Vijećnik Zijah Rifatbegović. Izvolite. Neka se pripremi vijećnica Selma Ćatibušić.  

 

ZIJAH RIFATBEGOVIĆ 

 

Ja sam rekao da neću često izlaziti ali ovo je treći put. Dobro. Uvažene koleginice i 

kolege SDA kao druga politička opcija na lokalnim izborima i njen Klub od pet Gradskih 

vijećnika i sa mnom na čelu koji sam dobio najveći broj glasova često da li slučajno, da li ne 

namjerno, da li namjerno, često je interpretiran u jednom segmentu isključivosti i pokušaja je 

li da se neke stvari marginaliziraju. Ta isključivost nije dobra. Evo danas smo imali primjer da 

sa malo razumijevanja i da sa malo uvažavanja možemo puno napraviti zajedno. To je pokazao 

ovaj Budžet i pokazalo jedno razumijevanje kako od strane vas koji ste tu, uvaženog 

gradonačelnika, predsjedavajuće možemo puno napravit.  

SDA će podržati predložene zamjenike i želim da im čestitam. Radi se o vrlo 

kvalitetnim ljudima. Radi se o ljudima koji su prije svega odgovorni i koji su dobili povjerenje 

građana i ovo neka bude jedna univerzalna poruka za i ubudući rad. Možemo se možda ne 

slagati, ali ne moramo biti isključivi jedni prema drugima i revanšizam ne vodi ničemu dobrom.  

Ja želim da pokažem, kao i moja politička opcija da ćemo u punom kapacitetu podržati 

rad kako Gradskog vijeća, kako predsjedavajućeg, gradonačelnika, zamjenika i biti 

konstruktivni i da pokušamo na današnjem primjeru izbjeć isključivost. Hvala vam ljepa.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala vama Zijah. Vijećnica Selma Ćatibušić.  

 

SELMA ĆATIBUŠIĆ  

 

Pa doktor Zijo nije mogao bolji uvod. Ja sam izašla, postavila ono pitanje čisto eto zato 

što smatram da je trebalo tako, ali Klub vijećnica Platforme za progres će naravno podržati 

predložene kolege za razliku od predloženih kolega koji nisu ispali isto tako fer na prethodnoj 

sjednici. Nisu podržali imenovanja u Savjete mjesnih zajednica koje je predložila Platofrma za 

progres. Ali isto tako nama je drago da mi štedimo je li novac u Budžetu tako da nećemo se na 

takav način ljutiti nego ćemo nekim drugim je li kanalima tražit ono što nam pripada je li i po 

zakonu. Tako da Klub vijećnika, odnosno vijećnica Platforme za progres će podržati 

predložene kandidate, a nadam se isto tako da će novoizabrano rukovodstvo zajedno sa 

ostatkom Gradskog vijeća isto igrati na fer i pošten način i da razvijamo jedne dobre kolegijalne 

odnose. Tako da nećemo se koristiti nekim revanšizmom što je rekao kolega Zijo, nego ćemo 

mi se pokazati fer, pravedni i da radimo u interesu građana. A nadam se da će se i drugi poslužiti 

našim primjerom. Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala. Zaključujem raspravu vijećnika.  
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Imajući u vidu odredbu člana 148. Poslovnika Gradskog vijeća kojom je propisano da 

se glasanje o prijedlogu za izbor odnosno imenovanje vrši za svakog kandidata posebno, te  

obzirom da se pristigla 3 prijedloga i da danas biramo 3 zamjenika predsjedavajuće, pristupamo 

glasanju za svakog kandidata posebno.  

Sada stavljam na izjašnjavanje prijedlog Kluba samostalnih vijećnika u Gradskom 

vijeću Tuzla da se za zamjenika predsjedavajuće Gradskog vijeća Tuzla izabere Ćerim 

Rastoder. Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano.  
Konstatujem da je ZA PRIJEDLOG KLUBA SAMOSTALNIH VIJEĆNIKA U 

GRADSKOM VIJEĆU TUZLA DA SE ZA ZAMJENIKA PREDSJEDAVAJUĆE 

GRADSKOG VIJEĆA TUZLA IZABERE ĆERIM RASTODER, 

30 vijećnika glasalo za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih.  

Sada stavljam na izjašnjavanje prijedlog Kluba vijećnika SDP BiH – 

Socijaldemokratske partije BiH u Gradskom vijeću Tuzla da se za zamjenika predsjedavajuće 

Gradskog vijeća Tuzla izabere Elvir Bijedić. Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je 

okončano.  

Konstatujem da je ZA PRIJEDLOG KLUBA VIJEĆNIKA SDP BIH – 

SOCIJALDEMOKRATSKE PARTIJE BIH U GRADSKOM VIJEĆU TUZLA DA SE ZA 

ZAMJENIKA PREDSJEDAVAJUĆE GRADSKOG VIJEĆA TUZLA IZABERE ELVIR 

BIJEDIĆ, 

30 vijećnika glasalo za, niko nije bio protiv i nije bilo suzdržanih.  

 

Sada stavljam na izjašnjavanje prijedlog Kluba vijećnika SBB u Gradskom vijeću Tuzla 

da se za zamjenicu predsjedavajuće Gradskog vijeća Tuzla izabere Sabiha Mujkanović 

Mujačić. Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano.  

Konstatujem da je ZA PRIJEDLOG KLUBA VIJEĆNIKA SBB U GRADSKOM 

VIJEĆU TUZLA DA SE ZA ZAMJENICU PREDSJEDAVAJUĆE GRADSKOG VIJEĆA 

TUZLA IZABERE SABIHA MUJKANOVIĆ MUJAČIĆ, 

30 vijećnika glasalo za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih.   

 

S obzirom da smo okončali proceduru glasanja o pristiglim prijedlozima, konstatujem 

da su za zamjenike predsjedavajuće Gradskog vijeća Tuzla izabrani:  

- Ćerim Rastoder,  

- Elvir Bijedić i  

- Sabiha Mujkanović Mujačić. 

  

Čestitam novoizabranim zamjenicima predsjedavajuće i želim im puno uspjeha u radu. 

(Aplauz.) 

Može. Zamjenik predsjedavajućeg Ćerim Rastoder želi da se obrati. Molim vas malo 

tišine. Izvolite Ćerime. 

 

ĆERIM RASTODER  

 

Uvažene kolegice i kolege čini mi zadovoljstvo zaista da sam jednoglasno izabran na 

poziciju jednog od zamjenika predsjedavajućeg i obećavam vam da ću svoje obaveze, sve ono 

što od mene traži Statut, Poslovnik, a i ljudski neki kodeksi izvršavati u skladu sa najveće, sa 

nekom najvećom željom i mislim da nećemo imati problema u narednom periodu bar što se 

mene tiče. Imat ću neki pravilan stav i stav isti prema svima bez obzira da li se radi o 

vijećnicima iz pozicije ili opozicije itd. Evo ujedno s obzirom da se vjerovatno neću više 

javaljati želim vam svima blagdane znači, katolicima Božić, Novu godinu svima i pravoslavni 

Božić. Toliko i hvala vam i prijatno i još jednom zahvaljujem. (Aplauz.)  
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NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala. Zamolit ću Elvira Bijedića zamjenika predsjedavajuće ili dopredsjedavajuće da 

se obrati.  

 

ELVIR BIJEDIĆ  

 

Zahvaljujem predsjedavajuća. Prije svega želim da se zahvalim svojoj Gradskoj 

organizaciji Klubu vijećnika SDP-a, parlamentarnoj većini i svima vama koji ste učestvovali u 

diskusiji i naravno koji ste podržali izbor za dopredsjedavajućeg. Dakle, velika je čast naći se 

uopšte u situaciji da neko diskutuje o vama na jednom ovakvom nivou, a s druge strane izuzetna 

i još velika čast i odgovornost  je i biti u poziciji da budete dopredsjedavajući jednog Gradskog 

vijeća. Dakle, Selma ne da me je sramota nego mi je zaista veliko zadovoljstvo evo da kažem 

i životne da kažem karijere. Dakle, kao i kolega Rastoder obećavam dakle da ću učiniti sve sa 

svoje strane kao i do sad sa još većim naporima dakle da dam maksimalan doprinos u radu 

zajedno sa svima vama u ovom Gradskom vijeću. Hvala. (Aplauz.)  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Zamolit ću zamjenicu predsjedavajuće Sabihu Mujkanović Mujačić da nam se obrati. 

 

SABIHU MUJKANOVIĆ MUJAČIĆ 

 

Zahvaljujem predsjedavajuća. Ja evo od scra želim da se zahvalim svim kolegama i 

kolegicama na zaista lijepim riječima i podršci koju su pružili. Ja ću nastaviti raditi kao i do 

sada. Vjerujem da sam bila kooperativna. Sa svima imam zaista korektan i fin odnos. To će se 

naravno nastaviti i u budućnosti. Tu sam za zajedničku saradnju, dogovore, razgovore i 

zahvaljujem vam od srca. (Aplauz.) 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala Sabiha. Pauza 20 minuta. (Pauza.) 

 

Nastavljamo sa radom.  

 

Prelazimo na treću tačku Dnevnog reda:  

 

PROGRAM RADA GRADSKOG VIJEĆA TUZLA ZA 2022. GODINU 

 

Predlagač je Kolegij Gradskog vijeća. 

Obrađivač je Stručna služba Gradskog vijeća.  

Materijal su razmatrali: Komisija za statutarna pitanja i propise, Komisija za izbor i 

imenovanja, Komisija za predstavke i prijedloge, Komisija za stambena pitanja, Komisija za 

saradnju sa jedinicama lokalne uprave i samouprave, Komisija za mlade, obrazovanje i sport, 

Komisija za jednakopravnost polova, Komisija za ekonomske odnose, Komisija za 

poduzetništvo, Komisija za informisanje, Komisija za prostorno uređenje i zaštitu okoline, 

Komisija za komunalne poslove i pitanja mjesnih zajednica, Komisija za zaštitu prava 

nacionalnih manjina i klubovi vijećnika.  
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Da li ima potrebe da, u skladu sa članom 68. Poslovnika Gradskog vijeća Tuzla 

predlagač ili obrađivač daju uvodno izlaganje? (Nema.) Dobro.  

Otvaram raspravu klubova vijećnika. Zatvaram raspravu klubova vjećnika. Otvaram 

raspravu vijećnika. Zatvaram raspravu vijećnika.  

Stavljam na izjašnjavanje Program rada Gradskog vijeća Tuzla za 2022. godinu. 

Pozivam vijećnike da se izjasne. Hajte molim vas glasajte. Glasanje je okončano.  

Konstatujem da je PROGRAM RADA GRADSKOG VIJEĆA TUZLA ZA 2022. 

GODINU usvojen sa, 

24 glasa za, nije niko bio protiv i nije bilo suzdržanih.  

Molim Selma? (vijećnik Selma Ćatibušić govori s mjesta op.a.)  

(SLAĐANA KRAJINA – Hajde pogledat ću kasnije.) Pogledat ćemo pa hajde obratit 

ćemo pažnju. Ispravit ćemo ako bude greška. (SLAĐANA KRAJINA – Pogledat ću. Pogledat 

ću o čemu se radi.) Dobro. 

 

Prelazimo na četvrtu tačku Dnevnog reda:   

 

ODLUKA O NAČINU DODJELJIVANJA JAVNIH PRIZNANJA U 2022. 

GODINI  

 

Predlagač je Komisija za odlikovanja i priznanja.  

Obrađivač je Stručna služba Gradskog vijeća.  

Materijal su razmatrali: Komisija za statutarna pitanja i propise i klubovi vijećnika. 

Da li ima potrebe da, u skladu sa članom 68. Poslovnika Gradskog vijeća Tuzla 

predlagač ili obrađivač daju uvodno izlaganje? (Nema.)  

Ima li potrebe da se pročitaju izvještaji Komisija? (Nema.)  

Otvaram raspravu klubova vijećnika. Zatvaram raspravu klubova vijećnika. Otvaram 

raspravu vijećnika. Zatvaram raspravu vijećnika.  

Stavljam na izjašnjavanje Odluku o načinu dodjeljivanja javnih priznanja u 2022. 

godini. Pozivam vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano.  

Konstatujem da je ODLUKA O NAČINU DODJELJIVANJA JAVNIH PRIZNANJA 

U 2022. GODINI usvojena sa, 

26 glasova za nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih.  

 

E sad tačka broj pet je inicijativa koju je danas predložio vijećnik Zijah Rifatbegović. 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla.  

 

Inicijativa za davanje saglasnosti za postavljanje Spomen obilježja u zoni nekadašnjeg 

lokaliteta Sinagoge (Prostor nekadašnjeg Exspres restorana, danas Narodne kuhinje). 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Prelazimo na petu tačku Dnevnog reda: 

 

INICIJATIVA ZA DAVANJE SAGLASNOSTI ZA POSTAVLJANJE SPOMEN 

OBILJEŽJA U ZONI NEKADAŠNJEG LOKALITETA SINAGOGE (PROSTOR 

NEKADAŠNJEG EXSPRES RESTORANA, DANAS NARODNE KUHINJE)   

 

Obzirom da je vijećnik Zijah Rifatbegović dao izlaganje mislim da nema potrebe 

da...Evo samo da pređemo odmah na glasanje.  
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Stavljam na izjašnjavanje Inicijativu za davanje saglasnosti za postavljanje Spomen 

obilježja u zoni nekadašnjeg lokaliteta Sinagoge (Prostor nekadašnjeg Exspres restorana, danas 

Narodne kuhinje). Pozivam vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano.  

Konstatujem da je INICIJATIVA ZA DAVANJE SAGLASNOSTI ZA 

POSTAVLJANJE SPOMEN OBILJEŽJA U ZONI NEKADAŠNJEG LOKALITETA 

SINAGOGE (PROSTOR NEKADAŠNJEG EXSPRES RESTORANA, DANAS NARODNE 

KUHINJE) usvojena sa, 

27 glasova za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih.  

Molim? (vijećnik Zijah Rifatbegović govori s mjesta op.a.)  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

U redu. Hvala vama. 

  

Prelazimo na šestu tačku Dnevnog reda:  

 

PRAVILNIK O IZMJENAMA PRAVILNIKA O KRITERIJIMA I POSTUPKU 

ZA ODOBRAVANJE JEDNOKRATNE POMOĆI PRIPADNICIMA BRANILAČKE 

POPULACIJE SA PODRUČJA GRADA TUZLA  

 

Predlagač je gradonačelnik Grada Tuzla.  

Obrađivač je Služba za boračko-invalidsku zaštitu, stambene poslove i integraciju 

raseljenih lica.  

Materijal su razmatrali: Komisija za statutarna pitanja i propise, Komisija za 

ekonomske odnose i klubovi vijećnika.  

Da li ima potrebe da, u skladu sa članom 68. Poslovnika Gradskog vijeća Tuzla 

predlagač ili obrađivač daju uvodno izlaganje? (Nema.) Dobro.  

Ima li potrebe da se pročitaju izvještaji Komisija? (Nema.)  

Otvaram raspravu klubova vijećnika. Zatvaram raspravu klubova vijećnika. Otvaram 

raspravu vijećnika. Zatvaram raspravu vijećnika.  

Stavljam na izjašnjavanje Pravilnik o izmjenama Pravilnika o kriterijima i postupku za 

odobravanje jednokratne pomoći pripadnicima branilačke populacije sa područja grada Tuzla i 

pozivam vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano.  

Konstatujem da je PRAVILNIK O IZMJENAMA PRAVILNIKA O KRITERIJIMA I 

POSTUPKU ZA ODOBRAVANJE JEDNOKRATNE POMOĆI PRIPADNICIMA 

BRANILAČKE POPULACIJE SA PODRUČJA GRADA TUZLA usvojen sa, 

27 glasova za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih.  

 

Prelazimo na sedmu tačku Dnevnog reda:  

 

a) ODLUKA O RASPISIVANJU JAVNOG OGLASA ZA IZBOR I 

IMENOVANJE PREDSJEDNIKA I ČLANOVA UPRAVNOG ODBORA JU CENTAR 

ZA KULTURU TUZLA, ČIJI JE OSNIVAČ GRAD TUZLA (SA TEKSTOM JAVNOG 

OGLASA)  

b) ODLUKA O UTVRĐIVANJU POSEBNIH USLOVA I KRITERIJA ZA 

IZBOR I IMENOVANJE PREDSJEDNIKA I ČLANOVA UPRAVNOG ODBORA JU 

CENTAR ZA KULTURU TUZLA, ČIJI JE OSNIVAČ GRAD TUZLA  

c) RJEŠENJE O IMENOVANJU KOMISIJE ZA IZBOR KANDIDATA ZA 

IZBOR I IMENOVANJE PREDSJEDNIKA I ČLANOVA UPRAVNOG ODBORA JU 

CENTAR ZA KULTURU TUZLA, ČIJI JE OSNIVAČ GRAD TUZLA  
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Predlagač je gradonačelnik Grada Tuzla.  

Obrađivač je Služba za ekonomski razvoj, poduzetništvo i poljoprivredu.  

Materijal su razmatrali: Komisija za statutarna pitanja i propise, Komisija za 

ekonomske odnose, Komisija za poduzetništvo, Komisija za izbor i imenovanja (pod c) i 

klubovi vijećnika.  

Da li ima potrebe da, u skladu sa članom 68. Poslovnika Gradskog vijeća Tuzla 

predlagač ili obrađivač daju uvodno izlaganje? (Nema.)  

Ima li potrebe da se pročitaju izvještaji Komisija? (Nema.)  

Otvaram raspravu klubova vijećnika. Zatvaram raspravu klubova vijećnika. Otvaram 

raspravu vijećnika. Zatvaram raspravu vijećnika.  

Možemo li u paketu? (SLAĐANA KRAJINA – Možemo li sve a,b,c?) Može. Znači, 

glasamo o dvije odluke i o rješenju koje se tiču izbora Upravnog odbora Javne ustanove Centar 

za kulturu.  

Stavljam na izjašnjavanje a) Odluku o raspisivanju javnog oglasa za izbor i imenovanje 

predsjednika i članova Upravnog odbora JU Centar za kulturu Tuzla, čiji je osnivač Grad Tuzla 

(sa tekstom javnog oglasa),  

b) Odluku o utvrđivanju posebnih uslova i kriterija za izbor i imenovanje predsjednika 

i članova Upravnog odbora JU Centar za kulturu Tuzla, čiji je osnivač Grad Tuzla i  

c) Rješenje o imenovanju Komisije za izbor kandidata za izbor i imenovanje 

predsjednika i članova Upravnog odbora JU Centar za kulturu Tuzla, čiji je osnivač Grad Tuzla 

i molim vijećnike da se izjasne. (SLAĐANA KRAJINA – Sljedeća se samo pod c glasa a i b 

se ne glasa.) Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da su pod a) ODLUKA O RASPISIVANJU JAVNOG OGLASA ZA 

IZBOR I IMENOVANJE PREDSJEDNIKA I ČLANOVA UPRAVNOG ODBORA JU 

CENTAR ZA KULTURU TUZLA, ČIJI JE OSNIVAČ GRAD TUZLA (SA TEKSTOM 

JAVNOG OGLASA),  

b) ODLUKA O UTVRĐIVANJU POSEBNIH USLOVA I KRITERIJA ZA IZBOR I 

IMENOVANJE PREDSJEDNIKA I ČLANOVA UPRAVNOG ODBORA JU CENTAR ZA 

KULTURU TUZLA, ČIJI JE OSNIVAČ GRAD TUZLA I  

c) RJEŠENJE O IMENOVANJU KOMISIJE ZA IZBOR KANDIDATA ZA IZBOR I 

IMENOVANJE PREDSJEDNIKA I ČLANOVA UPRAVNOG ODBORA JU CENTAR ZA 

KULTURU TUZLA, ČIJI JE OSNIVAČ GRAD TUZLA usvojeni sa,  

27 glasova za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih. 

 

Prelazimo na osmu tačku Dnevnog reda:  

 

a) INFORMACIJA O PROVEDENOM POSTUPKU PO JAVNOM OGLASU ZA 

IZBOR PREDSJEDNIKA I ČLANA UPRAVNOG ODBORA JZNU DOM ZDRAVLJA 

„DR. MUSTAFA ŠEHOVIĆ“ TUZLA, SA RANG LISTOM KANDIDATA  

b) PRIJEDLOG MINISTARSTVA ZDRAVSTVA TUZLANSKOG KANTONA 

ZA IMENOVANJE ČLANA UPRAVNOG ODBORA JZNU DOM ZDRAVLJA „DR. 

MUSTAFA ŠEHOVIĆ“ TUZLA, KAO PREDSTAVNIKA MINISTARSTVA 

ZDRAVSTVA TUZLANSKOG KANTONA  

c) RJEŠENJE O KONAČNOM IMENOVANJU PREDSJEDNIKA I ČLANOVA 

UPRAVNOG ODBORA JZNU DOM ZDRAVLJA „DR. MUSTAFA ŠEHOVIĆ“ 

TUZLA  

 

Predlagač je gradonačelnik Grada Tuzla.  
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Obrađivači je Komisija za izbor predsjednika i članova Upravnog odbora JZNU Dom 

zdravlja „Dr Mustafa Šehović“ Tuzla čiji je osnivač Grad Tuzla (pod a) Ministartsvo zdravstva 

Tuzlanskog kantona (pod b) Služba za ekonomski razvoj, poduzetništvo i poljoprivredu (pod 

c)  

Materijal su razmatrali: Komisija za statutarna pitanja i propise, Komisija za 

ekonomske odnose, Komisija za poduzetništvo, Komisija za izbor i imenovanja (pod c) i 

klubovi vijećnika. 

Da li ima potrebe da, u skladu sa članom 68. Poslovnika Gradskog vijeća Tuzla 

predlagač ili obrađivač daju uvodno izlaganje? (Nema.)  

Ima li potrebe da se pročitaju izvještaji Komisija? (Nema.)  

Otvaram raspravu klubova vijećnika. Vijećnik Senad Mehmedinović. Nek se pripremi 

vijećnik Admir Čavalić. Negdje je moralo zapeti.  

 

SENAD MEHMEDINOVIĆ 

 

Ovo je da otkoči. (E super.) Ma ne znam evo samo da se usaglasimo. Jesmo li mi 

donijeli nekad prije zaključak da bi trebali da znamo da imamo i biografske podatke ljudi koji 

će se imenovati u upravne ili nadzorne odbore?  

Zamjenici evo predsjedavajućeg Vijeća su lijepo dostavili svoje biografije, 

profesionalno i to smo pričali mi na nekim prethodnim sjednicama Vijeća. Sad evo dovodimo 

se u situaciju, bar ja se dovodim. Znači, apsolutno ne poznajem ljude koji su delegirani. Mislim 

ne poznajem u smislu, nemam biografskih podataka i ne znam ko su. (NATAŠA PERIĆ – 

Senade možemo li vas samo prekinuti?) 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

Samo malo ako dozvolite. Dobili ste elektronski biografije tako i mi imamo skenirane 

u materijalu. (SENAD MEHMEDINOVIĆ – Ne znam. Nisam ja vidio elektronski.) Jeste 

sigurno.  

 

SENAD MEHMEDINOVIĆ  

 

Dobro. OK. Samo da ja nastavim. Dobro. Hvala najljepša. Pročitat ću ali sad evo ne 

znam o kome je riječ. I takođe prijedlog Ministarstva zdravstva. Dobili smo jedno ime i ja 

mislim da mi kao Vijeće koje na kraju krajeva glasa za Upravni odbor trebamo da znamo koji 

su svi bili kandidati na intervjuu u Ministarstva zdravstva, da imamo te potpune podatke i da 

znamo šta i kako uraditi. Ovdje je samo prosljeđeno jedno ime i to znači da po jednom imenu 

koje dobijemo mi trebamo da dignemo ruku i to je to. Mislim da u najmanju ruku, da u najmanju 

ruku tebamo da imamo imena ljudi. Evo na kraju krajeva i koji su aplicirali i jedno ime je došlo 

i nije nikakav problem, a mislim da mi trebamo da imamo te potpune informacije. (NATAŠA 

PERIĆ – A oni su sproveli tu proceduru.) OK. Znam. Sve mi je jasno.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Znam. Mislim mi nemamo ništa s tim. Oni su nama samo proslijedili. Mi ne možemo. 

Mi o ovome ne možemo glasati uopšte samo primamo k znanju. Hvala Senade. Vijećnik Admir 

Čavalić. Izvolite.  

 

ADMIR ČAVALIĆ 
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Hvala predsjedavajuća. Dakle, slično kao što je kolega Senad govorio. Ja se sjećam da 

smo mi prije par sjednica usvojili zaključak da moramo imati dakle, CV biografije. Bilo bi 

dobro da to dobijemo napismeno dakle, da imamo napismeno da vidimo ovdje za koga glasamo 

danas i molim vas da bude taj zaključak evo podržavamo da Ministarstvo zdravstva obavezno 

dostavi konkursnu proceduru da znamo kako su došli do ovog imena i kako je izabrano i jel 

bilo još nekih prijavljenih kandidata i sl.  

Meni je drago ovdje da je Komisija odustala od prakse da daje prosječne bodove 

maksimalno. Ako se sječate dosta kritika smo uputili tome gdje se davalo pet-pet, pet-pet, 

onima kandidatima koji trebaju da prođu, vidim ovdje da je Komisija davala četri-šest, četri-

četri. Svaka čast Komisiji. Ali mi nije drago kad vidim da se prijavilo samo dva kandidata, 

odnosno koliko je trebalo da se primi. Dakle, dvoje primljeno, dva prijavljena.  

Da li u našem gradu su toliko ljudi više izgubili osjećaje za ove javne pozive, za ove 

konkurse da ne vjeruju više, da misle da su namješteni i sl. pa da se samo prijavljuju ljudi koji 

imaju potencijalne šanse da prođu. Dakle, nije dobro za nas, nije dobro za Grad Tuzlu da imamo 

samo dva prijavljena a dva primljena. Nadam se da u Ministarstvu zdravstva. Nisam pročitao 

obrazloženje, jer nismo dobili, nije kod njih tako bilo jedno prijavljeno, objavljeno u 

Večernjem listu. Jedna osoba pročitala. Ona se prijavila i jedna osoba prošla. Mislim da to 

uništava bilo kakav smisao konkursne procedure. Onda bolje da bez konkursa biramo te ljude.  

I molim vas evo to je isto zaključak ako Senad nije formuliso taj zaključak da 

Ministarstvo zdravstva nam obavezno to dostavi i da mi dobijemo napismeno CV biografije 

ovih ljudi. Vrlo bitna ustanova. Samo da dobijemo dakle, možda i neke lično poznajemo i sl. 

ali da dobijemo isto kako smo fino za ove zamjenike predsjedavajuće dobili ta praksa se treba 

da nastavi. Toliko. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

U redu hvala. Jeste se vi javili? Aha. Vijećnik Zijah Rifatbegović. Znači zaključujem 

raspravu klubova vijećnika. Otvaram raspravu vijećnika.  

 

ZIJAH RIFATBEGOVIĆ 

 

Ja sam ispred vijećnika još nemam Klub, ali imat ću. (Jeste. Jeste.) Ja ću vrlo kratko. 

Podržavam diskusiju koju je uvaženi kolega Čavalić i Mehmedinović koji su dali.  

Mislim da bi bilo dobro da...Jasno je da to bira aktuelna većina i jasno je da to bira 

izborni pobjednik i ja nemam problem s tim. Međutim, ono što bi želio naglasit to su rezultati 

onih koji su izabrani. Njih moraju pratit rezultati. Neka bira aktuelna vlast i aktuelna većina 

najkvalitetnijeg iz svojih redova ali sa rezultatima. Ovo je teško vrijeme. Kao neko ko je 

rukovodio 10 godina jednom jakom klinikom znam da moramo birati u ovome vremenu 

najbolje među nama. Govorim kad je zdravlje u pitanju. Dobro bi bilo da je to i u drugim 

segmentima.  

Prijedlog potpuno podržavam da ubuduće, ovo će vjerovatno danas proći ovako kako 

će proći, ali u buduće mora postojati rezultat onih koji su izabrani i na kojoj poziciji su napravili 

taj rezultat jer biti direktor Upravnog odbora ovako važne ustanove u vremenu pandemije je  

velika odgovornost. Hvala vam veliko.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

U redu hvala. Vijećnik Omer Berbić. Izvolite.  

 

OMER BERBIĆ  
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Ovo je upravo dokaz koji ide u prilog činjenici da su ljudi ubijeni u pojam u gradu Tuzla 

i ne samo u gradu Tuzla, vjerovatno i na kantonu. Kada se u zadnjih deset, možda 7-8 ne znam 

ni ja do sada bilo Upravnih odbora javi tačno onoliko ljudi koliko je raspisano pozivom, onda 

mi možemo zaista vidjeti da su ljudi izgubili svaku nadu da ovdje ima bilo kakve vrste javnog 

poziva i da je sve ovo politički motivisano i da se sve politički dijele funkcije.  

Ja nema ništa protiv ovih ljudi. Zapravo, neke koje znam zaista jako cijenim i 

profesionalno i ljudski i na svaki drugi način, ali mislim da je vrijeme malo da mi evo ispred 

grada Tuzla koji je progresivan, koji bi trebao da bude progresivan a nije, malo samo 

promijenimo paradigmu pa da probamo da vratimo nadu u javni konkurs, a ne sve da dijelimo 

političkim kadroviranjem itd. Mislim da je možda vrijeme da barem jedan-dva javna konkursa 

onako pustimo da vidimo da li će se neko stvarno prijaviti ko nije u političkoj partiji a ko 

zaslužuje da sjedi na Upravnom odboru ovako bitnih, ovako bitnih ustanova. I podržavam sve 

što su moji prethodnici govorili. Mislim da je izuzetno bitno da se vrati ovaj način razmišljanja 

i da je izuzetno bitno da vratimo Vijeću funkciju barem što se tiče ovih Upravnih odbora i 

direktorskih funkcija. Hvala ljepo.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

U redu. Zaključujem raspravu vijećnika. Zamolit ću pomoćnika gradonačelnika za 

društvene djelatnosti i ekonomski razvoj Ziju Lugavića da nam da malo pojašnjenje oko ovih 

biografija i zakonski, na koji način da možemo izglasati ovaj prijedlog koji su uputili vijećnici. 

Izvolite.  

 

ZIJAD LUGAVIĆ - pomoćnik gradonačelnika za Službu za ekonomski 

                                 razvoj, poduzetništvo i poljoprivredu 

 

Dobar dan. Sve vas srdačno...Dobarveče. Sve vas srdačno pozdravljam. Dakle, što se 

tiče procedure koja je provedena za imenovanje članova Upravnih odbora, odnosno članova 

Upravnog odbora Javno zdravstvene naučne ustanove Dom zdravlja Tuzla je provedena dakle, 

ona kako to zakon propisuje.  

Imamo pod a i pod b dvije procedure koje su provedene opet kako je to zakon propisao. 

Jedna je procedura da Komisija koju ste vi imenovali dakle, na jednoj od prošlih sjednica 

Gradskog vijeća je provela konkursnu proceduru po prijavama dakle, koje su predate na 

objavljeni javni konkurs, takođe na osnovu odluke ovog Gradskog vijeća da se raspisuje 

konkurs za imenovanje članova Upravnog odbora Javno zdravstvene naučne ustanove Dom 

zdravlja Tuzla, te se izvršio dakle, otvaranje pristiglih prijava, kontrola njihove formalne 

ispravnosti i nakon toga zakazivanje razgovora sa kandidatima. Nakon otvaranja dakle, 

pristiglih prijava konstatovano je da su došle dvije prijave koje zadovoljavaju sve formalne 

uslove javnog konkursa. Pristupilo se kako je to opet zakonom  i podzakonskim aktima 

propisano razgovoru sa kandidatima i Komisija je dakle, kao nezavisno tijelo, opet kažem koji 

je imenovan od strane Gradskog vijeća Grada Tuzle izvršila ocjenjivanje i bodovanje.  

Ja koliko znam što se tiče biografija da su biografije sa kompletnom dokumentacijom 

dostavljene i ne znam šta je tu, šta je tu problem. Možda neko nije pročitao, ali su biografije i 

kompletna dokumentacija dakle, dostavljena.  

Što se tiče Komisije koju ste vi imenovali i koja se tiče dva kandidata. Jednog kandidata 

ispred reda osnivača i drugog kandidata ispred reda uposlenih.  

Što se tiče Komisije koju je, odnosno procedure koju je provelo nadležno ministarstvo 

mi tu nemamo dakle, nikakvog uticaja, nego je zakon njih obavezao da oni provedu konkursnu 
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proceduru i dostave nam ime jednog kandidata. To ime vi možete da prihvatite ili ne prihvatite. 

Ali je procedura onakva kakvu su oni dakle bili obavezni po zakonu da provedu. 

Slažem se da možete zahtjevati da i ministarstvo dostavi kompletnu dokumentaciju o 

provedenom postupku kako bi imali sve informacije kao što imate informacije i podatke za sve 

kandidate koje je dakle, imenovalo, odnosno predložila Komisija koju ste vi imenovali za prva 

dva kandidata. (NATAŠA PERIĆ – Dobro.) Dakle, to se slažem i to možete da tražite od 

nadležnog ministarstva da dostavi ubudućem periodu dakle, sve potrebne podatke sa 

biografijom kandidata, a onda kroz zapisnik Komisije ćete moći i vidjet koliko je bilo ukupno 

kandidata, koji su to bili kandidati, kako su oni ocjenjeni i kako se došlo do tog jednog imena 

koje je predloženo da bude član Upravnog odbora.  

Dakle, ova procedura što je provedena i sva dokumentacija koja je dostavljena je 

apsolutno usklađena sa svim zakonskim propisima i Komisija koju ste vi imenovali je postupila 

apsolutno dakle, po zakonu koji regulište oblast izbora članova Upravnih odbora, odnosno 

Upravnih odbora u zdravstvenim ustanovama.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala vam Zijade. Ništa.  

Konstatujem da je Gradsko vijeće Tuzla primilo k znanju a) INFORMACIJU O 

PROVEDENOM POSTUPKU PO JAVNOM OGLASU ZA IZBOR PREDSJEDNIKA I 

ČLANA UPRAVNOG ODBORA JZNU DOM ZDRAVLJA „DR. MUSTAFA ŠEHOVIĆ“ 

TUZLA, SA RANG LISTOM KANDIDATA I  

b) PRIJEDLOG MINISTARSTVA ZDRAVSTVA TUZLANSKOG KANTONA ZA 

IMENOVANJE ČLANA UPRAVNOG ODBORA JZNU DOM ZDRAVLJA „DR. 

MUSTAFA ŠEHOVIĆ“ TUZLA, KAO PREDSTAVNIKA MINISTARSTVA ZDRAVSTVA 

TUZLANSKOG KANTONA. 

Sada stavljam na izjašnjavanje c) Rješenje o konačnom imenovanju predsjednika i 

članova Upravnog odbora JZNU Dom zdravlja „Dr. Mustafa Šehović“ Tuzla. Molim vijećnike 

da se izjasne. Glasanje je okončano.  

Konstatujem da je c) RJEŠENJE O KONAČNOM IMENOVANJU PREDSJEDNIKA 

I ČLANOVA UPRAVNOG ODBORA JZNU DOM ZDRAVLJA „DR. MUSTAFA 

ŠEHOVIĆ“ TUZLA usvojeno sa, 

21 glas za, 2 je bilo protiv i 4 suzdržana. 

  

Pozivam sekretara da pročita zaključak koji je proistekao iz rasprave. 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vieća Tuzla  

 

- Traži se od Ministarstva zdravstva Tuzlanskog kantona da ubuduće dostavlja 

dokumentaciju sa biografijama kandidata i potpunu informaciju o provedenoj proceduri po 

oglasu za izbor kandidata za člana Upravnog odbora Javne zdravstveno nastavne ustanove 

Dom zdravlja Tuzla, predstavnika Ministarstva zdravstva Tuzlanskog kantona. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Molim vijećnike da se izjasne o pročitanom zaključku. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da je pročitani zaključak usvojen sa, 

 26 glasova za, nije bilo protiv i 1 suzdržan.  

1.Traži se od Ministarstva zdravstva Tuzlanskog kantona da ubuduće dostavlja 

dokumentaciju sa biografijama kandidata i potpunu informaciju o provedenoj proceduri po 
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javnom oglasu za izbor kandidata za člana Upravnog odbora JZNU Dom zdravlja Tuzla, 

predstavnika Ministarstva zdravstva Tuzlanskog kantona.  

 

Prelazimo na devetu tačku Dnevnog reda:  

 

ODLUKA O NAKNADAMA UPOSLENICIMA GRADSKIH ORGANA 

UPRAVE TUZLA KOJI NEMAJU KARAKTER PLAĆE  

 

Predlagač je gradonačelnik Grada Tuzla.  

Obrađivač je Sekretar organa državne službe.  

Materijal su razmatrali: Komisija za statutarna pitanja i propise, Komisija za 

ekonomske odnose, i klubovi vijećnika. 

Da li ima potrebe da, u skladu sa članom 68. Poslovnika Gradskog vijeća Tuzla 

predlagač ili obrađivač daju uvodno izlaganje? (Nema.) Dobro.  

Otvaram raspravu klubova vijećnika. Zatvaram raspravu klubova vijećnika. Otvaram 

raspravu vijećnika. Zatvaram raspravu vijećnika.  

Stavljam na izjašnjavanje Odluku o naknadama uposlenicima Gradskih organa uprave 

Tuzla koji nemaju karakter plaće i molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da je ODLUKA O NAKNADAMA UPOSLENICIMA GRADSKIH 

ORGANA UPRAVE TUZLA KOJI NEMAJU KARAKTER PLAĆE usvojena sa, 

27 glasova za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih.  

 

Prelazimo na desetu tačku Dnevnog reda:  

 

a) ODLUKA O POTREBI PRIBAVLJANJA POSLOVNOG PROSTORA ZA 

POTREBE MJESNE ZAJEDNICE SJENJAK (SA TEKSTOM JAVNOG POZIVA ZA 

PRIKUPLJANJE PISMENIH PONUDA ZA PRIBAVLJANJE POSLOVNOG 

PROSTORA ZA POTREBE MJESNE ZAJEDNICE SJENJAK U TUZLI) 

        b) RJEŠENJE O IMENOVANJU KOMISIJE ZA PROVOĐENJE POSTUPKA 

PRIBAVLJANJA POSLOVNOG PROSTORA ZA POTREBE MJESNE ZAJEDNICE 

SJENJAK U TUZLI  

 

Predlagač je gradonačelnik Grada Tuzla.  

Obrađivač je Služba za geodetske i imovinsko-pravne poslove.  

Materijal su razmatrali: Komisija za statutarna pitanja i propise, Komisija za 

ekonomske odnose, Komisija za prostorno uređenje i zaštitu okoline, Komisija za izbor i 

imenovanja (pod b) i klubovi vijećnik.  

Da li ima potrebe da, u skladu sa članom 68. Poslovnika Gradskog vijeća Tuzla 

predlagač ili obrađivač daju uvodno izlaganje? (Nema.)   

Ima li potrebe da se pročitaju izvještaji Komisija? (Nema.)  

Otvaram raspravu klubova vijećnika. Zatvaram raspravu klubova vijećnika. Otvaram 

raspravu vijećnika. Vijećnik Omer Berbić. Izvolite.  

 

OMER BERBIĆ  

 

E hvala ljepo. Ništa mene zanima samo jedno vrlo lagano pitanje. Po kojem osnovu se 

došlo do cifre od 300.000 maraka za 120 kvadrata s obzirom da sam ja na piku vrlo laganim 

nekim guglanjem, odnosno traženjem na internetu našao po nekim jeftinijim cijenama od 2000 

pa do 2200 itd.? Tako da evo to je vrlo...To je pitanje koje mene zanima.  
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NATAŠA PERIĆ  

 

Poslat ćemo obrađivača. Vijećnik Admir Čavalić. Izvolite.  

 

ADMIR ČAVALIĆ  

 

Pa takođe vezano za ovih 300.000 konvertibilnih maraka. Jel to neka novo-gradnja, 

hoće li se gradit iz temelja o čemu je riječ? I pošto opet će ovo biti javni poziv zanima me da 

li već unaprijed znamo koja će to biti prostorija jel odlučeno, jel smo našli tu, jel košta 300.000? 

Mislim ovo je samo procedura. Da li znamo dakle, evo to je moje pitanje da li znamo gdje će 

ovo biti? Jer ne može ovo biti na puno adresa dakle, mora biti na području Mjesne zajednice 

Sjenjak. To se navodi kao uslov. Što znači, pretpostavljam da već određeni ljudi znaju gdje će 

bit, šta će bit, ko će to prodat-izdat šta već i sl.?  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

U redu hvala. Zaključujem raspravu vijećnika. Zamolit ću Jasminu Šimlešu pomoćnika 

gradonačelnika za geodetske i imovinsko-pravne poslove da odgoovri na pitanja.  

 

JASMINA HASANEFENDIĆ – ŠIMLEŠA  - pomoćnik gradonačelnika za Službu za  

                                                                              geodetske i imovinsko – pravne poslove 

 

Dobro veče. Pozdravljam sve vijećnice i vijećnike. Dakle, pitanje je odakle cifra od 

300.000? To je cifra koja je uvrštena u Budžet Grada, kao takva prihvaćena, a do ove cifre se 

došlo na način da se ispitalo tržište, odnosno tržišne cijene objekata po metru kvadratnom i 

otprilike metara kvadratnih prostorije koja je potrebna za obavljanje funkcije i nadležnosti 

mjesnih zajednica.  

Dakle, to je cifra koja je kao takva uvrštena u Budžet, prihvaćena, izglasana i evo mi 

smo raspisali dakle, donijeli prije svega predložili donošenje Odluke o potrebi pribavljanja. 

Dakle, u svrhe za koje su ova sredstva obezbjeđena u Budžetu. 

Što se tiče da li se unaprijed zna ne zna se, niti se može znati unaprijed, niti treba da se 

zna unaprijed. Dakle, svi oni koji privatna, fizička, pravna lica dakle, koja imaju u vlasništvo 

poslovne prostorije na području Mjesne zajednice Sjenjak, a koji zadovoljavaju kriterije 

raspisane javnim konkursom imaju pravo da se prijave i vidjeli ste mi smo u prilogu ove odluke 

i dostavili vama na uvid javni konkurs u kojem se nalaze kriteriji i uslovi koje treba da 

ispunjavaju ponuđači i dakle, takođe trebaju priložiti i procjenu tržišne vrijednosti iznad koje 

se poslovna prostorija, odnosno nekretnina ne može kupiti. (NATAŠA PERIĆ – U redu.) 

Dakle, oni koji budu ispunjavali ove kriterije Komisija će provesti postupak. Ući će je li u izbor 

i onda se s njima neposredno pregovara i vidjeli ste kriterij za izbor najpovoljnijeg ponuđača.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

U redu. Hvala vam.  

Stavljam na izjašnjavanje a) Odluku o potrebi pribavljanja poslovnog prostora za 

potrebe Mjesne zajednice Sjenjak (sa tekstom javnog poziva za prikupljanje pismenih ponuda 

za pribavljanje poslovnog prostora za potrebe Mjesne zajednice Sjenjak u Tuzli) i  

b) Rješenje o imenovanju Komisije za provođenje postupka pribavljanja poslovnog 

prostora za potrebe Mjesne zajednice Sjenjak u Tuzli. Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje 

je okončano.  
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Konstatujem da je a) ODLUKA O POTREBI PRIBAVLJANJA POSLOVNOG 

PROSTORA ZA POTREBE MJESNE ZAJEDNICE SJENJAK (SA TEKSTOM JAVNOG 

POZIVA ZA PRIKUPLJANJE PISMENIH PONUDA ZA PRIBAVLJANJE POSLOVNOG 

PROSTORA ZA POTREBE MJESNE ZAJEDNICE SJENJAK U TUZLI) i 

b) RJEŠENJE O IMENOVANJU KOMISIJE ZA PROVOĐENJE POSTUPKA 

PRIBAVLJANJA POSLOVNOG PROSTORA ZA POTREBE MJESNE ZAJEDNICE 

SJENJAK U TUZLI, usvojeni sa, 

27 glasova za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih. 

 

  

 

Prelazimo na jedanaestu tačku Dnevnog reda:  

 

a) ODLUKA O DAVANJU PRETHODNE SAGLASNOSTI UPRAVNOM 

ODBORU JU ZA PREDŠKOLSKI ODGOJ I OBRAZOVANJE „NAŠE DIJETE“ 

TUZLA NA PRAVILNIK O RADU I UNUTRAŠNJOJ ORGANIZACIJI I NAČINU 

RADA USTANOVE  

b) ODLUKA O DAVANJU PRETHODNE SAGLASNOSTI UPRAVNOM 

ODBORU JU CENTAR ZA SOCIJALNI RAD TUZLA NA PRAVILA USTANOVE. 

 

Predlagači su Upravni odbor Javne ustanove za predškolski odgoj i obrazovanje "Naše 

dijete" Tuzla (pod a), Upravni odbor Javne ustanove Centar za socijalni rad Tuzla (pod b) 

Obrađivači su Upravni odbor JU za predškolski odgoj i obrazovanje "Naše dijete" Tuzla 

i Služba za ekonomski razvoj, poduzetništvo i poljoprivredu (pod a), Upravni odbor Javna 

ustanova Centar za socijalni rad Tuzla i Služba za ekonomski razvoj, poduzetništvo i 

poljoprivredu (pod b)  

Materijal su razmatrali: Komisija za statutarna pitanja i propise, Komisija za 

ekonomske odnose, Komisija za poduzetništvo i klubovi vijećnika. 

Da li ima potrebe da, u skladu sa članom 68. Poslovnika Gradskog vijeća Tuzla 

predlagač ili obrađivač daju uvodno izlaganje? (Nema.)   

Ima li potrebe da se pročitaju izvještaji Komisija? (Nema.)  

Otvaram raspravu klubova vijećnika. Vijećnik Nedžad Jusić, pa Damir.  

 

NEDŽAD JUSIĆ  

 

Nemam ništa direktno što se tiče ovih odluka ali indirektno da. Ovo je dobro. Normalno 

da ću glasati vezano za pomenute odluke, ali po mojoj nekoj informaciji da imaju još određene 

javne ustanove koje su pokrenule postupak za unutrašnju reorganizaciju i ne znam šta se čeka, 

najvjerovatnije određeni vremenski period.  

Ja bi predložio jedan zaključak ukoliko se slažete da ukoliko se dođe prijedlog od 

određenih ustanova prijedlog za reogranizaciju unutar same ustanove da se takvi predmeti 

rješavaju najdalje u narednih mjesec dana, a ne da čekamo dva, tri, pet, godina dana, znači, da 

li da prihvatimo ili odbijemo. Znači, u tom nekakvom pravcu da idemo, jel smatram ipak 

ukoliko je potrebno određene javne ustanove za određeno reorganizaciji i ukoliko to će 

potpomoć samoj javnoj ustanovi za efikasan rad. Treba da odlučimo o tome. Da li da mi to 

prihvatimo ili ne. A ne jednostavno da to negdje čeka, pa sad neka bolja vremena. Jednostavno 

bolje može kad odlučimo kao Vijeće. Ne. Ne želimo da to prihvatimo i da na taj način ide. 

Jednostavno da damo rok. Mislim da je realan rok u roku od 30 dana od prijedloga određene 

javne ustanove da se Vijeće izjasni o tome. Hvala.  
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NATAŠA PERIĆ  

 

U redu hvala Nedžade. Sljedeći za riječ se javio vijećnik Damir Muratović ispred Kluba 

Socijaldemokrata.  

 

DAMIR MURATOVIĆ  

 

Samo pitanje za predlagača vezano za Javnu ustanovu „Naše dijete“ Tuzla. Da li je 

ovim Pravilnikom na koji dajemo prethodnu saglasnost planirano ukidanje nekog radnog 

mjesta, ako jeste zašto da nam predlagač obrazloži znači? (NATAŠA PERIĆ – Dobro.) Ako je 

neko radno mjesto ukinuto zašto je ukinuto? 

NATAŠA PERIĆ  

 

Dobro hvala Damire. Zaključujem raspravu klubova vijećnika. Otvaram raspravu 

vijećnika. Vijećnik Senad Mehmedinović. Izvolite.  

 

SENAD MEHMEDINOVIĆ  

 

Takođe jedno pitanje imam a tiče se broja izvršilaca edukatora rehabilitatora i 

somatopeda. Na osnovu vijećničkih pitanja kolege i Anela i kolegice Selme može se vidjeti da 

u vrtiću „Naše dijete“ prema dostavljenim podacima imamo 61 dijete u somatopedskom i 39 

djece u edukacijsko rehabilitacijskom tretmanu.  

Ako je predviđeno samo jedno radno mjesto za somatopeda i jedno za edukatora 

rehabilitatora dakle, na stotinu djece sa invaliditetom imamo dva stručnjaka i ono što bi 

predložio da se broj izvršilaca na poziciji i somatopeda i edukatora rehabilitatora poveća 

minimalno po jedan, jer rade se individualni edukacijsko rehabilitacijski programi i ako imamo 

dva stručnjaka na stotinu djece onda ispadne to da jedan radi sa pedeset djece sa invaliditetom, 

pa bi bilo dobro da se ovdje poveća broj izvršilaca i za somatopeda i za edukatora rehabilitatora. 

Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala Senade. Zaključujem raspravu vijećnika. Zamolit ću Ziju Lugavića da odgovori 

na pitanja. 

 

ZIJAD LUGAVIĆ - pomoćnik gradonačelnika za Službu za ekonomski 

                                   razvoj, poduzetništvo i poljoprivredu 

 

Predsjedavajuća ja bih samo zamolio direktoricu obzirom da su oni glavni obrađivači. 

Mi smo samo proslijedili materijal. Da oni daju objašnjenje na ova pitanja. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Dobro. Dobro. Jel direktorica tu? Evo Sanja će. Sanja nisam vas vidjela. Izvinite. 

Direktorica obdaništa Sanja Karić.  

 

SANJA KARIĆ – direkorica Javne ustanove  

                              „Naše dijete“ Tuzla  
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Dobro veče svima. Srdačno vas sve pozdravljam. Što se tiče, evo ne bih mogla ništa 

reći na izlaganje vijećnika Jusića, a nadam se da je to sve tako kako je. Što se tiče pitanja evo 

vijećnika Muratovića. Mi smo izrađivali ovaj Pravilnik kako bismo izvršili usklađivanje u 

skladu sa novim standardima i normativima koji su doneseni i kako bi se uskladili dakle, i 

doveli naš posao i naše poslovanje na optimalan nivo, tako da možemo u potpunosti dakle, da 

sa aspekta funkcionalnosti i operativnosti i potreba naše ustanove. S tog aspekta jeste došlo do 

ukidanja radnog mjesta sekretara ustanove, a iz razloga što smo imali jedno radno mjesto koje 

je skoro pa isto kao radno mjesto sekretara, a zaposlenica koja je radila na tom radnom mjestu 

ne radi više tu dakle, ide na drugo radno mjesto i to mjesto je upražnjeno. Ta dva radna mjesta 

su po opisu i uslovima apsolutno slični u svojoj sistematizaciji. Tako da je zaista se smislila sa 

aspekta operatinosti i organizacionih razloga bilo apsolutno opravdano da se jedno od ta dva 

mjesta ukine kako bi bilo apsolutno efikasno i ekonomično funkcionisanje naše ustanove. Ja 

pretpostavljam da kolega misli na kolegu koji je trenutno na mirovanju svojih obaveza i koji 

se apsolutno u skladu sa članom 168. Zakona o radu ima gdje vratiti na slično radno mjesto 

apsolutno sa istim uslovima, svoje stručne spreme i svojih uslova rada. (vijećnik Damir 

Muratović govori s mjesta op.a.) Tako je. Tako je. Sekretara ne, nego Rukovodioca službe za 

pravne i kadrovske poslove koji je u ustanovama ovog tipa uvijek ima ili ili po većini. Nemaju 

oba ova radna mjesta s obzirom da su jako slični, imaju iste ingerencije po sistematizaciji, po 

opisu poslova, po uslovima koji se traže, tako da je to radno mjesto koje može obuhvatiti i 

jedno i drugo. A nema potrebe da imamo oba sada kada kolegica više nažalost evo nije tu i sa 

operativnih razloga i organizacionih, funkcionalno to je nešto što je optimalno za našu ustanovu 

i ispunit će se apsolutno svi uslovi po zakonu i ništa neće biti u tom smislu neispoštovano. 

(NATAŠA PERIĆ – U redu.) Tako da je to konkretno taj rad. (NATAŠA PERIĆ - Hvala Sanja. 

Možete li samo još Senadu odgovoriti na ove edukatore kako ste rekli.)  

Da. Za edukatora i defektologa mi imamo pedagoške standarde i normative koji 

propisuju određeni broj profila stručnjaka koje treba da ima svaka ustanova, a gdje je obavezno 

definisan broj samo pedagoga i psihologa. Svi ostali stručni saradnici  kojeg mi evo, koje mi 

konkretno imamo u našem stručnom timu su proizvoljne. Dakle, apsolutno nije nešto što je 

obaveza, a mi smo ih planirali u skladu sa raspoloživim finansijskim sredstvima. Naravno 

ukoliko se budu stekli uslovi. Ja smatram da je pozitivam vaš prijedlog da se proširi tim 

stručnjaka u okviru našeg samog stručnog tima, jer i sami smo vidjeli da imamo jako puno 

dječice sa različitim poteškoćama iz različitih spektara zaostajanja u razvoju, tako da smatram 

da je evo to u neko dogledno vrijeme moguće o tome razgovarati i apsolutno slažem se da je, 

da postoji potreba, ali ako postoje naravno i uslovi, odnosno finansijska sredstva koja su 

raspoloživa da se to ispuni.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala Sanja. (vijećnik Senad Mehmedinović govori s mjesta op.a.) Ne možemo sad. 

Nemojte sad. Nemojte ishitreno. Nemojte sad ishitreno. (SLAĐANA KRAJINA – Nek bude 

zaključak. Pa može li zaključak da se sugeriše javnoj ustanovi da se razmotri mogućnost da se 

poveća broj uposlenika?) Pa to je napisano. (SLAĐANA KRAJINA – Znači, ne da uposle, 

nego da razmotre mogućnost time smo sve riješili.) Dobro. Možete ići slobodni ste.  

Stavljam na izjašnjavanje a) Odluku o davanju prethodne saglasnosti Upravnom odboru 

Javne ustanove za predškolski odgoj i obrazovanje „Naše dijete“ Tuzla na Pravilnik o radu i 

unutrašnjoj organizaciji i načinu rada ustanove i  

b) Odluku o davanju prethodne saglasnosti Upravnom odboru javne ustanove Centar 

za socijalni rad Tuzla na pravila ustanove. Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da su a) ODLUKA O DAVANJU PRETHODNE SAGLASNOSTI 

UPRAVNOM ODBORU JAVNE USTANOVE ZA PREDŠKOLSKI ODGOJ I 
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OBRAZOVANJE „NAŠE DIJETE“ TUZLA NA PRAVILNIK O RADU I UNUTRAŠNJOJ 

ORGANIZACIJI I NAČINU RADA USTANOVE i  

b) ODLUKA O DAVANJU PRETHODNE SAGLASNOSTI UPRAVNOM ODBORU 

JAVNE USTANOVE CENTAR ZA SOCIJALNI RAD TUZLA NA PRAVILA USTANOVE 

usvojene sa, 

 22 glasa za, nije bilo protiv i 5 suzdržanih.      

 

Zamolit ću sekretara da pročita zaključke. 

 

 

 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla 

  

- Gradsko vijeće Tuzla traži da se, ukoliko dođe prijedlog za reorganizaciju od drugih 

ustanova čiji je osnivač ili suosnivač Grad Tuzla, takvi predmeti rješavaju najdalje u roku od 

mjesec dana. I drugi zaključak.  

- Gradsko vijeće Tuzla sugeriše Javnoj ustanovi za predškolski odgoj i obrazovanje 

“Naše dijete” Tuzla da se razmotri mogućnost da se poveća broj uposlenika za minimalno po 

jednog, kada su u pitanju pozicije edukatora rehabilitatora i somatopeda. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

U redu. Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano.  

Konstatujem da su pročitani zaključci usvojeni sa 27 glasova za, nije bilo protiv i nije 

bilo suzdržanih.  

1. Gradsko vijeće Tuzla traži da se, ukoliko stigne prijedlog za reorganizaciju od drugih 

javnih ustanova čiji je osnivač ili suosnivač Grad Tuzla, takvi predmeti rješavaju najdalje u 

roku od mjesec dana.  

2. Gradsko vijeće Tuzla sugeriše JU za predškolski odgoj i obrazovanje “Naše dijete” 

Tuzla da se razmotri mogućnost da se poveća broj uposlenika za minimalno po jednog, kada 

su u pitanju pozicije edukatora rehabilitatora i somatopeda.  

 

Prelazimo na dvanaestu tačku Dnevnog reda: 

 

IZVJEŠTAJ KOMISIJE ZA IZBOR I IMENOVANJA 

 

Slađana možete pročitati.  

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla 

 

Komisija za izbor i imenovanja je održala sjednicu 21. 12. 2021. godine i dostavila 

Izvještaj sa održane Komisije. Radi se o prijedlogu, prvi je prijedlog vijećnika Stranke za 

Bosnu i Hercegovinu Admira Čavalića da se:  

- Enes Hasanbašić razrješi dužnosti člana Savjeta Mjesne zajednice Breške,  

  a da se na dužnost člana Savjeta Mjesne zajednice Breške izabere Danijela Jukić,  

- Samra Bakalović da razrješi dužnosti člana Savjeta Mjesne zajednice Solana,  

  a da se na dužnost člana Savjeta Mjesne zajednice Solana izabere Jasmin Dropić,  

- Edina Osmanović da se razrješi dužnosti člana Savjeta Mjesne zajednice Požarnica,  
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  a da se na dužnost člana Savjeta Mjesne zajednice Požarnica izabere Dragana Pantić, 

i da se  

- Merima Džafić razrješi dužnosti člana Savjeta Mjesne zajednice Donja Obodnica,  

  a da se na dužnost člana Savjeta Mjesne zajednice Donja Obodnica izabere  Muhamed 

Hrustić. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

U redu. Stavljam na izjašnjavanje prijedlog Admira Čavalića, vijećnika Stranke za 

Bosnu i Hercegovinu, za izmjenu članova Savjeta Mjesnih zajednica i pozivam vijećnike da 

glasaju.  

Glasanje je okončano. Konstatujem da je prijedlog Admira Čavalića, vijećnika Stranke 

za Bosnu i Hercegovinu, za izmjenu članova Savjeta Mjesnih zajednica usvojen sa, 

27 glasova za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih glasova, te se:  

- Enes Hasanbašić razrješava dužnosti člana Savjeta Mjesne zajednice Breške,  

- Danijela Jukić bira na dužnost člana Savjeta Mjesne zajednice Breške,  

- Samra Bakalović razrješava dužnosti člana Savjeta Mjesne zajednice Solana,   

- Jasmin Dropić bira na dužnost na dužnost člana Savjeta Mjesne zajednice Solana,  

- Edina Osmanović razrješava dužnosti člana Savjeta Mjesne zajednice Požarnica,  

- Dragana Pantić bira na dužnost dužnost člana Savjeta Mjesne zajednice Požarnica,  

- Merima Džafić razrješava dužnosti člana Savjeta Mjesne zajednice Donja Obodnica, 

- Muhamed Hrustić bira na dužnost člana Savjeta Mjesne zajednice Donja Obodnica. 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

I drugi prijedlog je prijedlog Kluba vijećnika Socijaldemokrata Bosne i Hercegovine 

SD BiH za izmjenu člana Savjeta Mjesne zajednice Dokanj. 

Klub vijećnika Socijaldemokrata BiH SD BiH predlaže da se:  

- Dragana Pantić razrješi dužnosti člana Savjeta Mjesne zajednice Dokanj,  

  a da se na dužnost člana Savjeta Mjesne zajednice Dokanj izabere Latif Karić. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Dobro. Stavljam na izjašnjavanje prijedlog Kluba vijećnika Socijaldemokrata Bosne i 

Hercegovine SD BiH za izmjenu člana Savjeta Mjesne zajednice Dokanj i pozivam vijećnike 

da se izjasne.  

Glasanje je okončano. Konstatujem da je prijedlog Kluba vijećnika Socijaldemokrata 

Bosne i Hercegovine SD BiH za izmjenu člana Savjeta Mjesne zajednice Dokanj usvojen sa,  

26 glasova za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih glasova, te se:   

- Dragana Pantić razrješava dužnosti člana Savjeta Mjesne zajednice Dokanj,  

- Latif Karić bira na dužnost člana Savjeta Mjesne zajednice Dokanj. 

 

Prelazimo na trinaestu tačku Dnevnog reda:  

 

TEKUĆA PITANJA 

 

Pod tekućim pitanjima nismo imali prijedloga koji bi se razmatrali u okviru ove tačke 

Dnevnog reda, te zaključujem ovu tačku. Molim vas malo tišine.  

  

Prelazimo na četrnaestu tačku Dnevnog reda:  
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VIJEĆNIČKA PITANJA I INICIJATIVE 

 

Prelazimo na VIJEĆNIČKA PITANJA 

 

Vijećnik Miodrag Tanasilović.  

 

MIODRAG TANASILOVIĆ – vijećnik Socijaldemokratske partije  

 

Prilažem. 

 

 

 

NATAŠA PERIĆ   

 

Prilažete dobro. Hvala. Anel Ibeljić izlazi.  

 

ANEL IBELJIĆ – vijećnik Socijaldemokratske partije  

 

Prilažem.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Prilažete. Ej al stvarno mislim sad izlazite a...Nije u redu. Nije kolegijalno. Ako imate 

pitanja ne možete se sad odjavljivati, mislim nema smisla (SLAĐANA KRAJINA – Ne možete 

se odjavit pa postavljat pitanja.) Molim vas možete li malo pričekati evo brzo ćemo? Janjo 

nemojte više prihvatat. Nemojte više prihvatat odjavljivanja.     

 

PDA  

 

Prilažem. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Dobro.  Evo brzo ćemo pa molim vas nemojte...Alen Ovčina nije tu. Admir Čavalić 

ima li pitanja ? On će pročitat. Hajde molim te brzo. Omere jel vi prilažete ili... 

 

OMER BERBIĆ  

 

Ja ću priložit.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

Svaka čast.  

 

ADMIR ČAVALIĆ 

 

Dobro postavljam dakle sljedeća vijećnička pitanja. 
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Zanima me da li i na koji način Grad Tuzla i Gradsko vijeće regulišu pitanje javnog 

prevoza – koji pravni akti regulišu navedeno, da li postoji mogućnost davanja dozvola za javni 

prevoz u gradu, te kakva je uloga Grada Tuzla i Gradskog vijeća u vezi javnog prevoza?  

Postavljam pitanje nešto što je aktualizirao moj kolega Berbić a to je zanima me ko je 

i po čijem nalogu ili zahtjevu postavio stubiće na lokaciji Paša Bunar (prilažem fotografije.)? 

I zadnje pitanje da li postoje sankcije za javno komunalnom preduzeće, u slučaju da 

isto ne ispunjava vlastitu odgovornost uklanjanja snijega i leda sa javnih saobraćajnica površina 

(ulica i cesta)? Ukoliko postoje, zamolio bih da mi dostavite pravni osnov istih. Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Dobro. Nema više vijećničkih pitanja. Jel ima? Selma. 

 

  

 

SELMA ĆATIBUŠIĆ  

 

Evo ja sam krenula direktorici „Naše dijete“ međutim, nisam znala da je tu pa bih 

postavila pitanje Javnoj ustanovi „Naše dijete“ na osnovu čega kog pravnog akta se je li 

vijećnička pitanja ili diskusije mogu okarakterisati kao razočaravajuće ili se tražiti od vijećnika 

ili vijećnica javni demant zbog stvari koje su ne znam iznosili na svoji društvenim mrežama. 

Udari me struja. (NATAŠA PERIĆ – Molim?) Bogami. Tako da eto samo zbog čega? 

(NATAŠA PERIĆ – Nemojte se približavati molim. Nemoj.) Čuj nemojte se približavat.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Hajd bježi. Hajde na mjesto. Esana? Esana predlažem da ne izlazite. Pa struja. Udarit 

će vas struja. (ESANA KAVAZBAŠIĆ HUSKANOVIĆ – Neću čitati obrazloženje.) Nemoj 

molim te. Hajde. Hajde. Samo nemoj... 

 

ESANA KAVAZBAŠIĆ HUSKANOVIĆ  

 

Neću. Neću boga mi. 

Evo ovako moja vijećnička pitanja na današnjoj sjednici Vijeća su:  

Kada će stambeni objekti u ulici Fra Blaža Josića od broja 217 do 225 Mjesna zajednica 

Bukinje biti priključena na vodovodnu mrežu?  

Da li gradonačelnik može izdvojiti dio sredstava iz Budžeta da se finansira ukop 

socijalno ugroženih osoba? 

I treće zašto se puno duže čeka na izdavanje urbanističke saglasnosti nego je to zakonski 

određeno? 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala. Prelazimo na: VIJEĆNIČKE  INICIJATIVE  

Vijećnica Lejla Osmančević. Sabiha prilaže. Dobro super. Omere? Prilaže. Čavalić ne 

prilaže. Njega ostavi tu, pa ću njega prozvati zadnjeg.   

 

LEJLA OSMANČEVIĆ  
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Inicijativa da se u što kraćem roku asfaltira ulica Branilaca Tuzle, Mjesna zajednica 

Bukinje. Obrazloženje prilažem.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala. Miodrag Tanasilović prilaže. 

 

MIODRAG TANASILOVIĆ  

 

Prilažem.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Najbolje. Anel je otišao, on prilaže. (vijećnik Omer Berbić govori s mjesta op.a.) Pa ne 

obrazlaže. (vijećnik Omer Berbić govori s mjesta op.a.) Ima veze. (vijećnik Omer Berbić 

govori s mjesta op.a.)  HDZ – Nikice? (Prilažem.)  

(vijećnik Omer Berbić govori s mjesta op.a.) Molim? (vijećnik Omer Berbić govori s 

mjesta op.a.) Pa nije postavio predao je može i tako. Senade?  

 

SENAD MEHMEDINOVIĆ  

 

Prilažem. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

U redu. Tuzlanska alternativa.  

 

HASANBAŠIĆ ADMIR  

 

Prilažem.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Dobro. Alen Ovčina njega nema. Damir Muratović.  

 

DAMIR MURATOVIĆ  

 

Prilažem.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Platforma za progres. Esana. Esana. Esana. (Evo idem.)  

 

ESANA KAVAZBAŠIĆ HUSKANOVIĆ  

 

Moje vijećničke inicijative su: 

Postavljanje usporivača brzine na raskrsnici, pored direkcije Javnog preduzeća BH 

Telecom, ulica Aleje Alije Izetbegovića, radi lakšeg prelaska ulice, učenika koji pohađaju 

Osnovnu školu „Novi grad“.  
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Predlažem da se pod hitno izdvoje sredstva za popravak postojećih natkrivenih 

autobuskih stajališta, te da se naprave nova tamo gdje treba.  

I nabavka novog sanitetskog vozila sa medicinskom opremom Domu zdravlja „Dr. 

Mustafa Šehović“.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

U redu. Admire ako ćeš biti džentlem Selmu prvo da pustiš?  

 

SELMA ĆATIBUŠIĆ 

 

Inicijativa da se...Molim vas predsjedavajuća uozbiljite se. (Pa nije do mene. Nije 

predsjedavajuća postavila. Nemojte tako molim vas.) Inicijativa da se Udruženju „Hrabro srce“ 

dodijeli slobodan prostor u gradu jer ima slobodnih prostora. 

Zatim inicijativa da se u ulici Maršala Tita 78 i 76 na neki način malo sredi zelena 

površina koja se nalazi ispred te zgrade.  I jel tako? Kolegica Merima Softić također se slaže 

sa tom inicijativom. 

I inicijativa da se na istoj ulici na igralištu na Bulevaru zapravo bude na neki način to 

prioritet da se dodaju klupe i ljuljačke koje će biti inkluzivne i za djecu sa poteškoćama u 

razvoju. Eto toliko. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

U redu. Hvala Selma. Vijećnik Admir Čavalić. Izvolite. Molim vas samo još malo.  

 

ADMIR ČAVALIĆ  

 

Hvala predsjedavajuća. Ja imam tri kratke inicijative. (NATAŠA PERIĆ  - Molim vas 

samo malo tišine.)  

Prva je hitna sanacija ceste u ulici Pavla Goranina Ilije u naselju Kužići. Dakle, 

dostavljam i fotografije. Brojni, brojni dakle krateri  kako mještani zovu. Treba to riješit čim 

prije. 

Druga je da se pod hitno sanira izrovareni dio asfalta – rupa na početku ulice Admira 

Dedića, naselje Moluhe (kod prodavnice „Šole“). Ugožava se sigurnost pješaka i sigurnost 

vozača. 

I zadnja inicijativa da se postavi konveksno prometno ogledalo na lokaciji raskrsnice – 

ulica Save Kovačevića/Damira Hadžibeganovića (drugo skretanje desno nakon Spomen doma 

Moluhe). Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala Admire. Pošto nema više inicijativa zaključujem četrnaestu tačku. (vijećnik 

Hasib Hirkić govori s mjesta op.a.) Molim? (vijećnik Hasib Hirkić govori s mjesta op.a.) Nisam 

vas razumjela. (vijećnik Hasib Hirkić govori s mjesta op.a.) Aha može. Pa nisam vas razumjela. 

Izvinite. 

 

HASIB HIRKIĆ 

 

Prihvatam izvinjenje predsjedavajuća. (NATAŠA PERIĆ – Nisam zaista uopšte čula. 

Snimite ga Damire molim vas.) Selma imaš pravo još jedno. 
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Inicijativa za rješavanje prostora Mjesne zajednice „Mramor“ imajući u vidu da već 

dugi niz godina Grad Tuzla plaća zakupninu za Mjesnu zajednicu „Mramor“ Rudnicima 

„Kreka“. Dosad je sigurno možda i 500 do 700 hiljada maraka plaćeno. Još jednu tužbu su 

dobili po pitanju toga. Sad su napravili novi ugovor na 5 godina, a mislim je rješenje ovako 

isto nekih 300-400 hiljada obezbjedit u Budžetu da Mjesna zajednica ima svoj prostor da se ne 

plaća renta ili već zakupnina.  

Što se tiče javnog prevoza svjedoci ste da u svim mjesnim zajednicama Gradsko 

saobraćajno preduzeće vrši monopol i po meni treba pokušat tražiti rješenje da se formira novo 

preduzeće ili tražiti neka rješenja po pitanju toga. Evo ja ću vam reći samo da građani Mjesne 

zajednice „Mramor“ plaćaju 106 maraka kartu do Tuzle. Ja mislim da to nema nigdje. Molio 

bih vas evo da svi o tome razmislimo i da pokušamo rješavat probleme naših građana što se 

tiče javnog prevoza. Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

U redu. Hvala Hasibe. Nema više niko što se tiče inicijativa. Zaključujem četrnaestu 

tačku Dnevnog reda. 

 Konstatujem da je Dnevni red iscrpljen.  

  

Povodom nastupajućih božićnih i novogodišnjih praznika, građanima Grada Tuzle, u 

ime vijećnika Gradskog vijeća Tuzla i u svoje ime, upućujem iskrene čestitke. 

Zahvaljujem se vijećnicama i vijećnicima  i zaključujem 10. redovnu sjednicu 

Gradskog vijeća Tuzla  u 18:32 sati. 

 

 

 
 

STENOGRAM SAČINILA                                                            PREDSJEDAVAJUĆI 

 

   Jasminka Delalić                                                                            Nataša Perić, prof. s.r. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


